

# ការព្រួយបារម្ភដែលណែនាំទៅជានីយ៉ែល



ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរ បងប្អូន។ អរុណសួស្តីមិត្តទាំងឡាយ។ វាក្តៅណាស់ នៅក្នុងរោងឧបោសថព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែពិតជាអស្ចារ្យណាស់ដែលបាននៅ ទីនេះ។ រីករាយណាស់ដែលយើងអាច—អាចចូលបានថ្ងៃនេះសម្រាប់កម្មវិធី នេះ។ ហើយបានប្រាប់ថាខ្ញុំនឹងមានការសិក្សាមួយឥឡូវនេះនៅលើប្រធានបទ ៧០សប្តាហ៍របស់ជានីយ៉ែល។ នោះជាប់ទាក់ទងនឹងអ្វីដែលនៅសល់ក្នុងសារ មុនពេលដែលខ្ញុំបន្តទៅ—ត្រាទាំងប្រាំពីរ។ ដែលជា ត្រាប្រាំពីរ គ្រោះកាចប្រាំពីរ ត្រៃប្រាំពីរ វេទនាបី ស្រ្តីនៅក្នុងព្រះអាទិត្យ ដេញអារក្សក្រហមចេញ មួយរយ សែសិបបួនពាន់នាក់បានបោះត្រា ទាំងអស់កើតឡើងនៅចន្លោះពេលនេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំត្រូវតែមានវាជាមុនសិន។

2 ឥឡូវនេះ វាក្តៅ។ យើងមិនមានគោលបំណងចង់នៅយូរពេកទេ គឺតាមដែល យើងអាចធ្វើបាន។ ហើយនេះជារដូវ ដែលជាធម្មតា ក្រៅរដូវ ដែលមនុស្សមិនទៅ ព្រះវិហារញឹកញាប់ពេក។ ហើយ ជាពិសេស ពួកគេទាំងអស់ធ្លាប់មានបន្ទប់ ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ជាដើម ដែលវាមានជាសុភកភាព។ យើងចង់មានវា ប៉ុន្តែនៅពេល នេះយើងមិនមានវាទេ។

3 បុព្វបុរសរបស់យើងជាច្រើនបានចេញទៅក្រៅក្រោមព្រះអាទិត្យដ៏ក្តៅ។ ពេល ខ្ញុំគិតថាសុំទោសដល់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលយើងមិនមានបន្ទប់ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ គំនិតរបស់ខ្ញុំតែងតែរសាត់ត្រលប់ទៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ជាកន្លែងដែលពួកគេបានដាក់ នៅទីនោះក្នុងព្យុះទាំងនោះ ហើយពួកគេជាស្រ្តីដែលមានសក់របស់ពួកគេទម្លាក់ នៅមុខរបស់ពួកគេ ដេកនៅទីនោះទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ មិនត្រូវចាកចេញពីកន្លែង ដែលពួកគេកំពុងដេកឡើយ មិនបរិភោគ ផឹក ឬគ្មានញាំអ្វីសោះ ស្នាក់នៅទីនោះ ដើម្បីចាប់យកព្រះបន្ទូលមួយ ឬពីរឥឡូវនេះ ពីព្រះអម្ចាស់។

4 ខ្ញុំអាចគិតអំពីប្រទេសម៉ិកស៊ិកនៅពេលដែលវាក្តៅខ្លាំង ជាការពិត ខ្ញុំដាក់ នៅក្នុងបន្ទប់ម៉ាស៊ីនត្រជាក់ហើយព្យាយាមបក់ខ្លួនឯង វាក្តៅខ្លាំងណាស់។ ហើយ ឃើញគេមកទីនោះនៅម៉ោងប្រាំបួនព្រឹក នៅក្នុងសង្រួនធំនោះ ហើយគ្មាន កៅអីអង្គុយទេ។ មនុស្សឈឺ ឈឺធ្ងន់ ជិតស្លាប់ ជម្ងឺ មហារីក ដុំសាច់ និងម្តាយឈឺ

ក្មេងៗ ទារកដែលហៀបនិងស្លាប់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង ឈរត្រង់នោះក្នុងព្រះអាទិត្យដ៏  
 ក្តៅនោះ មិនមានជាម្លប់ឯណាទេ ហើយគ្រាន់តែជ្រៀតគ្នាទៅវិញទៅមក ចាប់ពី  
 ម៉ោងប្រាំបួនព្រឹក រហូតដល់ម៉ោងប្រាំបួនយប់នោះ គ្រាន់តែស្តាប់សាមសិបនាទី  
 តាមរយៈអ្នកបកប្រែ ហើយមើលកិច្ចការរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ចូរដាក់នៅទីនោះ  
 ហើយរង់ចាំ សម្លៀកបំពាក់ធ្ងន់ចាស់ធំៗ ពាក់វាក្នុងរដូវរងា និងរដូវក្តៅ។ នោះ  
 ហើយជាអ្វីដែលពួកគេទទួលបាន។

<sup>5</sup> រួចខ្ញុំគិតពីការដេកនៅក្នុងព្រៃទាំងនោះ របៀបដែលគេនាំមនុស្សឈឺទាំងនោះ  
 ចូល ដែលមិនអាចសូម្បីតែធ្វើចលនារួច។ ហើយនៅប្រទេសឥណ្ឌា ពេលគេដាក់  
 មួយជាន់ ហើយដាក់មួយនៅពីលើនោះ មួយនៅលើមួយនោះ ដូចនេះ ជាមួយនឹង  
 ជំងឺឃ្នងនិងធាតុ កន្លែងដែលពួកគេអូសឆ្លងកាត់ និងចេញពីផ្លូវ ហើយដាក់  
 ពួកវានៅក្នុងអាកាសធាតុក្តៅ ក្តៅខ្លាំង កំដៅព្រះអាទិត្យ។ នៅក្នុងខ្យល់ព្យុះ  
 និងផ្លេកបន្ទោរ ហើយអ្វីៗដូចនោះ ពួកគេបានដេកនៅទីនោះនៅទីនោះក្រោម  
 ព្រះអាទិត្យ និងខ្យល់ព្យុះ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយមិនអាចផ្ទេរខ្លួនឬតូញត្រែរ  
 គ្រាន់តែ... ហើយព្យាយាមចាប់យកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ឥឡូវនេះ និងបន្ទាប់មក  
 អ្វីមួយសម្រាប់ព្រលឹងរបស់ពួកគេ។ ចុះហេតុអ្វីបានជាយើងត្រូវសុំទោសនៅព្រឹក  
 នេះ ដោយមានដំបូលលើក្បាល និងកង្ហារបក់ទៅមក? យើងគួរខ្មាសប្រសិនបើ  
 យើងតូញត្រែរអំពីវា។

<sup>6</sup> ដូច្នេះខ្ញុំចាំបានថាមិនយូរប៉ុន្មានទេ នៅកោះមួយ កោះមួយនៅសមុទ្រ  
 ខាងត្បូង យប់នោះខ្ញុំកំពុងមានកម្មវិធីនៅទីនោះ។ ហើយ អូ វាកើតមានព្យុះ។  
 អូ! ខ្ញុំមិនដែលឃើញព្យុះបែបនេះទេ គ្រាន់តែផ្លេកបន្ទោរមួយហើយមួយទៀត  
 ធ្វើឲ្យប្រទេសមានពន្លឺ។ ហើយខ្យល់បក់មកយ៉ាងខ្លាំងរហូតដល់មានដើមឈើ  
 រលំទៅលើដី។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ពួកគេ...ខ្ញុំក៏អាចដោះឈុតរបស់ខ្ញុំ  
 ចេញដែរ ព្រោះគ្មានអ្នកណានៅខាងក្រោមនោះទេ។”

<sup>7</sup> មួយសន្ទុះឡានតូចក៏ចតមាត់ទ្វារ ហើយមាននរណាម្នាក់គោះទ្វារ ត្រៀម  
 ចេញដំណើរ។

ហើយខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ក្មេងប្រុសនោះថា គាត់អាចនិយាយ  
 ភាសាអង់គ្លេសបាន ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានអ្នកណានៅក្រោមនោះទេ?”

បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចសូម្បីតែចូលទៅក្នុងប្លុកទីក្រុងនៃកន្លែងនេះ” នៅលើទីលានបាល់បោះដ៏ធំមួយ។

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកមានន័យថាប្រជាជន—នៅទីនោះដូចនោះ” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ព្រះទាំងអស់នេះ?”

ពួកគេថា “ពួកគេចង់ឮអំពីព្រះ។”

8 ហើយ—ហើយដូច្នោះខ្ញុំបានចុះទៅទីនោះ។ ហើយមាននារី ក្មេងស្រី ក្មេងជំទង់ មិនញញើតនិងសើច ហើយកំពុងទំពារស្ករកៅស៊ូ ហើយនិយាយអំពីមិត្តប្រុស របស់ពួកគេ។ ពាក្យនីមួយៗ ពួកគេគ្រាន់តែដាក់លើវាប៉ុណ្ណោះ។ ហើយមិនផ្លាស់ទី គ្រាន់តែអង្គុយហើយស្តាប់។ ហៅអាសនៈ គ្រាន់តែហៅអាសនៈ ហើយរាប់ពាន់ នាក់បានលើកឡើងដោយទឹកភ្នែកហូរចេញពីភ្នែករបស់ពួកគេដូច្នោះ ដោយដៃ របស់ពួកគេឡើងទៅកាន់ព្រះ ដោយចង់បានសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់ព្រលឹង របស់ពួកគេទាំងក្មេងស្រីនិងក្មេងប្រុស អាយុដប់ប្រាំពីរដប់ប្រាំបីឆ្នាំ។ ឥឡូវនេះ វាពិបាកធ្វើឲ្យមនុស្សចាស់ស្តាប់ណាស់ អ្នកឃើញទេ? វា—វាបង្ហាញថាយើងមិន មានអ្វីត្រូវត្រូវទេ។ អរគុណដល់ព្រះ! ហ្នឹង ហើយ។

9 យើងចង់ឱ្យវាទំនើបដូចប្រទេសអាមេរិកផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែយើងមិនទាន់ទទួល បានវាដូចនោះទេ ដូច្នោះយើងនឹងសម្រេចតាមអ្វីដែលយើងមាន។

10 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានរឿងតូចមួយដែលខ្ញុំកត់សម្គាល់ថាខ្ញុំចង់ធ្វើនៅទីនេះក្នុង ត្រសាលម្តងទៀត។ តើមានប៉ុន្មាននាក់មានព្រះគម្ពីរ? លើកដៃអ្នកឡើង។ ល្អ។ ចូរ យើងងាកទៅរកទំនុកតម្កើង៩៩ មុនពេលយើងអធិស្ឋាន។ យើងធ្លាប់ធ្វើបែបនេះ បងប្រុស នេវីល កាលពីឆ្នាំមុន។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើ...តើអ្នកបានអានទំនុកតម្កើងនៅ ព្រឹកនេះទេ? បងប្រុស នេវីល និយាយថា “ទេ។”—អរដ។ ទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ អោយក្រុមជំនុំ អានទំនុកតម្កើងខ្លះ។

11 ព្រឹកនេះ ពេលដែលខ្ញុំអង្គុយក្នុងបន្ទប់សិក្សារបស់ខ្ញុំ សញ្ជឹងគិតអំពីសារ និងព្រះបន្ទូលនេះ ខ្ញុំគិត “អ្នកដឹងទេ វានឹងល្អម្តងទៀតដែល—សូមឲ្យពួកគេ ទាំងអស់គ្នាអានទំនុកតម្កើង។ ខ្ញុំចូលចិត្តវាល្អណាស់។”

ហេតុផលដែលខ្ញុំយឺតបន្តិច គឺការហៅទូរស័ព្ទពីឆ្ងាយ ពីចាយអ៊ិនណេ ដូច្នោះហើយជាហេតុផលដែលខ្ញុំមាន។

12 ហើយឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងងាកទៅរកទំនុកតម្កើងនេះ ខ្ញុំមានសេចក្តីប្រកាសមួយចំនួនដែលត្រូវធ្វើ គឺគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ។ នោះគឺ ទំនុកជំកើង៩៩។

13 “ចាប់ពីពេលនេះតទៅ រាល់ការប្រកាសអំពីកិច្ចប្រជុំនៅឯរោងឧបោសថ ហើយនៅក្នុងយុទ្ធនាការនានា និងមកពីការិយាល័យនៅដេហ្វីសាន់រីល។ អ្នកណាដែលចង់ដឹងអំពីកិច្ចប្រជុំនោះត្រូវដាក់ពាក្យចេញ ឬប្រាប់ឈ្មោះ និង អាសយដ្ឋានរបស់ពួកគេ ហើយដាក់វានៅលើធីតានៅពេលបិទកម្មវិធីនៅយប់ នេះ។ សេចក្តីជូនដំណឹងមួយនឹងត្រូវបានផ្ញើជូនអ្នកទាន់ពេល ដើម្បីឱ្យអ្នករៀបចំ ការប្រជុំ។”

នោះគឺប្រសិនបើនរណាម្នាក់នាពេលអនាគតចង់ដឹងថាយើងនឹងមានការ ប្រជុំនៅឯណា យើងមានប្រព័ន្ធមួយរៀបចំនៅការិយាល័យនៅទីនោះឥឡូវនេះ ដែលអ្នកគ្រាន់តែដាក់ឈ្មោះនិងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នកនៅទីនេះ។ ហើយយើងនឹង ផ្ញើកាតឱ្យអ្នក នៅពេលយ៉ាងឆាប់ ដើម្បីឱ្យអ្នកដឹងថាតើការប្រជុំនឹងទៅកន្លែងណា ហើយប្រហែលជាអត្ថបទ និងអ្វីដែលមានទៀត ប្រសិនបើអ្នកអាចមានឱកាស។ អ្នកឃើញទេ ប្រសិនបើអ្នកមិនមានកន្លែងផ្លូវការណាមួយដែលវាមកពីណា ម្នាក់ និយាយនេះ ហើយម្នាក់និយាយវែបវនោះ អ្នក—អ្នកមិនយល់ទេ អ្នកឃើញ ហើយ។ ដូច្នេះគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យ...បង្កើតឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នក ហើយដាក់វានៅទីនេះ ហើយ ប៊ីលីប៊ូលនឹងយកវា ហើយនឹងចែកចាយ។

14 ឥឡូវនេះ វាត្រូវបានសួរផងដែរថាតើនឹងមានទៀតទេ... “បងប្រុស ប្រាណ ហាំ តើអ្នកនឹងមានកម្មវិធីព្យាបាលអ្វីទៀតនៅក្នុងរោងឧបោសថ ដោយការអធិ ស្ថានដែរឬទេ?” ទេ។ ទេ។ ការអធិស្ថាននឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយ—ដោយក្រុម ប្រឹក្សាផ្សេងទៀតរបស់យើង។ យើងមានបងប្រុស នេរីល នៅទីនេះ ដែលមាន អំណោយទាននៃការទស្សនា ដែលទាយអំពីអ្នកជំងឺ ហើយប្រាប់ពួកគេនូវអ្វី ដែលពួកគេត្រូវការដើម្បីដឹង។ ហើយយើងមានបងប្រុសម្នាក់ឈ្មោះ ហ៊ីក...ហ៊ីក គឺនបូថាម ម្នាក់...គឺជាអ្នកទទួលខុសត្រូវ បម្រើយ៉ាងស្មោះត្រង់នៅលើក្រុមប្រឹក្សា ភិបាល។ ខ្ញុំមិនឃើញគាត់នៅព្រឹកនេះទេ ប៉ុន្តែជាធម្មតាគាត់មានអំណោយក្នុង ការនិយាយភាសាដទៃ។ ហើយស្រ្តីតូចម្នាក់ឈ្មោះ អាហ្គានប្រាយ ជាប្អូនស្រីដ៏ គួរឱ្យស្រឡាញ់ដែលមានអំណោយទាននៃការបកប្រែភាសា។

15 ហើយសារទាំងនេះបង្ហាញថាជារបស់ព្រះ ព្រោះតាមពិតគេមិនចេញតាមលំដាប់ទេ គេគ្រាន់តែរៀបចំតាមលំដាប់។ ហើយភ្លាមៗនៅពេលដែលអំណោយទានទាំងនេះចាប់ផ្តើមផ្គុំគ្នា យើងនឹងព្យាយាម—ដើម្បីទទួលបាន... ដើម្បីឱ្យវាត្រលប់មកព្រះវិហារវិញ តាមវិធីវា។ ហើយខ្ញុំនឹងឃើញពួកគេឆាប់ៗនេះ ហើយដូច្នោះ—ដែល—ការប្រជុំនឹងប្រព្រឹត្តទៅយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ តាមលំដាប់នៃព្រះអម្ចាស់ ដូចដែលយើងអាចទទួលបានវាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។

16 ប៉ុន្តែអ្នកជាទីស្រឡាញ់ទាំងនេះ អ្នកជិតខាងខ្ញុំគឺក៏និយាយដូចគ្នា លោកស្រីរូង ដែលមានមីក្រូហ្វូនភ្ជាប់នៅទីនេះ ហើយមានខ្សែអាត់នៅទីនោះ ដើម្បីថតការប្រជុំ ដោយគ្រាន់តែមានបំណងយកសារទាំងនោះ ហើយសរសេរវាចុះ ហើយមើលថាតើពួកគេត្រូវឬអត់។ ឃើញទេ? នោះហើយជារបៀបដែលនាងកំពុងពិនិត្យមើលពួកគេ។ ខ្ញុំស្គាល់លោកស្រី រូង ជាស្ត្រីស្មោះត្រង់។ ហើយនាងកំពុងប្រាប់ខ្ញុំអំពីរឿងជាច្រើនដែលបាននិយាយ កំពុងតែកើតឡើង។

17 ឥឡូវនេះ ដូច្នោះយើងដឹងគុណចំពោះរឿងនោះ។ វាធូរស្បើយយ៉ាងណាសម្រាប់ខ្ញុំពេលនៅផ្ទះ! ពេលមកដល់ផ្ទះ ហើយ... ការយល់ដឹងនៅខាងទំនាយនោះគ្រាន់តែធ្វើឱ្យខ្ញុំស្រក់ទឹកភ្នែកប៉ុណ្ណោះ ហើយ ហេតុដូច្នោះហើយ បានជាព្រះបានចាត់ខ្ញុំឱ្យមានការធូរស្រាលខ្លះចំពោះរឿងនោះ តាមរយៈទំនាយ និងការនិយាយភាសាដទៃ និងការបកស្រាយ ដែលជាទំនាយ។ ដែលជាទំនាយនិយាយភាសាដទៃ។ មានមនុស្សពីរផ្សេងគ្នាទាយ។ ម្នាក់និយាយ ម្នាក់ទៀតយល់ពីអ្វីដែលអ្នកនិយាយជាភាសាដែលមិនស្គាល់នោះ គឺជាទំនាយពិតប្រាកដ។ ហើយឥឡូវនេះយើងនឹង...យើងមានរឿងនោះជារៀងរាល់ថ្ងៃ រាល់ការប្រជុំនៅទីនេះនៅពេលដែលយើងមានបន្ទាត់អធិស្ឋានរបស់យើងនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំ។

18 ឥឡូវនេះ មានម្នាក់សួរ បានធ្វើការសួរ...អំពីអំណោយ។ បាទ ខ្ញុំនៅតែមានវា។ ប៉ុន្តែតាមវិធីនោះ មានតែវិធីដែលខ្ញុំប្រើទេ គឺនៅលើការសម្ភាសន៍ឯកជន ដែលខ្ញុំមាន។ ហើយ ដើម្បីទទួលបានពួកគេ ខ្ញុំជឿថាពួកគេបានឃើញវានៅលើផ្ទាំងផ្សព្វផ្សាយនៅទីនោះ ដើម្បីទទួលបានការអនុញ្ញាត និងកំណត់ពេលវេលារបស់អ្នកតាមលំដាប់ដោយ ដោយប៊ីលីប៉ូល កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ដ្បិតនៅទីនេះ ឬនៅក្នុងការប្រជុំបន្ទាប់ពីនេះ។ នៅខាងក្រៅវាលស្រែ គ្រប់ទីកន្លែង អ្នកត្រូវតែមានភាគតូចមួយដែលប៊ីលីប៉ូលនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក។ បើមានអ្វីមួយក្នុងជីវិតដែលអ្នកមិនអាច

យល់បាន ហើយមិនដឹងធ្វើម៉េចសូមចេញពីវា ហើយអ្នកកំពុងស្វែងរកប្រាជ្ញារបស់ ព្រះអម្ចាស់ បន្ទាប់មកអនុញ្ញាតឱ្យ...សូមមើល ប៊ីលីប៊ូល កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ ដែល ជាលេខា ហើយគាត់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវភាគតូចមួយ ហើយកំណត់កាលបរិច្ឆេទឱ្យ អ្នក នៅពេលតែមួយ។

ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលយើងកំពុងធ្វើការសម្ភាសន៍នោះ នោះនឹងជា ពេលដែលយើងនឹងទៅជាមួយគ្នា មានតែអ្នក និងខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។ ហើយប្រសិនបើ ស្ត្រីចូលមក អ្នកនឹងទៅជាមួយខ្ញុំនិងប្រពន្ធខ្ញុំ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នក...យើងនឹងរក ឃើញ ហើយស្វែងរកព្រះអម្ចាស់ ហើយសូមទ្រង់នូវអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។

19 ឥឡូវនេះ ករណីតូចតាចផ្សេងទៀត ដូចជាត្រូវបានប្រគល់ទៅបងប្រុសនៅ លនិងបងប្រុស ហ៊ីកគីនបូថាម និងបងស្រី អាហ្គានប្រាយ និងអ្នកផ្សេងទៀត ដែលនិយាយភាសា និងបកប្រែ ដែលនៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ។

20 ដូច្នេះហើយ យើងដូចជាការធ្វើដំណើរ។ ខ្ញុំជឿថាគឺជាលោកជេតត្រូ បាន និយាយទៅកាន់លោកម៉ូសេនៅថ្ងៃមួយ សូមមើល “ចូរយកអ្នកចាស់ទុំខ្លះ។” “ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានដកចេញពីលោកម៉ូសេ ហើយដាក់លើពួកចាស់ទុំចិតសិប នាក់ ហើយពួកគេបានទាយ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែរឿងធំ និងលំបាកមកដល់ម៉ូសេ តែម្នាក់ឯង។” ឥឡូវនេះ យើងមិនមែនជាម៉ូសេ ហើយក៏មិនមែនជាអ្នកចាស់ទុំដែរ ប៉ុន្តែយើងនៅតែបម្រើព្រះយេស៊ូវ ជាមួយនឹងបង្គោលភ្លើងដដែលនាំយើងទៅកាន់ ទឹកដីសន្យា។

ដូច្នេះ បាទ នឹងមានកិច្ចប្រជុំផ្សេងទៀត ហើយនឹងជាអ្នកបកស្រាយ... ការយល់ដឹងនឹងមកដល់។ នោះនឹងផ្តល់ឱកាសឱ្យខ្ញុំនៅពេលនោះ ដើម្បីអធិស្ឋាន និងសិក្សា ថ្ងៃដែលខ្ញុំដឹងថាការសម្ភាសន៍ទាំងនេះនឹងមកដល់ ហើយត្រៀមខ្លួន សម្រាប់ពួកគេ។

21 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា លោក ប៊ីលីប៊ូល ប្រាណហាំ ដែលជាលេខាធិការដ្ឋាន របស់យើង នឹង... វានៅលើ...ព្រឹត្តិបត្រគឺស្ថិតនៅលើក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៅទីនោះ ដោយអ្នកទទួលខុសត្រូវ។ ខ្ញុំមានកំណត់ត្រាមួយនៅទីនេះ ដើម្បីប្រកាសរឿងនោះ ហើយប្រាប់មនុស្សដែលពួកគេអាចអានវានៅលើក្តារខៀន ចេញទៅ។

22 ឥឡូវនេះ ព្រឹកនេះ យើងមានមេរៀនដ៏ល្អមួយ ហើយយប់នេះ យើងនឹង ព្យាយាមបន្តវាទៀត។ ហើយប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ថ្ងៃអាទិត្យ

បន្ទាប់ មួយផ្សេងទៀត ចូលទៅក្នុងវា។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវាជ្រៅដល់កម្រិតណាទេ រហូតដល់ខ្ញុំបានរៀនវា។ ហើយវានៅតែជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់ខ្ញុំនៅឡើយ ហើយ ដូច្នេះខ្ញុំគ្រាន់តែពឹងលើព្រះអម្ចាស់ប៉ុណ្ណោះ។

23 ឥឡូវនេះ អ្នកជាមួយនឹងព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ចូរយើងដាក់ទៅទំនុកដំកើង ៩៩ លេខ៩៩ ។ ហើយខ្ញុំនឹងអានខទី១ ក្រុមជំនុំអានខទី២ រួចយើងទាំងអស់គ្នានឹង អានខចុងក្រោយរួមគ្នា។ យើងបន្ត ខ្ញុំ ខទី១ ក្រុមជំនុំ ខទី ២ ខ្ញុំខទី៣ ក្រុមជំនុំខទី ៤ ដល់ខចុងក្រោយ ហើយបន្ទាប់មកយើងទាំងអស់គ្នានឹងអានវាជាមួយគ្នា។ តើ យើងនឹងឈរនៅពេលយើងអានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់គ្រប់គ្រង ត្រូវឲ្យអស់ទាំងសាសន៍ញាប់ញ័រ ទ្រង់គង់ ពីលើចេរូប៊ីន ត្រូវឲ្យផែនដីកក្រើករំពើកចុះ។

ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ជំប្រសើរក្នុងក្រុងស៊ីយ៉ូន ទ្រង់ខ្ពស់លើសអស់ទាំង បណ្តាជន។

ចូរឲ្យគេសរសើរដល់ព្រះនាមដ៏ធំ ហើយគួរស្វែងខ្លាចរបស់ទ្រង់ចុះ ដ្បិតទ្រង់បរិសុទ្ធ។

ឯកំឡាំងនៃមហាក្សត្រ នោះគឺដោយស្រឡាញ់ សេចក្តីយុត្តិធម៌ គឺទ្រង់ដែលតាំងឲ្យមានសេចក្តីទៀងត្រង់ ទ្រង់ក៏សំរេចតាមសេចក្តី យុត្តិធម៌ និងសេចក្តីសុចរិតនៅក្នុងពួកយ៉ាកុប។

ចូរលើកដំកើងព្រះយេហូវ៉ាជាព្រះនៃយើងខ្ញុំ ហើយថ្វាយបង្គំនៅទៀប កំណល់កល់ព្រះបាទទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់បរិសុទ្ធ។

ឯម៉ូសេ និងអ៊ីស្រា ក្នុងពួកសង្ឃ ហើយសាយ័រអែល ក្នុងពួកអ្នកដែល អំពាវនាវដល់ព្រះនាមទ្រង់ គេបានអំពាវនាវដល់ព្រះនាមព្រះយេហូវ៉ា ហើយទ្រង់ក៏ទទួលព្រម។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងអ្នកទាំងនោះ នៅក្នុងបង្គោលពពក គេបាន រក្សាសេចក្តីបន្ទាល់របស់ទ្រង់ ព្រមទាំងត្រឹមត្រូវដែលទ្រង់ប្រទានឲ្យ ផង។

ឱព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃយើងខ្ញុំអើយ ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូល តបនឹងអ្នកទាំងនោះ ទ្រង់ជាព្រះដែលអត់ទោសឲ្យគេ ទោះបីទ្រង់បាន ធ្វើទោសចំពោះអំពើរបស់គេក៏ដោយ។

ចូរលើកដំកើងព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃយើងខ្ញុំ ហើយថ្វាយបង្គំនៅត្រង់ ភ្នំបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ចុះ ដ្បិតព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃយើងខ្ញុំ ទ្រង់បរិសុទ្ធ។

24 ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះបន្ទូលទាំងនេះត្រូវបានសរសេរ និងសរសេរឡើង ដោយជារីឌ ជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់ នៅក្នុងទំនុកតម្កើងថ្វាយដល់ទ្រង់។ ព្រះអង្គ គង់នៅចន្លោះពួកចេប៊ីន។ ទ្រង់បរិសុទ្ធ ហើយភ្នំទ្រង់បរិសុទ្ធ។ ចូរយើងចូល ទៅជិតដោយចិត្តរបស់យើងដែលប្រោះដោយព្រះលោហិតនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដោយមានមនសិការបរិសុទ្ធ ហើយដោយសេចក្តីជំនឿ និងការធានាថា យើងនឹង ចូលទៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះរបស់យើង។ សូមទស្សនិកជនទាំងអស់គ្នានៅព្រឹកនេះ ជាទីគោរព។ បើកត្រចៀកនៃការយល់ដឹងរបស់យើង។ ចូរនិយាយតាមរយៈយើងខ្ញុំ ដោយប្រាជ្ញា ដើម្បីឲ្យយើងបានដឹងពីរបៀបដែលយើងត្រូវប្រព្រឹត្តដោយខ្លួនឯង ក្នុងថ្ងៃនេះ និងក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។

25 យើងខ្ញុំនឹងទូលសូមទ្រង់ ជាព្រះនៃយើង ឲ្យបើកបង្ហាញដល់យើងនូវរឿង សម្ងាត់ទាំងនេះ ដែលត្រូវបានលាក់ទុកក្នុងប៉ុន្មានឆ្នាំនេះ ដូចដែលយើងកំពុង ខិតជិតព្រះបន្ទូល ដ៏ស្មោះស្ម័គ្របំផុតមួយ។ ទ្រង់បាននិយាយពីវានៅពេលដែល ទ្រង់នៅលើផែនដីនេះ ហើយបាននិយាយថា “អ្នកដែលអាន សូមឱ្យគាត់យល់។” ដូច្នេះ យើងខ្ញុំសូមចូលមករកព្រះអង្គដោយមេត្តាករុណា ហើយស្វែងរកប្រាជ្ញា របស់ព្រះអង្គ ដោយមិនដឹងថាត្រូវនិយាយអ្វីឡើយ។ រៀបចំបទគម្ពីរមួយចំនួននៅ ទីនេះ ហើយពឹងផ្អែកទាំងស្រុងលើទ្រង់សម្រាប់ចម្លើយ មិនមានគោលបំណង ផ្សេងទៀតទេ ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យយើងអាចដឹងម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ ដើម្បីឱ្យ យើងត្រៀមខ្លួនសម្រាប់រឿងដ៏អស្ចារ្យដែលនៅខាងមុខ។ តើទ្រង់មិនអនុញ្ញាតឲ្យ យើងខ្ញុំទេឬ? ក្នុងព្រះនាមរបស់ព្រះអង្គដែលបានបង្រៀនយើងរាល់ការដែលយើង គួរអធិស្ឋានបែបនេះ៖

ឱព្រះវរបិតានៃយើងខ្ញុំ ដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌អើយ សូមឲ្យ ព្រះនាមទ្រង់បានបរិសុទ្ធ។



សូមឲ្យរាជ្យទ្រង់បានមកដល់។ សូមឲ្យព្រះហឫទ័យទ្រង់  
 បានសំរេចនៅផែនដី ដូចនៅស្ថានសួគ៌ដែរ។  
 សូមប្រទានអាហារដែលយើងខ្ញុំត្រូវការនៅថ្ងៃនេះ។  
 សូមអត់ទោសសេចក្តីកំហុសរបស់យើងខ្ញុំ ដូចជាយើងខ្ញុំ  
 បានអត់ទោស ដល់អស់អ្នកដែលធ្វើខុសនឹងយើងខ្ញុំដែរ។  
 សូមកុំនាំយើងខ្ញុំទៅកាន់សេចក្តីល្អឡើយ តែសូមប្រោស  
 ឲ្យយើងខ្ញុំរួចពីសេចក្តីអាក្រក់វិញ៖ ដ្បិតរាជ្យ ព្រះចេស្ដា  
 និងសិរីល្អជារបស់ផងទ្រង់ នៅអស់កល្បជានិច្ច។ អាម៉ែ  
 ន។

26 សូមអង្គុយចុះ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ចង់ដោះអារ៉ែមចេញ សូម  
 ដោះចុះមិនអីទេ។ ហើយអ្នកដែលឈរនៅជុំវិញ—ជ្រុងនៃជញ្ជាំង ប្រសិនបើជើង  
 របស់អ្នកឈឺ ហេតុអ្វី គ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ថាមានសេរីភាពក្នុងការធ្វើចលនា។

27 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា បើក្មេងៗចង់ទៅបន្ទប់របស់គេ ឬត្រូវបានបញ្ចប់  
 ហើយ? [បងប្រុស នេវីល និយាយថា “ទេ ពួកគេមិនអាចទេ។ យើងមិនអាច  
 មានវានៅព្រឹកនេះទេ ដោយសារតែហ្វូងមនុស្ស។”—អដ។] ត្រួតងូលនិយាយ  
 ថា ហ្វូងមនុស្សមានបន្ទប់ច្រើន ដូច្នោះយើងមិនអាចមានសាលាថ្ងៃអាទិត្យសម្រាប់  
 កូនក្មេងបានទេ។ ហើយយើងនឹងសប្បាយចិត្តប្រសិនបើអ្នករាល់គ្នានៅពេលនេះ  
 នឹងសហការជាមួយយើងដូចជាព្រឹកនេះយើងកំពុងមាន ចាប់ផ្តើមសារដ៍អស្ចារ្យ  
 ដែលខ្ញុំប្រាកដថា វានឹងមានន័យយ៉ាងធំធេងចំពោះឪពុកនិងម្តាយរបស់អ្នក និង  
 មនុស្សជាទីស្រឡាញ់របស់អ្នកដែលនៅទីនេះ និងសូម្បីតែចំពោះកូនតូចរបស់  
 អ្នក។ ដូច្នោះ យើងចូលទៅជិតវាដោយគោរព។

28 ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ព្រឹកនេះ យើងនឹងលើកយក  
 ប្រធានបទនៃ៧០សប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល។ ហើយព្រឹកនេះ យើងកំពុងនិយាយ  
 អំពីដានីយ៉ែលក្នុងការជាប់ឃុំឃាំង ហើយកាត្រីយ៉ែលបានហោះមកដើម្បីណែនាំ  
 គាត់អំពីអនាគត។ ពេលដែលដានីយ៉ែលកំពុងអធិស្ឋាន នោះកាត្រីយ៉ែលជាទេវតា  
 បានចូលមកដើម្បីណែនាំគាត់។

យប់នេះ ខ្ញុំចង់និយាយអំពីគោលបំណងប្រាំមួយនៃការយាងមករបស់ទ្រង់  
 មុខវិជ្ជាប្រាំមួយផ្សេងគ្នាដែលត្រូវលើកយកមកក្នុងយប់នេះ តើកាត្រីយ៉ែលមក

ពីណា។

29 ថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំចង់ដាក់ហេតុផល និង ពេលវេលានៃសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ហើយតើពួកគេនៅសម័យណា និងកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរនៅថ្ងៃនេះ។ នោះគឺនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ បើ ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

30 ឥឡូវនេះហេតុផលសម្រាប់រឿងនេះ។ ខ្ញុំបានយកកំណត់ត្រាតូចមួយចំនួន ចេញពីសារប៉ុន្មានចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំ។ ហើយព្រឹកនេះខ្ញុំចង់បើក ព្រោះវានៅលើ កាសែតម៉ាញេទិក ដែលនឹងទៅពេញពិភពលោក ជាច្រើនជាតិសាសន៍។ ហើយជានិច្ចជាកាល ហេតុផលដែលខ្ញុំលើកវាមកវិញ គឺប្រហែលជាមាននរណា ម្នាក់បានឮខ្សែអាត់នេះជាលើកដំបូងរបស់ពួកគេ ហើយខ្ញុំនឹងមិនអាចយល់ថាអ្វី ដែលខ្ញុំមានអត្ថន័យនៅពេលដែលខ្ញុំយោងទៅអ្វីផ្សេងទៀត។

31 ឥឡូវនេះ យើងបានសិក្សាព្រះគម្ពីរវិវរណៈ ការបើកសម្តែងនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អស់រយៈពេលជាច្រើនខែ។ យើងបានមកតាមសម័យពួកជំនុំ។ ជំពូកបីដំបូងនៃ វិវរណៈ គឺជាសម័យពួកជំនុំ។ បន្ទាប់មក យ៉ូហានត្រូវបានគេចាប់ឡើងក្នុងជំពូក ទី៤ និងទី៥ ហើយត្រូវបានបង្ហាញរឿងនោះ—នោះគឺនឹងមាននៅពេលក្រោយ។ ឥឡូវនេះនៅជំពូកទី ៦ គាត់បានធ្លាក់ចុះមកផែនដីម្តងទៀត ដើម្បីមើលឃើញអ្វី ដែលកើតឡើងដែលនឹងចេញពីជំពូកទី ៦ ខទី ១ រហូតដល់ជំពូកទី ១៩ និង ខទី ២១។ នៅទីនេះមកនៅក្នុងត្រា គ្រោះកាច ទុក្ខព្រួយ កណ្តុប—ស្រ្តីនៅក្នុង ព្រះអាទិត្យ ហើយការដេញចេញនាគក្រហម ការផ្សិតភ្ជាប់មួយរយសិបបួនពាន់ និងរបស់ទាំងអស់នេះ។

32 នេះជាការសិក្សាដ៏ធំមួយសប្តាហ៍។ ម្សិលមិញពេញមួយថ្ងៃ ខ្ញុំពិបាកបំផុតចេញពី បន្ទប់ ខំរៀន។ ហើយវាជារឿងមួយនៅក្នុងពេលចុងក្រោយនេះ ចាស់ៗជាច្រើន នៅទីនេះ ដែលខ្ញុំបានបង្រៀន ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយថា “នៅទីនេះជាកម្មសិទ្ធិ របស់៧០សប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល” ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានព្យាយាមសង្កត់ធ្ងន់ ដើម្បី ពន្យល់វាទេ។ ប៉ុន្តែលើកនេះដោយព្រះគុណនៃព្រះ ខ្ញុំបានយកខ្លួនខ្ញុំទៅព្យាយាម ទូលសូមព្រះគុណចំពោះព្រះ ដើម្បីឲ្យខ្ញុំបានយកមកជូនប្រជាជន។ ហើយនៅ ទីនេះខ្ញុំកំពុងស្វែងរកអ្វីដែលខ្ញុំមិនដឹងសូម្បីរឿងមួយ។

33 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ—ខ្ញុំបានអានសៀវភៅរបស់លោកបណ្ឌិតឡាតីន សៀវភៅរបស់លោកបណ្ឌិត ស្ថិត កំណត់ហេតុរបស់លោកបណ្ឌិត ស្ករហៀល ការអត្តាធិប្បាយខុសៗគ្នាពីបុរសនៅគ្រប់ទីកន្លែង ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចដាក់បញ្ចូលគ្នាដើម្បីធ្វើឱ្យវាចេញមកត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ សប្តាហ៍នេះ ខ្ញុំគ្រោងនឹងទៅទស្សនាបណ្ណាល័យនៅរដ្ឋ កេនតាក់ ី នៅលើតារាសាស្ត្របុរាណមួយចំនួននៃប្រតិទិន និងពេលវេលា ហើយប្រមូលពីបណ្ណាល័យជាដើម សៀវភៅបុរាណទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចរកបាន និងអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបានតិចតួច ហើយខ្ញុំមានការទុកចិត្តយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់លើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីបើកបង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។

ព្រោះ ខ្ញុំមិនចង់និយាយ “ខ្ញុំដឹងរឿងនេះ ហើយខ្ញុំដឹងរឿងនោះ។” ទ្រង់ស្គាល់ចិត្តខ្ញុំ។ ទ្រង់កំពុងស្តាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បានវា ដើម្បីឱ្យខ្ញុំអាចបំភ្លឺប្រជាជនរបស់ទ្រង់ ដូច្នោះខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងប្រទានវាដល់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនទាន់ដឹងនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿជាក់លើទ្រង់សម្រាប់ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ ព្រោះវានឹងក្លាយជាផ្នែកដ៏អស្ចារ្យថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ ដើម្បីដឹងនិងដាក់ប្រធានបទ៧០សប្តាហ៍នោះ។

34 កន្លែងនីមួយៗមានកន្លែងផ្សេងគ្នា។ ហើយពេលអ្នកធ្វើ អ្នកទៅស្វែងរកវាទាំងអស់ មិនត្រូវចេញក្រៅ មិនត្រូវចុះឈ្មោះទេ។ វាមិនអីចឹងទេ។ ដូច្នោះ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលជាមិនអាចមានការត្រឹមត្រូវទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងទុកចិត្តលើព្រះអម្ចាស់សម្រាប់វា។

35 ហើយខ្ញុំនឹកចាំពីសាឡាម៉ូនពេលមួយបានអធិស្ឋានហើយទូលសូមព្រះអម្ចាស់ជាព្រះថា តើទ្រង់នឹងប្រទានប្រាជ្ញាដល់គាត់ឬទេ មិនមែនសម្រាប់ខ្លួនគាត់ទេ “មិនមែនសម្រាប់បន្ថែមអាយុ ជីវិតឱ្យវែង មិនមែនជាទ្រព្យសម្បត្តិ” ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យគាត់មានប្រាជ្ញាដើម្បីដឹងពីរបៀប—ដើម្បី—ដើម្បីនិច្ចយោស្ត្ររបស់ព្រះ។ ហើយព្រះក៏គោរពការអធិស្ឋាននោះ ហើយបានប្រទានប្រាជ្ញានោះដល់សាឡាម៉ូនពីព្រោះវាសម្រាប់វាស្របរបស់ទ្រង់។ ហើយនោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំសុំឱ្យព្រះអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដឹងពីអ្វីទៅចិតសិបសប្តាហ៍នេះមានន័យអ្វី ព្រោះខ្ញុំដឹងថាវាជាប្រតិទិនពិតប្រាកដសម្រាប់សម័យដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំចង់ដឹងវា មិនមែនសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំទេ ខ្ញុំ...មិនមែនសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំទេ។ ពិតណាស់ខ្ញុំចង់ដឹង។ ខ្ញុំមិននិយាយបែបនោះទេ “មិនមែនសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំទេ” ព្រោះខ្ញុំចង់បានវា

សម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំ។ ខ្ញុំចង់ដឹង ព្រោះចង់ដឹងថាយើងរស់នៅទីណានិងសម័យណា។ ហើយ បន្ទាប់មក ខ្ញុំដឹងថាវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។

36 ហើយអ្នកផ្សេងបានរកឃើញវា ហើយពួកគេមានផ្លូវត្រឡប់មកវិញ។ មិត្តភក្តិ ម្នាក់ ដែលខ្ញុំកំពុងអាន ថាវាបានបញ្ចប់នៅឆ្នាំ ១៩១៩ នៃចិតសិបសប្តាហ៍។ មែនហើយ វាមិនដូច្នោះទេ។

ដូច្នោះបន្ទាប់ពីចិតសិបសប្តាហ៍ បន្ទាប់ពីចិតសិបសប្តាហ៍ វាបានបញ្ចប់ ទាំងអស់។ ដូច្នោះយើង—យើងមិន...យើងចង់ដឹងការពិត។ ហើយខ្ញុំសុំព្រះឲ្យផ្តល់ សេចក្តីពិតដល់ខ្ញុំ។

37 ឥឡូវនេះដើម្បីបម្រុងទុកនេះ ត្រឡប់ទៅវិញ ខ្ញុំចង់ហាត់សមពីក្រោយបន្តិច។ ដូច្នោះហើយបានជាការកត់ចំណាំមួយចំនួន ដែលខ្ញុំបានសរសេរចុះ ថាយើង មាននៅក្នុងជំពូកទី ៥ ទី ៤ និងទី៥ ដើម្បីឱ្យប្រជាជនយល់។ ទីមួយ មុននឹងយើង ធ្វើនេះ ខ្ញុំចង់លើកវាឡើង ដើម្បីអោយអ្នកទទួលបានពីលេខ៤...

ឥឡូវនេះ សូមចាំថា ជំពូកទី៣ គឺជាយុគសម័យក្រុមជំនុំឡៅឌីសេ ហើយ ក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើងនៅចុងបញ្ចប់នៃទីក្រុងឡៅឌីសេ។

38 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមពន្យល់អ្វីមួយដល់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំអំពីរឿងនេះ។ ខ្ញុំ មានបេកគី ជាកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ជាមួយនឹងវចនានុក្រមគ្រប់ប្រភេទ និងអ្វីៗដែល យើងអាចមាន។ ពួកគេមិនផ្តល់ចម្លើយទេ។ ខ្ញុំមានវចនានុក្រមព្រះគម្ពីរ។ ខ្ញុំ មានវចនានុក្រមក្រិកចាស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមាន—ធីបស្ទើរ និងវចនានុក្រមទំនើបជាច្រើន ទៀត។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេអាចមានសូម្បីតែ...ផ្តល់ពាក្យ ឬច ម្លើយតាមវិធីណាមួយ។

39 ប្រពន្ធខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកសង្ឃឹមយ៉ាងណា ចំពោះប្រជាជនយើងដែល ជាអ្នកក្រ ហើយពួកគេជាច្រើននាក់ដែលមិនបានរៀនសូត្រដូចយើង យល់បាន យ៉ាងម៉េច?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះនឹងផ្តល់ចម្លើយ។”

40 ទោះបីវាស្មុគស្មាញយ៉ាងណាក៏ដោយ ព្រះអាចបំបែកវា ហើយធ្វើឲ្យវា សាមញ្ញ។ សម្រាប់យើងគឺជា...មួយចំណែកនៃមនុស្សទាំងនោះដែលប្រាថ្នា ចង់បាន អធិស្ឋានសម្រាប់ថ្ងៃនោះនិងម៉ោងនោះ។ ហើយភ្នែករបស់យើងសម្លឹង

ទៅស្ថានសួគ៌ ហើយយើងកំពុងមើលការយាងមករបស់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាកដថា ទ្រង់នឹងបង្ហាញយើង។ ឥឡូវនេះ វានឹងមិនប្រាប់យើងពីថ្ងៃប្រមូលនោះទេ ព្រោះគ្មាននរណាម្នាក់នឹងដឹងរឿងនោះឡើយ ប៉ុន្តែវាប្រាកដជានឹងប្រាប់យើងពីថ្ងៃនៃសប្តាហ៍ដែលយើងកំពុងរស់នៅ ប្រសិនបើយើងអាចទទួលបានវា។

41 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី ៤ យ៉ូហានត្រូវបានចាប់ឡើងភ្លាមៗ បន្ទាប់ពីព្រះវិហារ។ យ៉ូហាន ឡើងទៅ គាត់បានឃើញសម័យក្រុមជំនុំពេញលេញ។ មានកន្លែងដែលខ្ញុំចង់ឈប់ បន្តិច ដើម្បីនិយាយថា មនុស្សជាច្រើន អ្នកដែលរំពឹងថានឹងមានអ្វីអស្ចារ្យ សម្បើម និងអំណាចណាមួយកើតឡើង ក្នុងយុគសម័យសាសន៍ដទៃ គឺពិតជាខុស។ យុគសម័យក្រុមជំនុំ និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលនឹងកើតឡើងក្នុងរជ្ជកាលសាសន៍ដទៃ ត្រូវបានកត់ត្រាពីវិវរណៈ ១ ដល់ វិវរណៈ ៣ ដោយរួមបញ្ចូល។ បន្ទាប់មក ក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើង ហើយលើកឡើង ហើយអ្វីដែលនៅសល់មកដល់ជំពូកទី ១៩ គឺជាអ្វីដែលកើតឡើងចំពោះពូជសាសន៍យូដា បន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំត្រូវបានឡើង។ ហើយវាគឺជាពេលវេលានៃទុក្ខវេទនាជាខ្លាំង គ្មានអ្វីកើតឡើងក្នុងចំណោមសាសន៍ដទៃឡើយ មានតែការកាប់សម្លាប់ជាដើម ដូចជាយើងនឹងទៅដល់នោះហើយឃើញ។

42 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំ ដោយខ្លួនឯង បានទៅនៅថ្ងៃទី ១៣...នៅខចុងក្រោយនៃជំពូកទី៣នៃវិវរណៈ នៅពេលដែលយុគសម័យក្រុមជំនុំឡើងស្រេចត្រូវបានបញ្ចប់ ដែលជាគ្រាចុងក្រោយបង្អស់។

43 ហើយយើងបានយកសម័យក្រុមជំនុំនីមួយៗ រាល់ពេលនីមួយៗ រឿងដែលបានកើតឡើង ផ្កាយនីមួយៗ អ្នកនាំសារនីមួយៗ ធម្មជាតិរបស់ពួកគេ អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ ហើយបាននាំវាចុះមកត្រឹមត្រូវតាមប្រវត្តិសាស្ត្ររហូតដល់ចុងក្រោយបង្អស់ គួរនៅទីនោះនៅលើរូបភាព នៅផ្នែកម្ខាងនៃជញ្ជាំង។ ហើយពេលដែលយើងបានបញ្ចប់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានចូលមក ហើយធ្វើរង្វង់នៃវត្ថុដដែលនៅលើជញ្ជាំង ហើយបានបើកសម្តែងដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់នៅទីនេះដល់យើងទាំងអស់គ្នា។

44 ឥឡូវនេះ ក្នុងការធ្វើការនេះ ខ្ញុំជឿជាក់ថា នៅចុងបញ្ចប់នៃការនេះ ទ្រង់នឹងយាងមកជាមួយនឹងអ្វីមួយដ៏អស្ចារ្យ ហើយបង្ហាញយើងម្តងទៀតថាយើងនៅគ្រាចុងបញ្ចប់។

45 តើមានអ្នកប៉ុន្មាននាក់បានឮគេនិយាយ...សុទ្ធជាប្រធានាធិបតី គេនិយាយ ណាខ្លះ យោបល់និងអ្វីៗផ្សេងទៀត? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលបានឮការ ទស្សន៍ទាយនេះ ត្រឹមថ្ងៃទី ១ ខែមករា។ គេព្យាករណ៍ថា ទាំងអាមេរិក និងរុស្ស៊ី នឹងក្លាយជាជនភ្នំភ្លើង? នោះហើយជាអ្វីដែលយើងត្រូវការ។ វាមិនមែនជាយើង គិត។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ បើយើងនៅជិតរហូតដល់មនុស្សនៅលើផែនដីនេះក៏ទាយ ទុកនូវរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះនឹងកើតឡើង យើងមានការប្រុងប្រយ័ត្នជាង អ្វីគ្រប់យ៉ាង ទាន់សម័យ ចម្លើយសារភាពទាំងអស់ដែលបានធ្វើ បានរួចរាល់ហើយ ព្រោះយើង មិនដឹងថាតើព្រះរបស់យើងនឹងកោះហៅយើងនៅពេលណាទេ។ ហើយនៅពេល ដែលទ្រង់ប្រទានការកោះហៅ “ឡើងខ្ពស់ជាង” សូមត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ ហើយវា នឹងមកដល់ម៉ោងដែលអ្នកមិនបានគិតដល់។

46 ការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យរបស់ពេនទីកុស្តឥឡូវនេះបានឈប់ហើយ។ យើង ឃើញវានៅគ្រប់ទីកន្លែង ជាចលនាដ៏អស្ចារ្យចុងក្រោយ។ សារបានចេញ។ អ្វី គ្រប់យ៉ាងគឺរួចរាល់ហើយ សូមរង់ចាំ។ ក្រុមជំនុំត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់។ មនុស្សអាក្រក់ កាន់តែអាក្រក់។ ព្រះវិហារកាន់តែមានសាសនា។ ពួកបរិសុទ្ធកំពុងចូលមកជិត ព្រះ។ អំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណចាប់ផ្តើមកើនឡើងជាក្រុមតូចៗ។ យើង នៅពេលបញ្ចប់។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់បទចម្រៀងនោះ ដែលយើងធ្លាប់ច្រៀងក្នុង ក្រុមជំនុំ។

ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំការមកដល់ថ្ងៃនៃអំណរសហស្សវត្សរ៍នោះ  
 នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដ៏មានពររបស់យើងនឹងយាងមក  
 ហើយចាប់កូនក្រមុំរង់ចាំរបស់ទ្រង់  
 អូ បេះដូងខ្ញុំយំ ស្រែកឃ្លានថ្ងៃនៃការដោះលែងដ៏ផ្អែមល្អែម  
 នោះ  
 នៅពេលព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើងនឹងត្រលប់មកផែនដី  
 ម្តងទៀត។

47 ចាំដល់ម៉ោងហ្នឹង! ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី ៥ និងខទី ៥យើងរកឃើញ នៅក្នុងមេរៀនមុនរបស់យើង ដែលយើងបាននិយាយអំពី អ្នកសង្គ្រោះនោះ ដែល យើងបានរកឃើញគឺព្រះគ្រីស្ទ។ វាយបញ្ចូលជាមួយ នាងរស់ៈ នាងរស់សម្រេចចិត្ត នាងរស់បម្រើ នាងរស់សម្រាក។ សេចក្តីសម្រេចចិត្ត គឺជាការលាងសម្អាត

ការបម្រើ រៀបចំខ្លួននាង ការញែកជាបរិសុទ្ធ សម្រាក នៅជាមួយព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ រហូតដល់ពិធីមង្គលការមកដល់។ ម្តេចក៏ស្រស់ស្អាតម្ល៉េះ!

48 ក្រុមជំនុំមកតាមរយៈ ចនវេសលី ការរាប់ជាសុចរិត ឬ...ម៉ាទីនលូធើ ការរាប់  
ជាសុចរិត តាមរយៈ ចនវេសលី ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ តាមរយៈ ពេនទីកុស្ត  
ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយឥឡូវនេះ សម្រាក រង់ចាំការយាង  
មករបស់ព្រះអម្ចាស់។ យ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ!

49 អ្នកប្រោសលោះរបស់យើង ពួកព្រឹទ្ធាចារ្យនិយាយត្រូវ នៅពេលដែលពួកគេ  
បានហៅទ្រង់ថាជាកូនចៀម ហៀបនឹងក្លាយទៅជាសត្វតោ ជាចៅក្រម។ ទ្រង់គឺជា  
កូនចៀម អ្នកដឹងទេ ជាមួយនឹងសៀវភៅត្រាប្រាំពីរដែលបិទជិត។ នៅពេលដែល  
សៀវភៅត្រូវបានយក ការងារសម្របសម្រួលត្រូវបានបញ្ចប់។

50 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងជំពូកទី៣ ក្រុមជំនុំបានឡើង ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ការប្រោស  
លោះនឹងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ របៀបដែលក្រុមជំនុំត្រូវបានប្រោសលោះ—បាន  
ប្រោសលោះ ការបើកសម្តែងនៃអ្វីដែលបានកើតឡើងក្នុងសម័យក្រុមជំនុំ។ សូម  
មើល ក្រុមជំនុំបានបាត់ទៅហើយ ដូច្នោះឥឡូវនេះទ្រង់កំពុងបង្ហាញនៅក្នុងជំពូក  
ទី ៥ ពីរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើវា តើមានអ្វីកើតឡើង របៀបដែលទ្រង់បានបិទ  
ព្រះវិហារ។ ការបើកសម្តែងនៃព្រះនាមទ្រង់ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយប្រើព្រះនាម  
ទ្រង់ ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច គ្មាននរកអស់កល្បជានិច្ច ពូជរបស់សត្វពស់ សន្តិសុខ  
អស់កល្ប គោលលទ្ធិដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ ការកំណត់ទុកជាមុននៃក្រុមជំនុំ ដែលត្រូវ  
បានបង្ហាញដល់ក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់កំពុងបង្ហាញពីរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើវា។

51 ឥឡូវនេះអ្នកប្រោសលោះរបស់យើងត្រូវបានប្រគល់សៀវភៅប្រោសលោះ  
ដែលមានត្រាប្រាំពីរពីម្ចាស់ដើម។ អាម៉ែន! យើងរក ឃើញថា អ្នកណាជាម្ចាស់  
ដើម? ព្រះទ្រង់ផ្ទាល់។ “ពេលនោះកូនចៀមបានមកយកគម្ពីរចេញពីដៃស្តាំរបស់  
ព្រះអង្គដែលដាក់លើបល្ល័ង្ក។” តើកូនចៀមជានរណា? ព្រះប្រោសលោះ អ្នក  
ប្រោសលោះរបស់យើង ជាអ្នកប្រោសលោះទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ដែលបានមកប្រោស  
លោះអ៊ីស្រាអែល។

52 ឥឡូវនេះយើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះនៅព្រឹកនេះ។ អ៊ីស្រាអែលត្រូវបានប្រោស  
លោះ ប៉ុន្តែវាមិនត្រូវបានអនុវត្តចំពោះពួកគេទេ ព្រោះពួកគេបានបដិសេធទ្រង់។  
ប៉ុន្តែ ក្រុមជំនុំបានទទួលការប្រោសលោះរបស់ពួកគេ ហើយទ្រង់គឺជាអ្នកប្រោស

លោះរបស់យើង។ ដូចលោកបូរុសត្រូវប្រោសលោះណាអូមី ដើម្បីយកនាងរស់ ជាជនជាតិម៉ូអាប៍ ជនបរទេស ជាសាសន៍ដទៃ ដូច្នោះព្រះគ្រីស្ទបានប្រោសលោះ អ៊ីស្រាអែល អនុវត្តការប្រោសលោះ ហើយត្រូវបានបដិសេធ។

53 តើមានចាំការលើកលែងទោស ដែលបុរសនោះត្រូវគេបាញ់ ដែលពេលខ្លះខ្ញុំ ធ្លាប់ប្រាប់? ក្នុងអំឡុងសង្គ្រាមស៊ីវិល ពេល... គាត់ជាមនុស្សល្អ។ គាត់គ្មានកំហុស ហើយគេរកឃើញថាគាត់មានទោស។ ទោះបីជាគាត់មានទោសក្នុងវិធីមួយ ដែល គាត់រត់ចេញនៅពេលប្រយុទ្ធ។ ហើយគេរកឃើញថាគាត់មានទោសហើយនិង បាញ់គាត់។ ហើយបុរសម្នាក់បានទៅរកប្រធានាធិបតីលីងខុនហើយនិយាយថា “លោកលីងខុននេះជាបុរសគ្រីស្ទាន។ គាត់ភ័យខ្លាច។ ក្មេងប្រុសនោះ ខ្ញុំស្គាល់ ប្រជាជនរបស់គាត់។ គាត់គ្រាន់តែខ្លាច។ គាត់គ្មានន័យថាចង់ឱ្យមានគ្រោះថ្នាក់ ទេ។ គាត់រត់ចេញទៅ។” បាននិយាយថា “លោកលីងខុន វាស្ថិតនៅក្នុងរង្វង់របស់ អ្នក។ អ្នកគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់ដែលអាចលើកលែងទោសគាត់បាន។”

លោកលីងខុនបានយកក្រដាសមួយសន្លឹកនិងបិទរបស់គាត់ ហើយ ចុះហត្ថលេខា។ “អត់ទោសឱ្យអញ្ចោះនិងអញ្ចោះ។ អំប្រាហាំ លីនខុន។”

គាត់រត់ទៅគុកវិញ ហើយគាត់និយាយថា “វានៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានទទួលការ លើកលែងទោសរបស់អ្នក។”

54 បុរសនោះបាននិយាយថា “ខ្ញុំបដិសេធមិនមើលវា។ វានឹងមានត្រាធំនៅលើ វា។ វានឹងជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ អ្នកគ្រាន់តែព្យាយាមធ្វើឱ្យខ្ញុំសើច។ វាមិនមែនជាអ្វី ប្រាហាំលីងខុនទេ។ នរណាម្នាក់អាចចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែវា នឹងត្រូវចងក្រងជាឯកសារដោយគ្រាមរបស់គាត់ ជាដើម ប្រសិនបើវាមកពីគាត់។” បុរសនោះបានបញ្ចុះបញ្ចូលគាត់។ ទោះបីបុរសក្នុងគុកគិតថាគាត់និយាយលេង ក៏ ដើរចេញទៅ។

នៅព្រឹកបន្ទាប់គាត់ត្រូវបានគេបាញ់។ ហើយបន្ទាប់ពីគាត់ត្រូវបានគេ បាញ់សម្លាប់ បន្ទាប់មកមានការកាត់ក្តីរបស់តុលាការសហព័ន្ធ ដោយសារតែអ្វី ប្រាហាំលីងខុន ម្តែបួនម៉ោងមុនពេលបុរសនេះត្រូវបានគេបាញ់ បានចុះហត្ថលេខា លើឈ្មោះរបស់គាត់ថាបុរសម្នាក់នេះត្រូវបានលើកលែងទោស។ ហើយរដ្ឋាភិបាល ក៏បាញ់គាត់ទៅ។ បន្ទាប់មក មានអ្វីទៀត? បន្ទាប់មក តុលាការសហព័ន្ធនៃ សហរដ្ឋអាមេរិក បាននិយាយថា ចូរមកឯការសម្រេចចិត្តនេះ របស់តុលាការ



សហព័ន្ធ បាននិយាយថា “ការលើកលែងទោសនោះមិនមែនជាការលើកលែង ទោសពិតទេ លុះត្រាតែទទួលបានការលើកលែងទោស។”

55 ហើយព្រះយេស៊ូវបានប្រោសលោះអ៊ីស្រាអែលនៅកាលវ៉ារី។ ប៉ុន្តែវាមិនមែន ជាការលើកលែងទោសដល់ពួកគេទេ ព្រោះគេមិនបានទទួលការលើកលែងទោស នោះ។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងមេរៀនរបស់យើងឥឡូវនេះនៅក្នុង៧០សតវត្សរ៍នេះ យើង ឃើញថាពួកគេត្រលប់មកវិញ ហើយទទួលបានការលើកលែងទោសរបស់ ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានប្រោសលោះក្រុមជំនុំ បន្ទាប់មកយើងត្រូវបាន លើកលែងទោស ដោយសារយើងបានទទួលព្រះលោហិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជា ការលើកលែងទោសរបស់យើង។

56 ឥឡូវនេះ យើងឃើញថាទ្រង់គឺជាអ្នកប្រោសលោះរបស់យើង ហើយទ្រង់បាន យកសៀវភៅចេញពីដៃរបស់ម្ចាស់ដើម។ វាគឺជាប័ណ្ណកម្មសិទ្ធិសម្រាប់ការលោះ។ យើងបានរកឃើញ។ តើអ្នកចាំការសិក្សានេះទេ? វាជាប័ណ្ណកម្មសិទ្ធិនៃការប្រោស លោះ។ វាជាទង្វើអរូបីមួយ ដែលព្រះតម្រូវឲ្យមានជីវិតសម្រាប់សេចក្តីស្លាប់ នៅក្នុង សួនអេដែន។ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះដ៏សុចរិតបានសុគត ហើយយកប័ណ្ណ កម្មសិទ្ធិមួយ ហើយអាចបំបែកត្រា បើកសម្តែងនូវអ្វីដែលមាននៅក្នុងពួកគេ ហើយ ប្រគល់មរតកដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ទ្រង់ ដល់រាស្ត្រទ្រង់។ ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដែលទ្រង់បានទទួលមរតកដោយធ្វើការនោះ ទ្រង់បានឆ្លងកាត់ជីវិតរបស់ទ្រង់ វិញ នៅឯកាលវ៉ារី ហើយបានបែងចែកវាក្នុងចំណោមពួកយើងដោយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ អាម៉ែន! គ្មានមនុស្សណាម្នាក់(ដែល)បានគិតដល់សេចក្តីស្រឡាញ់ ដែលទ្រង់បានធ្វើនោះទេ!

57 សាតាំងដែលធ្លាប់ជាម្ចាស់ដោយសារការដួលរលំនៅសួនច្បារ ត្រូវបានចង ហើយបោះចូលទៅក្នុងបឹងភ្លើង។ ថ្ងៃរបស់វាត្រូវបានបញ្ចប់។

58 ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងដំណឹងល្អ មានរហ័សនាមបួន។ យើងចាប់បាន។ ជា ព្រះរាជបុត្ររបស់ព្រះបាទដាវីឌ អ្នកស្នងមរតក ជាកូនរបស់អំប្រាហាំ ជាពូជរាជ ជាកូនមនុស្ស ទទួលមរតកនៃផែនដី ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ជាអ្នកទទួលមរតកពីអ្វីៗ ទាំងអស់។ ព្រះរាជអំណោយ!

59 នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ទ្រព្យសម្បត្តិមិនអាច—មិនអាចលើសពីហាសិបឆ្នាំ បានទេ។ វាមិនអាចបំផ្លាញពីម្ចាស់ដើមរបស់វាបានទេ ប៉ុន្តែហាសិបឆ្នាំ។ ហើយ

នៅថ្ងៃទីសែសិប ទ្រង់បានបង់ថ្លៃនោះ។ នៅថ្ងៃទីហាសិប ការប្រោសលោះ និង អំណាចដែលជាមូលដ្ឋានរបស់ក្រុមជំនុំ ដែលបានបាត់បង់នៅក្នុងសួនអេដែន ត្រូវបានប្រោសលោះត្រឡប់មកវិញ ហើយបានបញ្ជូនមកយើងដោយពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅថ្ងៃទីហាសិប។

60 បន្ទាប់មកយើងបានលើកឡើង នូវសារ។ យើងបានរើសក្រាំងនោះមក តើ ក្រាំងនេះត្រូវបានប្រគល់ដល់ដៃរបស់ទ្រង់យ៉ាងណា។ របៀបដែលយេរេមា នៅក្នុង យេរេមា ៣២:៦ បងប្អូនជីដូនមួយរបស់គាត់ឈ្មោះ ហាណាម៉ែល ត្រូវទុកឱ្យគាត់ នូវមរតកខ្លះ។ ហើយពួកគេនឹងទៅជាឈ្លីយ។ ដែលយើងនឹងចូលទៅក្នុងជាមួយ គាត់នៅព្រឹកនេះ៖ ជាប់ជាឈ្លីយ។ ហើយវាត្រូវបានរក្សាទុកនៅក្នុងផែនផែនដី បង្ហាញពីកន្លែងដែលអំណាចនៃព្រះ និងក្រាំង និងអាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះ ត្រូវបាន បកបង្ហាញ នៅក្នុងចិត្ត។ ផែនការនៃការប្រោសលោះរបស់យើង ដែលត្រូវបាន រក្សាទុកនៅក្នុងភាគនៃលើផែនដី ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ និងការបើកសម្តែង។

61 យើងរកឃើញថាវាត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយត្រាប្រាំពីរ ហើយត្រានីមួយៗត្រូវ បានរុំពុំទ្វា។ ហើយនៅពេលដែលការបើកសម្តែងចេញមក នោះទ្រង់បានទាញត្រា ចេញ ហើយលុបចោលការនេះ ហើយអាននូវអ្វីដែលត្រាបាននិយាយ។ បន្ទាប់មក ទ្រង់មិនធ្វើក្រាំងបន្ទាប់ទៀត ហើយអាននូវអ្វីដែលត្រាបាននិយាយ។ ធ្វើមិនទាន់ រួចរៀងបន្ទាប់ ទាញវាចេញ ហើយមើលអ្វីដែលត្រាបាននិយាយ និងអ្វីដែលជាការ បើកសម្តែង។ នោះហើយជាអ្វីដែលត្រាទាំងប្រាំពីររបស់យើង ដែលយើងនឹងចូល ទៅក្នុងវាពេលឆាប់ៗនេះ យើងជឿជាក់នឹងធ្វើ។ ត្រានីមួយៗ នៅពេលដែលវាត្រូវ បានដកចេញពីសៀវភៅ នឹងត្រូវបានដោះចេញ ហើយវានឹងបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់នូវ អ្វីដែលបានកើតឡើង។

62 យើងរកឃើញថាមាន “ប្រាំពីរ” ប្រាំនៅក្នុងផែនការនៃការប្រោសលោះ។ ប្រាំ គឺជាលេខ។ ហើយមានប្រាំប្រាំពីរ៖ ត្រាប្រាំពីរ វិញ្ញាណប្រាំពីរ ទេវតាប្រាំពីរ ត្រៃ ប្រាំពីរ និងសម័យកាលព្រះវិហារប្រាំពីរ។ ដូច្នេះ អ្នកឃើញហើយ ប្រាំពីរគឺជា ព្រះគុណ។ ប្រាំគឺជាព្រះគុណ ហើយប្រាំពីរគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ដូច្នេះវាដំណើរការយ៉ាង ល្អឥតខ្ចោះ ឃើញទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

63 ដូចជាត្រានីមួយៗដែលបានបំបែកនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៃព្រះ បង្ហាញដល់ មនុស្សនៃសម័យកាល តើយើងកំពុងរស់នៅក្នុងសម័យប៉ុន្មានដែរ វិញ្ញាណនៃ

យុគសម័យ ព្រះវិហារនៃយុគសម័យ។ វិវរណៈ ១០ នៅចុងបញ្ចប់ យើងរកឃើញ នៅពេលដែលត្រាចុងក្រោយត្រូវបានបំបែក យើងឃើញទេវតាលរដោយជើងម្ខាង នៅលើដី ហើយមួយនៅលើសមុទ្រ ដោយលើកដៃឡើងទៅស្ថានសួគ៌ ហើយ ឥន្ទធនូនៅលើក្បាលរបស់គាត់ ស្អប់នឹងទ្រង់ដែលរស់នៅអស់កល្បជានិច្ច និង អស់កល្បជានិច្ច ពេលវេលាបានកន្លងផុតទៅ នៅពេលដែលត្រាចុងក្រោយមក។ ហើយអ្នករង់ចាំរហូតដល់យើងចូលទៅក្នុងត្រាហើយមើលកន្លែងដែលត្រានោះ ស្ថិតនៅ។

បន្ទាប់ពីអ្នករកឃើញចិតសិបសប្តាហ៍ បន្ទាប់មកមើលថាតើត្រានៅឯណា “គឺ អស់ពេលហើយ” ការប្រោសលោះបានចប់ហើយ ឥឡូវនេះទ្រង់គឺជាតោនិងជា ចៅក្រម។ ទ្រង់គឺជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នកនៅព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយទ្រង់នឹង ធ្វើជាចៅក្រមរបស់អ្នក។

64 ទី៨ ដល់ថ្ងៃទី១...ខទី១៤ នៃជំពូកទី៥ បង្ហាញពីពេលវេលាសម្រាប់កូនចៀម ដែលត្រូវថ្វាយបង្គំ ទាំងនៅស្ថានសួគ៌និងនៅលើផែនដី សៀវភៅត្រាប្រាំពីរ កូនចៀមដ៏សក្តិសម ជាអ្នកប្រោសលោះ។ ហើយចាប់ពីខ៨ ដល់ទី១៤ ទេវតា ថ្វាយបង្គំទ្រង់ ព្រឹទ្ធាចារ្យថ្វាយបង្គំទ្រង់ សត្វមានជីវិតថ្វាយបង្គំទ្រង់។ ហើយ យ៉ូហានបានថ្វាយបង្គំទ្រង់ជាខ្លាំងរហូតដល់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្រប់សត្វលោក នៅស្ថានសួគ៌ ក្នុងផែនដី និងក្រោមផែនដី ឮខ្ញុំនិយាយ ពរជ័យ សិរីរុងរឿង ប្រទានភាព ប្រាជ្ញា អាចកើតមានដល់កូនចៀម។” ពេលវេលាថ្វាយបង្គំស្តេច កូនចៀម។ ឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំបានបាត់ទៅហើយ សូមចាំ។

65 ឥឡូវនេះ ចូរយើងបើកទៅកាន់ ជានិយម ជំពូកទី៩ និងខទី ១ ដល់ខ ទី៣។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងយកទី២០ ដល់ទី២៧ ពីព្រោះនេះគ្រាន់តែជា ការអធិស្ឋានរបស់ជានិយមប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអានរឿងនេះម្តងហើយម្តង ទៀត ពេញមួយសប្តាហ៍ ឥឡូវនេះ រហូតដល់អ្នកទទួលបានវា។

នៅឆ្នាំដំបូង ក្នុងរាជ្យនៃដាវីយូស...ព្រះរាជបុត្រាអ័ហាស្ត្រិស ជា ពូជពង្សសាសន៍មេឌី ដែលគេបានតាំងឡើងជាស្តេច ឲ្យគ្រប់គ្រងលើ អាណាខេត្តរបស់សាសន៍ខាល់ដេ

គឺក្នុងឆ្នាំដំបូងនៃរាជ្យទ្រង់ នោះខ្ញុំ ជានិយម...បានមើលគម្ពីរ ត្រង់កន្លែង...ដែលព្រះបន្ទូលនៃព្រះយេស៊ូវបានមកដល់ហោរាយេរមា

ពីចំនួនឆ្នាំដែលត្រូវកន្លងទៅ ដើម្បីនឹងសំរេចការខូចបង់នៃក្រុងយេរូសាឡឹម គឺគ្រប់៧០ឆ្នាំ។

ឥឡូវ (បន្ទាប់) នោះខ្ញុំបានតាំងចិត្តចំពោះព្រះដ៏ជាព្រះអម្ចាស់ ដើម្បីរកអធិស្ឋាន ហើយទូលអង្វរ ព្រមទាំងតមអត់ស្លៀកសំពត់ធ្មៃ ហើយព្រលាំងដែរផង:

...ខ្ញុំបានអធិស្ឋានដល់ព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃខ្ញុំ...ក៏លន់តូ ...

66 ហើយបន្តទៅមុខទៀត រហូតមកដល់ពេលនេះ យើងទៅដល់ខទី២០។ ដើម្បីសន្សំពេលវេលា មនុស្សដែលឈរ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទៅដល់ខ២០ រហូតដល់យើងចុះឥឡូវនេះទៅ—ដល់ខទី២០។

កាលខ្ញុំកំពុងតែទូលដល់ព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃខ្ញុំព្រមទាំងអធិស្ឋាន និងលន់តូបរបស់ខ្លួនខ្ញុំ ហើយបាបរបស់ពួកអ៊ីស្រាអែលជាសាសន៍នៃខ្ញុំ ទាំងទូលអង្វរព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃខ្ញុំ អំពីភ្នំបរិសុទ្ធរបស់ព្រះនៃខ្ញុំផង

អើ កំពុងដែលខ្ញុំអធិស្ឋាននៅឡើយ នោះលោកដែលនាមជាការព្រឺយ៉ែល ជាអ្នកដែលខ្ញុំបានឃើញក្នុងការជាក់ស្តែងមុនដំបូងលោក...ហោះយ៉ាងលឿន ចូលមកដល់ខ្ញុំ ក្នុងរវាងពេលថ្វាយដង្ហាយល្ងាច។

ហើយក៏ប្រាប់ខ្ញុំ ព្រមទាំងសន្ទនានឹងខ្ញុំថា ដានីយ៉ែលអើយ យើងបានចេញមកឥឡូវ ដើម្បីនឹងឱ្យអ្នកមានប្រាជ្ញា ហើយនឹងយោបល់។

67 ចុះបើយើងគ្រាន់តែនៅទីនោះ! តើទ្រង់បានរកគាត់ដោយរបៀបណា? នៅក្នុងការអធិស្ឋាន។

ទេវតា “បុរស។” អ្នកសម្គាល់ឃើញថា គាត់បានហៅទ្រង់ “បុរស។” និងជា...

កាលអ្នកទើបនឹងចាប់តាំងអធិស្ឋាន នោះមានចេញបង្គាប់ស្រេចហើយ រួចយើងបានចេញមក (ហើយបានចេញមកឱ្យគាត់ទៅ) ដើម្បីនឹងប្រាប់ដល់អ្នក ដ្បិតអ្នកជាមនុស្សសំណប់យ៉ាងសំខាន់: ដូច្នោះ...ចូរពិចារណាសេចក្តីនេះ ហើយយល់ការជាក់ស្តែងចុះ។

គ្រប់៧០សប្តាហ៍បានកំណត់ដល់សាសន៍ដឹង និងដល់ទីក្រុងបរិសុទ្ធ  
របស់ដឹង ឬទីក្រុងរបស់អ្នក ដើម្បីនឹងរំលត់បំបាត់អំពើវិលដ...និង  
ធ្វើឲ្យអំពើបាបផុតទៅ ហើយឲ្យបានឆ្លងនឹងអំពើទុច្ចរិត ព្រមទាំងនាំ  
សេចក្តីសុចរិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចចូលមក និងបិទត្រាការជាក់ស្តែង  
និងសេចក្តីទំនាយហើយនឹងចាក់ប្រេងតាំងអ្នកដ៏បរិសុទ្ធបំផុតឡើង។

មានហេតុផលប្រាំមួយនៃការយោងមករបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះសូម  
កត់សម្គាល់។

ឥឡូវ ដូច្នោះ ត្រូវឲ្យដឹង ហើយយល់ (ឥឡូវនេះ ចូរស្តាប់) ចាប់តាំងពី  
ចេញបង្គាប់ឲ្យតាំងក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយសង់ឡើងវិញ តាំងក្រុងយេ  
រូសាឡឹម...ដរាបដល់គ្រាព្រះមេស៊ី ក្បែរនឹងត្រូវជាចំនួន៧អាទិត្យ...  
និង៦០និង២អាទិត្យ: រួចនៅគ្រាជ្រុលច្រាល នោះទីក្រុងនឹងបានសង់  
ឡើងវិញ មានទាំងផ្លូវថ្នល់ និងកំផែងផង។

...លុះក្រោយពី២អាទិត្យនោះទៅនោះអ្នកដែលដែលបានចាក់ប្រេង  
តាំងឡើង នឹងត្រូវផ្តាច់ចេញវិញ ឥតមានទាក់ទងនឹងអ្វីឡើយ: រួច  
បណ្តាទ័ពរបស់ចៅហ្វាយ១ដែលនឹងមក—គេនឹង...បំផ្លាញទីក្រុង និង  
ទីបរិសុទ្ធបង់ ដូចបំផុតនៃការនោះនឹងបានដូចជាជំនន់ទឹក...ក៏នឹង  
មានចំបាំងដរាបដល់ចុង ហើយបានសំរេចឲ្យមានការលាញ់បំផ្លាញ  
ដែរ។

ចៅហ្វាយនោះនឹងតាំងសញ្ញាយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់(សូមស្តាប់) នឹង  
មនុស្សជាច្រើននៅរវាង១អាទិត្យ គឺមួយក្នុងចំណោមចិតសិបសប្តាហ៍  
នេះ: តែដល់ពាក់កណ្តាលអាទិត្យនោះ នឹងធ្វើការថ្វាយយញ្ញាបូជា  
និង...ដង្ហាយយប់ទៅ ហើយនៅក្នុងព្រះវិហារ នឹងមានធ្វើការគួរ  
ស្តាប់ខ្ពើមដែលនឹងបង្ហូរចំផ្លាញ ក៏នឹងមានសេចក្តីក្រោធចាក់ទៅលើទី  
ខូចបង់នោះ ដរាបដល់ចុងបំផុត ជាវេលាដែលបានកំណត់ទុកហើយ។

68 ឥឡូវនេះ មានមេរៀនរបស់យើងសម្រាប់កិច្ចប្រជុំបី ឬន ប្រាំបន្ទាប់ អ្វីក៏ដោយ  
ដែលព្រះអម្ចាស់នឹងបើកសម្តែង។ "ចិតសិបសប្តាហ៍។"

69 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងសួរលោក ដុកប្រសិនបើគាត់នឹងនៅយប់នេះ ដើម្បីដាក់  
ក្តារបន្ទះរបស់ខ្ញុំនៅទីនោះ ដើម្បីអោយខ្ញុំអាចសម្គាល់វាបាន។ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នក

បាត់បង់វាទេ។ ឥឡូវអ្នកត្រូវសិក្សាជាមួយខ្ញុំ ហើយសិក្សាឱ្យស៊ីជម្រៅ បើមិនដូច្នោះទេអ្នកនឹងបាត់បង់វា។ ហើយខ្ញុំចង់គូរវានៅទីនេះនៅលើក្តារខៀន ហើយបន្ទាប់មកអ្នកយកខ្មៅដៃ និងក្រដាសរបស់អ្នក ហើយសរសេរកាលបរិច្ឆេទទាំងនេះ ពេលវេលាទាំងនេះ និងអ្វីៗទាំងអស់អំពីវា។

70 ឥឡូវនេះ ចិតសិបសប្តាហ៍ចាប់ផ្តើម (ឥឡូវនេះទទួលបានវា) បន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំត្រូវបានដកចេញ។ ឥឡូវនេះគ្រប់គ្នាយល់ហើយ និយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំត្រូវបានដកចេញ។

71 វិវរណៈ ៦:១ ដល់វិវរណៈ ១៩:២១ ត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយនឹងចិតសិបសប្តាហ៍ដូច្នោះ យើងត្រូវតែឈប់ ហើយពន្យល់ មុននឹងយើងបន្តទៀត។ យើងត្រូវតែឈប់ ហើយពន្យល់ពីមូលហេតុទាំងចិតសិបសប្តាហ៍នេះ។ ព្រោះបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកនឹងបាត់បង់ត្រាទាំងនោះ អ្នកនឹងបាត់បង់ត្រែទាំងនោះ អ្នកនឹងបាត់បង់រាំងននទាំងនោះ និងគ្រោះកាចទាំងនោះ វិញ្ញាណអាក្រក់ទាំងបីនោះដូចជាកង្កែបសេចក្តីវេទនាទាំងបីនោះ ការដេញក្រហម ស្ត្រីក្នុងព្រះអាទិត្យ។ អ្នកនឹងបាត់បង់វាទាំងអស់ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ ព្រោះវាកើតឡើងនៅទីនេះក្នុងចិតសិបសប្តាហ៍នេះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលវាកើតឡើង។

72 ឥឡូវនេះ ហោរាដានីយ៉ែលបាននៅបាប៊ីឡូនអស់រយៈពេលហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំមកហើយ។ អ្នកដែលចង់ដឹងដំណើរការឯកសារយោងប្រវត្តិនោះ ហើយសន្សំពេលវេលាខ្លះដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើ—ដើម្បីរកមើលវា។ ហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំ! គាត់បានចូលជាឈ្មើយមុន គ.ស. ៦០៦ ហើយនៅពេលដែលនិមិត្តបានមកដល់គាត់—គឺមុន គ.ស. ៥៣៨។ ៥៣៨ពី ៦០៦ ចាកចេញហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំ។ ហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំគាត់បាននៅបាប៊ីឡូនក្នុងចំណោមសាសន៍ដទៃ ហើយនៅតែទទួលបានជ័យជំនះ។ អាម៉ែន។ យើងមិនអាចនៅបានសូម្បីៗម៉ោង។

73 ប៉ុន្តែ គាត់បាននៅកណ្តាលនោះ ដោយគ្មានអ្នកណាម្នាក់ក្រៅពីដៃគូបីនាក់ ហើយពួកគេនៅផ្នែកផ្សេងៗនៃនគរ។ ប៉ុន្តែ ដានីយ៉ែលឈរតែម្នាក់ឯងជាមួយនឹងព្រះ បានរក្សាជ័យជម្នះអស់រយៈពេលហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំ។ គិតទៅ! ខ្ញុំមិនចង់ចាប់ផ្តើមអធិប្បាយទេ ព្រោះនេះត្រូវបានគេសន្មតថាជាសារបង្រៀន។ ប៉ុន្តែ ហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំ គាត់បានរក្សាជ័យជំនះ ហើយមិនសៅហ្មង នៅចំពោះព្រះ

ដោយគ្មានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយគ្មានព្រះលោហិត  
របស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីអង្វរព្រះអង្គ ដោយមានតែឈាមគោ ពពែ និង  
គោឈ្មោល ដែលគាត់ត្រូវថ្វាយដោយសម្ងាត់ ដោយសារទំនៀមទម្លាប់របស់  
សាសន៍ដទៃនៅស្រុកនោះ។ ពួកគេត្រូវបានគេយកនៅទីនោះ។ យេវមាបានទាយ  
អំពីពួកគេថាពួកគេនឹងចុះទៅ។

74 ឥឡូវនេះ ដានីយ៉ែល អូ ខ្ញុំអើយ គាត់បានចាប់ផ្តើមឃើញថាពេលវេលាកាន់តែ  
ខិតជិតមកដល់ ដូចយើងសព្វថ្ងៃនេះ។ ដានីយ៉ែលចាប់ផ្តើម “យល់” គាត់បាន  
និយាយថា “ដោយការអានសៀវភៅ។”

គឺក្នុងឆ្នាំដំបូងនៃរាជ្យទ្រង់...នោះខ្ញុំ ដានីយ៉ែល...បានមើលគម្ពីរ  
ត្រង់កន្លែង...ដែលព្រះបន្ទូល...នៃព្រះយេហូវ៉ាបានមកដល់ហោរា  
យេវមា ពីចំនួនឆ្នាំដែលត្រូវកន្លងទៅ ដើម្បីនឹងសំរេច...ការខូចបង់  
នៃក្រុងយេរូសាឡឹម គឺគ្រប់៧០ឆ្នាំ។

75 យេវមា នៅ គ.ស.៦០៦ទាយ ដោយសារតែអំពើបាបនិងអំពើទុច្ចរិតរបស់  
ពួកគេ ថាពួកគេនឹងមានចិតសិបឆ្នាំ។

76 អ្នកចាំថាមានហោរាម្នាក់ទៀតបានមកនៅថ្ងៃនោះ។ ខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះ  
គាត់នៅពេលនេះបានទេ។ ខ្ញុំប្រហែលជាអាចចាប់វាសម្រាប់អ្នកនៅក្នុង  
—ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងមើលទៅក្រោយបន្តិច។ ប៉ុន្តែគាត់ឡើង  
មកនិយាយថា “យេវមា អ្នកខុសហើយ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គ្រាន់តែនឹងទុកឱ្យ  
ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនៅទីនោះអស់រយៈពេលជាច្រើនថ្ងៃ អស់រយៈពេលជាច្រើន  
ប្រហែលពីរឆ្នាំ។”

77 យេវមាបាននិយាយថា “ដូច្នេះត្រូវហើយ។ អាម៉ែន។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា  
“ប៉ុន្តែរង់ចាំបន្តិច។ សូមឲ្យអ្នក និងខ្ញុំពិនិត្យមើលគ្នាទៅវិញទៅមក ក្នុងនាមជា  
ហោរា។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរចាំថា ធ្លាប់មានអ្នកដែលទាយមុនយើង ហើយ  
ពួកគេបានប្រាប់អ្វីដែលខុស។ ហើយព្រះបានធ្វើការលើពួកគេដោយសារតែការ  
និយាយខុស។ ដូច្នេះ សូមឱ្យយើងប្រាកដជាក់។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់បានមាន  
ព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំថា មានរយៈពេលចិតសិបឆ្នាំទៀត។”

ព្រះបានវាយហោរាក្លែងក្លាយនោះ ហើយយកជីវិតគាត់នៅឆ្នាំនោះ ពីព្រោះ  
ព្រះបានប្រាប់ហោរាដ៏ពិតនេះថា មានរយៈពេលចិតសិបឆ្នាំ។

78 ហើយខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលដានីយ៉ែល ជាជនបរទេសម្នាក់ ដែលត្រូវបានគេបណ្តេញចេញពីក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ដោយគ្មានកម្មវិធីព្រះវិហារ មួយ ដោយគ្មានព្រះវិហារទៅ ដោយគ្មានទំនុកតម្កើងណាមួយត្រូវច្រៀង ប៉ុន្តែអ្វី ដែលគាត់បានច្រៀងដោយខ្លួនឯង នៅកណ្តាលនៃការទាំងអស់នេះ នៅតែប្រកាន់ ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលហោរាបាននិយាយ។ អាម៉ែន! អាម៉ែន!

79 គ្មានព្រះវិហារត្រូវទៅ គ្មាននរណាម្នាក់ដើម្បីប្រកបជាមួយ គ្រប់គ្នាបានទៅ ព្រះវិហាររបស់សាសន៍ដទៃ ហើយគ្រប់គ្នាបានគោរពបូជាបូព្រះរបស់ខ្លួន។ គ្មាន បទចម្រៀងគ្រីស្ទាន គ្មាននរណាម្នាក់ជឿជឿដូចគ្នាដែលគាត់បានជឿនោះទេ។ ហើយក្នុងរយៈពេលហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំ មកពីយុវជនម្នាក់អាយុប្រហែលដប់ពីរដប់ បួនឆ្នាំ នៅពេលដែលគាត់ត្រូវបានគេយកចុះនៅទីនោះ គាត់បានស្មោះត្រង់ចំពោះ ព្រះ។ ហើយបានយល់ដោយហោរាយេឃេម៉ាថា គ្រានោះស្ទើរតែបានសម្រេច។

តើវានឹងព្រមានដល់បេះដូងនៃហោរាដ៏ពិតណាមួយរបស់ព្រះនៅថ្ងៃនេះដោយ របៀបណា ដែលយើងក្រឡេកមើលទៅក្រោយ ហើយឃើញថាតើហោរាដ៏ពិតនេះ បាននិយាយយ៉ាងណា ហើយដឹងថាយើងនៅគ្រាចុងបញ្ចប់។

80 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់តាមរយៈសៀវភៅដែលយេឃេម៉ា ជាបងប្រុស របស់ខ្ញុំ ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងទៅ បានទាយថា អ៊ីស្រាអែលនឹងស្នាក់នៅទីនេះចិតសិប ឆ្នាំ។ ហើយពេលនោះគឺជិតបំពេញហើយ។” ហើយគាត់បានរៀបចំខ្លួនគាត់ រួចរាល់។ ហើយគាត់បានហៅការតមអាហារ ហើយគាត់បានញែកខ្លួនគាត់ជា បរិសុទ្ធ ហើយនៅពេល... បាចធ្លុះ និងក្រណាត់បាវដាក់លើក្បាល ហើយបានទៅ តមអាហារ និងអធិស្ឋាន ដើម្បីយល់អំពីថ្ងៃដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ។

81 ហើយប្រសិនបើដានីយ៉ែល ជាហោរានៃព្រះអម្ចាស់ អាចពិគ្រោះសៀវភៅ របស់យេឃេម៉ា ហើយនាំគាត់ទៅកន្លែងនោះ សូម្បីតែអ៊ីស្រាអែលដែលចេញមក ទាំងអស់គ្នានៅរស់ ក៏ចេញពីបាប៊ីឡូនត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញបាន នឹងនាំ គាត់ឱ្យតមដោយក្រណាត់បាវ និងធ្លុះ។ តើវាក្លែងធ្វើដល់ក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មាន ព្រះជន្មច្រើនប៉ុណ្ណាទៀត ដើម្បីដឹងថា ពេលវេលានឹងសាត់ទៅហើយ ហើយនឹង លែងមានទៀត និងការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទ និងសហស្សវត្សរ៍ ដ៏មហិមាដែលត្រៀមនឹងចូលមកដល់! តើយើងអាចចំណាយពេលឥតប្រយោជន៍ ដោយរបៀបណា លេងល្បែង បែលទឹកលេង នៅថ្ងៃអាទិត្យ គ្មានពេលសម្រាប់



ព្រះអម្ចាស់? គ្រាន់តែរត់ចុះ...ប្រសិនបើត្រូវគ្នាទាល់និយាយអ្វីមួយផ្សេងទៀតដែល  
អ្នកមិនពេញចិត្ត អ្នកក្រោកឡើងចេញទៅ។ ហើយប្រសិនបើ—ប្រសិនបើក្រុមជំនុំ  
នៅយូរពេក ហេតុអ្វី អ្នក—អ្នក អ្នកគឺជា—អ្នកមិនពេញចិត្ត។ មើលស្ថានភាពរបស់  
យើង។ រកមើលអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ។

ប្រៀបធៀបជីវិតរបស់យើងជាមួយនឹងហោរានោះ។ បុរសម្នាក់ នៅក្នុងនគរដ៏  
ពេញលេញ គ្មានព្រះវិហារត្រូវទៅ ហើយគ្មានកន្លែងណាត្រូវទៅឡើយ។ វាត្រូវបាន  
បំផ្លាញនិងឆេះ។ ទីក្រុងរបស់គាត់ ប្រជាជនរបស់គាត់ត្រូវបានចាប់។ ហុកសិប  
ប្រាំបីឆ្នាំ! ហុកសិបប្រាំបី ហុកសិបប្រាំបួន ចិតសិប គាត់នៅសល់ពីរឆ្នាំទៀត។  
ដូច្នេះពេលដែលគាត់ចាប់ផ្តើមអានសៀវភៅហើយឃើញថាពេលវេលាខិតមក  
ជិតដល់ហើយ វាត្រូវបំពេញ គាត់បានទៅរកព្រះក្នុងការអធិស្ឋាន ដើម្បីស្វែងយល់  
អំពីរឿងនេះ។

82 ដល់ពេលហើយ! ពួកយើងកំពុងធ្វើអ្វីហ្នឹង? ពេលណា “ប្រជាជាតិកំពុង  
បែកបាក់ សមុទ្រគ្រហឹម បេះដូងរបស់បុរសហាជ័យសម្រាប់ការភ័យខ្លាច  
ងឿងឆ្ងល់អំពីពេលវេលា។” រឿងទាំងអស់នេះ សរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។  
ការបែកបាក់ជាតិសាសន៍ អំពើអាក្រក់គ្រប់ប្រភេទកើតឡើងក្នុងលោកិយ។ និង  
ការឈ្លោះប្រកែកគ្នា និងវាយសម្រុក។ និងអាវុធដែលព្យួរក្នុងឃ្លាំង ប្រទេសតូច  
មួយដែលមានទំហំប៉ុនគុយបាទៅទីនេះអាចបំផ្លាញពិភពលោកក្នុងរយៈពេលដប់  
នាទី។ ហើយពួកគេឈ្លោះគ្នាទៅវិញទៅមក ជាមនុស្សទុច្ចរិត ដែលមិនស្គាល់ព្រះ  
ហើយមិនស្គាល់ព្រះចេស្តារបស់ទ្រង់។

ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ធ្វើចលនាក្នុងចំណោមអ្នកដែល  
បានជ្រើសរើស ដោយបង្ហាញអង្គទ្រង់ថាមានព្រះជន្មរស់ក្រោយពីរពាន់ឆ្នាំ ថាទ្រង់  
គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើយើងអាចអង្គុយដោយ  
ស្ងួតបូតដោយរបៀបណា? តើយើងអាចរត់ពីលើវាដោយរបៀបណា? ពេលវេលា  
ដែលយើងកំពុងពិនិត្យ មើលម៉ោងដ៏អស្ចារ្យនោះជិតមកដល់ហើយ។

83 ឥឡូវនេះ គាត់បានអាននៅក្នុងយេធាមា ជំពូកទី២៥។ សូមបើកមើលក្នុង  
យេធាមា ជំពូកទី ២៥ ហើយអានអ្វីដែលយេធាមាត្រូវនិយាយ។ តាមពិត ចូរ  
ចាប់ផ្តើមនៅខទី ៨ ព្រោះវាជា...ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកប្រាកដថាទទួលបានវា។ ខទី ១១គឺជា  
កន្លែងដែលខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះដើម្បីអាន ប៉ុន្តែសូមចាប់ផ្តើមនៅខទី៨។

ហេតុនោះព្រះយេស៊ូវនៃពួកពលបរិវារ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះថា...

ខ្ញុំគ្រាន់តែចូលចិត្ត។ ពេលដែលខ្ញុំអាចឮហោរាម្នាក់ក្រោកឈរ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ បងប្អូន នោះហើយ។ សម្រាប់ខ្ញុំ វាបាន ដោះស្រាយ។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។

...ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះថា ដោយព្រោះឯងរាល់គ្នាមិនបានស្តាប់ តាមពាក្យអញ

នោះមើល អញនឹងចាត់ទៅនាំយកអស់ទាំងពួកគ្រូនៅស្រុកខាងជើង និងនេប៊ូក្លូសា ស្តេចបាប៊ីឡូន ជាអ្នកបំរើរបស់អញមក ព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា អញនឹងនាំគេ...មកទាស់នឹងស្រុកនេះ និងពួក អ្នកនៅក្នុងស្រុក ហើយទាស់នឹងសាសន៍ទាំងប៉ុន្មាននៅជុំវិញផង អញ នឹងបំផ្លាញពួកស្រុកនេះអស់លើដី...

សូមចាំថា ពួកគេគឺជាអ្នកជ្រើសរើសរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់កំពុងនិយាយ។ នោះ មិនមែនជាមនុស្សក្បត់ទេ។ នោះគឺជាសមាជិកក្រុមជំនុំ។

មួយទៀត អញនឹងបំបាត់សំឡេងអរសប្បាយ...និងសំឡេងរីករាយ (ដូចជាយើងមានសព្វថ្ងៃនេះ បទរ៉ាំរ៉ាកន្ត្រាក់ និងរីកគឺនិង អែលវីស) ហើយ អូ សំឡេងប្តីប្រពន្ធច្នាងថ្មី...និងសូរសត្វយំ...ឫសត្វច្រៀង ផង និងសូរត្បាល់កិន...ហើយពន្លឺចង្អៀងពីពួកគេចេញ។

ដូច្នោះស្រុកនេះទាំងមូលនឹងទៅជាស្ងាត់ជ្រងំ...

ឮហោរានោះស្រុកឡើង “ស្រុកទាំងមូលនឹងក្លាយទៅជាទីស្ងាត់ជ្រងំ!” ហើយមិនមែនដើម្បីក្លែងបន្លំជាអ្នកបម្រើដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំទាយថា ប្រជាជាតិទាំងមូលនឹងក្លាយទៅជាទីស្ងាត់ជ្រងំ។ ព្រះនឹងដាក់ទោសប្រជាជាតិ នេះដោយសារអំពើបាបរបស់នាង។ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនអនុញ្ញាតអោយ ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ដែលជាពួររបស់លោកអំប្រាហាំ ជាអ្នករើសតាំង ដែលទ្រង់ បានធ្វើសេចក្តីសញ្ញា និងការសន្យាជាមួយ ប្រសិនបើទ្រង់មិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ ឆ្លងកាត់ដោយការប្រព្រឹត្តខុស ទោះបីជាពួកគេកាន់សាសនាដល់ស្នូលក៏ដោយ មានព្រះវិហារធំៗ និងបូជាចារ្យ និងគ្រូបាណ្ឌាយក្តី ប៉ុន្តែដោយសារអំពើអសីលធម៌

និងអ្វីៗក្នុងចំណោមពួកគេ ព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើឲ្យពួកគេច្រូតកាត់ តាមអ្វីដែលគេ បានព្រោះដូច្នោះ យើងនឹងទទួលបានវាដែរ។ ខទី ១១៖

...ស្រុកទាំងមូលនឹងក្លាយទៅជាទីស្ងាត់ជ្រងំ និង...ការភ្ញាក់ផ្អើល...

នោះគឺអ្នករាល់គ្នាគ្រាន់តែមើលហើយនិយាយថា “ពួកគេនៅទីនោះ។ ពួកគេ អស្ចារ្យណាស់។ សូមក្រឡេកមើលពួកគេឥឡូវនេះ។”

...ហើយជាទីស្រឡាញ់កាំងផង សាសន៍ទាំងនេះនឹងត្រូវបំប្លែងចាប់ ឡានអស់៧០ឆ្នាំ។

នោះពេញមួយជីវិត។ នោះហើយជាពេលដែលអ្នកចាស់ ម្តាយចាស់ ដែលមានពរគឺជាទារក។ ពួកគេនៅទីនោះដោយគ្មានព្រះ គ្មានព្រះវិហារ គ្មាន បទចម្រៀង គ្មានអ្វីសោះ អស់មួយជំនាន់ រហូតដល់មនុស្សជំនាន់អំពើបាបស្លាប់ អស់ទៅ។

លុះដល់គ្រប់៧០ឆ្នាំនោះហើយ នោះអញនឹងធ្វើទោសស្តេចបាបីឡាន និងពួកសាសន៍នោះ ដោយព្រោះអំពើទុច្ចរិតរបស់គេ ឯស្រុករបស់ពួក ខាល់ដេ នោះអញនឹងធ្វើឲ្យស្ងាត់ជ្រងំជាដរាបទៅ។

អញនឹងសំរេចតាមអស់ទាំងពាក្យដែលអញបានប្រកាសទាស់នឹង ស្រុកនោះ គឺតាមគ្រប់ទាំងសេចក្តីដែលបានកត់ទុកក្នុងសៀវភៅនេះ ហើយ ជាពាក្យដែលយេរេមាបានទាយទាស់នឹងនគរទាំងប៉ុន្មាន។

ដ្បិតសាសន៍ជាច្រើន និងស្តេចធំៗ និងចាប់ប្រើ—សាសន៍ខាល់ដេ នោះវិញ ហើយអញនឹងសងគេ...តាមអំពើដែលគេបានប្រព្រឹត្ត និង តាមការដែលគេបានធ្វើ។

ដ្បិតព្រះយេហូវ៉ា ជាព្រះនៃសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទ្រង់មានព្រះបន្ទូល មកខ្ញុំដូច្នោះថា ចូរយកព្រះស្រាជាសេចក្តីឃោរឃៅនេះពីដៃអញទៅ ហើយបំផ្លិកអស់ទាំងសាសន៍ ដែលអញចាត់ដងឲ្យទៅ នោះចុះ។

ក្នុងន័យម្យ៉ាងទៀត “យេរេមា ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកនូវសារនេះ។ កុំនៅស្ងៀម។ កុំនៅតែមួយកន្លែងហ្នឹង តែទាយប្រាប់គ្រប់ជាតិសាសន៍។” តើអ្នកតាមទាន់ទេ? “ទាយទៅគ្រប់ជាតិសាសន៍។ ចូរបង្ហាញទិសម្តាល់ និងការអស្ចារ្យរបស់ខ្ញុំ ហើយ ប្រាប់ពួកគេថា ខ្ញុំនឹងមកធ្វើការនេះ។”

គេនឹងដឹក ហើយនឹងដើរវិលវង់ទៅមក ហើយទៅជាភ្នែកដោយ  
ព្រោះជាវ ដែលអញនឹងចាត់ទៅកណ្តាលពួកគេ។

84 តើពួកគេធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃនេះ? ពួកគេហៅអ្នកថា—ហោរាក្លែងក្លាយ ហៅអ្នក  
—អ្នកសម្របសម្រួល ហៅអ្នក—អ្នកនិយមជ្រុល អ្នកនិយាយអួតអាង ឬអ្នក  
សុបិននៃក្តីសុបិន្ត ឬប្រភេទនៃអ្នកមានធាតុផ្លូវចិត្តមួយចំនួន។ “ពួកគេនឹងឆ្លុត!”  
ហើយពាក្យថា *ឆ្លុត* បើអ្នកនឹងបំបែកវា វាមានន័យថា “លឺលា។” “ជាក់ស្តែងពួកគេ  
លឺលឿហើយនិយាយថា ‘អេ! កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នកថាខ្លួនបរិវេសនោះអី  
គ្មានប្រយោជន៍ទេ’ ដោយសារព្រះបន្ទូលដែលខ្ញុំនឹងផ្ញើមកក្នុងចំណោមពួកគេ។”

85 តើអ្នកឃើញប្រវត្តិសាស្ត្រឡើងវិញទេ? យេវេអានឹងមិនយល់ស្របនឹងពួកផារិ  
ស៊ី ពួកសាខូស៊ី និងហេរ៉ូដ ទោះជាពួកគេអាចនឹងមានអ្វីក៏ដោយ។ គាត់គ្រាន់តែ  
ដាក់ព្រះបន្ទូលចេញ ហើយវាបានធ្វើឱ្យពួកគេទាំងអស់ខឹងនឹងគាត់។ ម៉េចចឹង?  
ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។

ដូច្នេះ ខ្ញុំក៏យកពេលនោះពីព្រះហស្តនៃព្រះយេហូវ៉ា ទៅបំផ្លិកអស់ទាំង  
សាសន៍ដែលព្រះយេហូវ៉ាបានចាត់ឱ្យខ្ញុំទៅនោះ...

យេវេអាមិនបាននៅជួរទេ។ យេវេអាមិនគ្រាន់តែនៅកន្លែងតូចមួយប៉ុណ្ណោះទេ  
ប៉ុន្តែគាត់បានធ្វើឱ្យប្រជាជាតិទាំងអស់ដឹកវា។

...ទៅបំផ្លិកអស់ទាំងសាសន៍ដែលព្រះយេហូវ៉ាបានចាត់ឱ្យខ្ញុំទៅ  
នោះ:

86 យេវេអាបានយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ជាស្រ្តីនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។  
ហើយស្រ្តីគឺជាអំណាចនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ស្រ្តីមានអំណាច។ ស្រ្តីគឺជា  
ការស្រវឹង។ ស្រ្តីមានអំណាចនៅពីក្រោយវា។ “ហើយខ្ញុំបានយកព្រះបន្ទូល  
របស់ព្រះអម្ចាស់” យេវេអាបាននិយាយថា “ហើយបានធ្វើឱ្យវាលេចឡើង។ ស្រ្តី  
ជាអំណាចដែលមាននៅក្នុងវា ខ្ញុំបានអនុវត្តនៅចំពោះមុខពួកគេ ហើយពួកគេ  
មិនបានឮវាទេ។”

ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងបញ្ជូនពួកគេទៅក្រុងបាប៊ីឡូនអស់  
រយៈពេលចិត្តសិបឆ្នាំ។” នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ មនុស្សស្មុគស្មាញ និងមនុស្ស  
ទុច្ចរិតបានទៅដូចគ្នា។

87 ឥឡូវនេះត្រឡប់ទៅមេរៀនវិញ។ ជានិយ៉ែលបានអាន។ គ្រាន់តែគិត ជានិយ៉ែលបានអានពាក្យដូចគ្នាដែលយើងកំពុងអាននៅព្រឹកនេះ។ ជានិយ៉ែល អានព្រះគម្ពីរដូចគ្នា វណ្ណយុត្តិដូចគ្នា ប្រយោគដូចគ្នា រឿងដូចគ្នាដែលខ្ញុំ ដោយការ ជួយរបស់ព្រះ នឹងអានឱ្យអ្នកនៅក្នុងសារពីរបីបន្ទាប់ទៀត ដូចគ្នាដែរ ដើម្បីបង្ហាញ អ្នកថា យើងនៅគ្រាចុងបញ្ចប់។

ហើយជានិយ៉ែល យកព្រះបន្ទូលពីយេស៊ូចុះទៅបាប៊ីឡូន។ ហើយគាត់គឺជា ហោរាដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។ ហើយគាត់បានធ្វើអព្វតហេតុ ទីសំគាល់ អាចប កប្រែភាសាដែលមិនស្គាល់ ហើយបានធ្វើទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យក្នុងចំណោម ពួកគេ។ នៅតែឈរម្នាក់ឯង! អាម៉ែន! គាត់ឈរតែម្នាក់ឯង។

88 ប៉ុន្តែ យេស៊ូបានសរសេរពាក្យទាំងនេះ ជាច្រើនឆ្នាំមុន។ ហើយជានិយ៉ែល បកស្រាយព្រះបន្ទូល បានទទួល...“និយាយថាឥឡូវនេះ រង់ចាំបន្តិច។ យើង ជិតដល់គ្រាចុងក្រោយហើយ ព្រោះខ្ញុំបានចុះនៅទីនេះហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំមក ហើយ។ ហើយហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់” អាម៉ែន “បងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ ដែលជាហោរាពីតរបស់ព្រះ ដែលបង្ហាញថាខ្លួនគាត់ជាហោរា បានទាយប្រាប់ យើង។ ខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះក្នុងសៀវភៅមួយ ដែលនិយាយថា ‘ចិតសិបឆ្នាំ នឹងបានសម្រេច។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ពួកយើងជិតដល់ទីបញ្ចប់ហើយ។ ជំនាន់ នោះបានស្លាប់អស់ហើយ។ តើព្រះអង្គនឹងធ្វើអ្វី ឥឡូវនេះ? ទ្រង់បានសន្យាថានឹង បញ្ជូនមកយើង...” ហើយគាត់បានតាំងខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ ដើម្បីអធិស្ឋាន។

89 បពិត្រព្រះអង្គអើយ បើមានពេលមួយដែលយើងគួរតាំងខ្លួនយើងឲ្យមាន រៀបរៀបរយ អធិស្ឋាន គឺឥឡូវហើយ។ ដ្បិតយើងជាអ្នកបម្រើពិតរបស់ទ្រង់ យើងឃើញតាមសំបុត្ររបស់សាវ័ក ដោយសារការព្រមានពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ថាយើងនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលដូច្នោះ “ថានៅថ្ងៃ ចុងក្រោយបង្អស់ មនុស្សនឹងមានចិត្តគំនិតខ្ពស់ ស្រឡាញ់ការសប្បាយជាងព្រះ អ្នកបំបែកបំបាក់ អ្នកចោទប្រកាន់មិនពិត ជនអនាធិបតេយ្យ និងអ្នកមើលងាយអ្វី ដែលល្អ។” ខ្ញុំយល់ដោយលិខិត។

90 ហើយខ្ញុំយល់ថានឹងមានអ្នកចំអកមក នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថានឹង មានប្រជាជាតិមួយប្រឆាំងនឹងជាតិមួយ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថានឹងមាន រលកជំនោរ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថា នឹងមានទេសភាពដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាច

ដូចជាមេធាវីហោះហើរ នៅលើមេឃ ទិសម្កាល់អាចកំបាំង ហើយចិត្តរបស់មនុស្សនឹងបរាជ័យដោយការភ័យខ្លាច។ វានឹងមានការងឿងឆ្ងល់នៃពេលវេលានិងមានទុក្ខព្រួយក្នុងចំណោមប្រជាជន។ ខ្ញុំបានអានពួកគេទាំងអស់នឹងចូលទៅក្នុងអង្គការ និងនិកាយ ហើយមានសហព័ន្ធ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថា ស្ត្រីនឹងកាត់សក់របស់ពួកគេនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថា ពួកគេនឹងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ខ្លី ហើយដើរជាមួយស្បែកជើងកែងខ្ពស់ សើចក្តាកក្តាយតាមដងផ្លូវ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថាសីលធម៌នឹងមានកម្រិតទាបបំផុតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ខ្ញុំយល់ថាគ្រូគង្វាលនឹងជាអ្នកគង្វាលក្លែងក្លាយនៅថ្ងៃចុងក្រោយដែលនឹងសម្របសម្រួល ហើយនឹងមិនចិញ្ចឹមមនុស្សតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះទេ ប៉ុន្តែនឹងទៅតាមគោលលទ្ធិ និងអ្វីៗជំនួសវិញ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំយល់ថានឹងមានសំឡេងមកនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដោយស្រែកចេញពីទីរហោស្ថាន ការហៅមនុស្សឲ្យត្រឡប់ទៅសារដើមវិញ ត្រឡប់ទៅកាន់អ្វីៗនៃព្រះវិញ។ ខ្ញុំយល់ថា តាមគម្ពីរ អ្វីៗទាំងនោះនឹងកើតឡើង។

91 ខ្ញុំយល់ថានៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់នឹងមានទុក្ខក្ស។ ក្រុមជំនុំនឹងត្រូវបានរៀបចំយ៉ាងដូច្នោះ ហើយរៀបចំយ៉ាងដូច្នោះ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នឹងមានទុក្ខក្ស ហើយវាមិនមែនសម្រាប់តែនំប៉័ងនិងទឹកប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ការស្តាប់ព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ហើយមនុស្សនឹងចេញពីទិសខាងកើត ពីលិចទៅកើត ពីទិសខាងជើង និងទិសខាងត្បូង ដោយស្វែងរកស្តាប់ព្រះបន្ទូលពិតរបស់ព្រះ។ ប៉ុន្តែព្រះវិហារនឹងត្រូវបានរៀបចំនិងរឹតបន្តឹងយ៉ាងខ្លាំង ដែលពួកគេនឹងខកខានមិនបានស្តាប់វា។ ខ្ញុំយល់ពីវាដោយសៀវភៅ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃនោះ ឱព្រះជាម្ចាស់ នឹងមានមែកមួយដុះឡើងពីដាំវីឌ។

92 ខ្ញុំយល់ថា ទ្រង់នឹងចាត់អេលីយ៉ាឲ្យមកមុនថ្ងៃនោះមក នៅពេលចុងបញ្ចប់ហើយគាត់នឹងមានសារមួយដែលនឹងបង្វែរចិត្តកូនទៅរកឪពុក បង្វែរពួកវាត្រឡប់ទៅឯខាងដើមវិញ ត្រឡប់ទៅទីបញ្ចប់វិញ ហើយចាប់ផ្តើម។ ខ្ញុំយល់ថានឹងកើតឡើងនៅមុនពេលដែលព្រះវិញ្ញាណចាកចេញពីក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ ដើម្បីត្រឡប់ទៅកាន់សាសន៍យូដាវិញ។

93 ហើយខ្ញុំមិនយល់ត្រឹមតែតាមលិខិតទេ។ ខ្ញុំធ្វើដោយព្រះបន្ទូល តាមរយៈព្រះបន្ទូលជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ថាអ៊ីស្រាអែលនឹងត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតរបស់

នាងវិញ ហើយខ្ញុំឃើញនាងចូល។

94 ខ្ញុំយល់តាមរយៈសំបុត្ររបស់ហោរាថា អ៊ីស្រាអែលនឹងក្លាយជាប្រជាជាតិ។ ពួកគេនឹងធ្វើការគោរពប្រណិប័តន៍ព្រះវិហារឡើងវិញ។ ព្រះនឹងទាក់ទងជាមួយ នាងម្តងទៀតពេលនាងមកដល់ស្រុកកំណើតរបស់នាង។ អូ! ហោរាពីរនាក់នឹង រស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយជាមួយនឹងពួកគេ។ ខ្ញុំយល់ពីរឿងនោះ។ ដូចដែល ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃដទៃចេញ ហោរាពីរនាក់នឹងមកដល់ អេលីសេ និងម៉ូសេ ទៅអ៊ីស្រាអែល។ យើងនឹងទទួលបានវានៅពេលយើងឆ្លងកាត់។

95 ហោរាបានឃើញពេលវេលាជិតដល់ហើយនៅក្រុងបាប៊ីឡូន។ ត្រឹមត្រូវ ហើយ។

96 កាត្រីយ៉ែលលេចឡើង ដើម្បីបង្ហាញវាមិនត្រឹមតែអ្វីដែលគាត់កំពុងសួរ ប៉ុន្តែ ត្រូវប្រាប់គាត់គ្រប់ច្រកល្អកំពុងអ្វីដែលបានកំណត់សម្រាប់ពូជសាសន៍យូដា រហូតដល់បរិបូណ៌។ អាមែន! គាត់សួរបន្តិចក៏បានរឿងទាំងអស់។ គាត់សួរទើប ដឹង...

97 ដានីយ៉ែលកំពុងព្យាយាមស្វែងរក “តើពេលនេះនឹងមានរយៈពេល ប៉ុន្មានទៀត? ហោរាយេធីមា ជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអង្គ បងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ បាន ទាយកាលពីហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំមុន ហើយមានព្រះបន្ទូលថា ‘មានចិតសិបឆ្នាំដែល ប្រជាជននេះនឹងស្នាក់នៅទីនេះ។’ ជំនាន់ចាស់ទាំងអស់បានបាត់ទៅហើយ។”

98 មានជំនាន់ ពេនទឹកស្អុចាស់មួយដែលបានលើកឡើងកាលពីសែសិប ឆ្នាំមុន។ “អ្នកប្រយុទ្ធចាស់” ពួកគេត្រូវបានគេហៅ។ ពួកគេបានរៀបចំ ហើយ វាយដំ ហើយច្របូកច្របល់ ទាំងអស់គ្នាចុះតាមភ្នំហោរ៉ែប និងនេបូ រហូតដល់ ទីនោះ។ ប៉ុន្តែនៅទីបំផុត យើងនៅមាត់ទន្លេ។ ទ្រង់នឹងបង្កើតអ្នកថ្មី ដោយមាន យ៉ូសូដើម្បីយកពួកគេមកជំនួស។ ច្បាប់បានបរាជ័យ លោកម៉ូសេបានទៅជាមួយ វា។ ម៉ូសេបានបរាជ័យ។ យ៉ូសូដបានយកពួកគេ។ យើងរកឃើញថាអង្គការបាន បរាជ័យ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ...យ៉ូសូដ ពាក្យ *យ៉ូសូដ* មានន័យថា “ព្រះយេស៊ូវជា ព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់យើង។” នោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមកក្នុងក្រុមជំនុំ។ មិនមែនជាអង្គការទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងចូលទៅក្នុងចំណោមប្រជាជន ហើយធ្វើឲ្យនាងត្រៀមខ្លួនឡើងទៅ ឆ្លងទន្លេយ៉ែដាន់។ ខ្ញុំយល់ដោយការអាន សៀវភៅ នោះជាអ្វីដែលត្រូវកើតឡើង។ ហើយព្រះជ្រាបថានោះជាអ្វីដែលខ្ញុំកំពុង

ស្វែងរកនៅពេលនេះ ដើម្បីឲ្យខ្ញុំអាចសម្រាលទុក្ខរាស្ត្រទ្រង់ ហើយប្រាប់ពួកគេនូវ អ្វីដែលមាននៅក្នុងដៃ ទាំងនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះ និងចេញកាត់តំបន់ដែលខ្សែអាត់ ទាំងនេះនឹងទៅទូទាំងពិភពលោក ដែលយើងគឺនៅគ្រាចុងបញ្ចប់។

99 ទ្រង់បានបើកសម្តែងគ្រប់ផ្លូវរហូតដល់វាជាណាចក្រត្រូវបានស្តារឡើងវិញ ទាំងស្រុង ហើយសហស្សវត្សរ៍បានកំណត់។ នោះគឺជាសាររបស់កាព្រីយ៉ែល។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមកប្រាប់អ្នកថាមានចិតសិបសប្តាហ៍ចិតសិបសប្តាហ៍ តាំងចិត្ត លើប្រជារាស្ត្ររបស់ព្រះអង្គ គឺតាំងចិត្តរហូតដល់ចុងជំនាន់សាសន៍យូដា។ មាន ចិតសិបសប្តាហ៍។” ឥឡូវនេះ មើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ ឥឡូវនេះចាប់ពី ពេលនេះទៅមុខដើម្បីស្តារឡើងវិញ...

*ចិតសិបសប្តាហ៍ត្រូវបានកំណត់លើប្រជាជនរបស់អ្នក និងលើ... ទីក្រុង...*

“ទីក្រុងរបស់អ្នក?” បាប៊ីឡូនមិនមែនជាទីក្រុងរបស់គាត់ទេ។ អ្នកណា...តើ ទីក្រុងរបស់គាត់នៅណា? ក្រុងយេរូសាឡឹម។

100 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងទៅដល់—ប្រាំពីរ ឬការបញ្ជាក់ប្រាំមួយ យើង នឹងរកឃើញថាទីក្រុងនោះជាអ្វី ហើយយកវាចុះមកហើយបញ្ជាក់ថាវាជានរណា នរណាជាអ្នកបង្កើតវា វាមកពីណា។ តើវានឹងឈររយៈពេលប៉ុន្មាន? តើវានឹង ត្រូវបានសាងសង់ឡើងវិញទេ? នៅពេលណា? អូ របស់ដ៏អស្ចារ្យគឺនៅក្នុងស្កុក សម្រាប់យើង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

*ចិតសិបសប្តាហ៍ត្រូវបានកំណត់លើប្រជាជនរបស់អ្នក និងលើ... ទីក្រុងដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង...*

ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលបាននិយាយថា “ដានីយ៉ែល...” គ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់គាត់ថា ចិតសិបសប្តាហ៍គឺ... ខ្ញុំមានន័យថា ចិតសិប សប្តាហ៍ជិតចប់ហើយ។ ហុកសិបប្រាំបីគ្រាន់តែខ្វះពីរឆ្នាំ។ ហើយយើងរកឃើញថា ទំនាយរបស់យេរេមាបានត្រឹមត្រូវ។ ពីរឆ្នាំក្រោយមក ពួកគេបានចេញទៅក្រៅ។ នេហេមាចេញទៅទទួលបញ្ជាពីស្តេច ហើយសង់កំផែងក្នុងគ្រាលំបាក។ ពួកគេ បានធ្វើការ។ គាត់បាននិយាយថា “ជញ្ជាំង...” ស្តាប់រឿងនេះ។

*...បញ្ចប់ការរំលង...ដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប...*



“ដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប។” ទៅអ្នកណា? ជនជាតិយូដា។ “បានកំណត់  
លើប្រជាជនរបស់អ្នក” មិនមែនលើសាសន៍ដទៃទេ។ “លើប្រជាជនរបស់អ្នក”  
ជនជាតិយូដា។ “និងទីក្រុងរបស់អ្នក” មិនមែន ញូវយ៉ក មិនមែន ប៊ូសស្តុន ក៏  
ឡាដេហ្វៀ ឈីកាហ្គូ ឡូសអេនជីលេស រ៉ូម។ ប៉ុន្តែ “នៅលើទីក្រុងរបស់អ្នក” ក្រុង  
យេរូសាឡឹម។

...ហើយដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង... បញ្ចប់អំពើបាប...

ធ្វើការផ្សះផ្សាសម្រាប់អំពើទុច្ចរិត ហើយដើម្បីនាំមកនូវសេចក្តីសុចរិត  
ដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយដើម្បីបិទគ្រាការនិមិត្ត និងទំនាយ និង  
ដើម្បីចាក់ប្រេងអភិសេកដ៏វិសុទ្ធបំផុត។ (ចាំមើល!)

ដូច្នោះ ចូរដឹង ហើយយល់ថា តាំងពីការចេញមកនៃបញ្ញត្តិឲ្យស្តារ និង  
សង់ក្រុងយេរូសាឡឹមឡើងវិញ។ (ដែលជាទីក្រុងរបស់គាត់) ទៅ...  
ព្រះមេស៊ី ព្រះអង្គម្ចាស់នឹងមានប្រាំពីរ (ក្នុងចំណោមចិតសិប)  
សប្តាហ៍...

101 ចាំដល់យើងចូលទៅ! អូ ខ្ញុំអើយ! នោះជាពរជ័យមួយដែលខ្ញុំ...ខ្ញុំនឹងយក  
ខ្សែពួរមកចងខ្លួនឯងនៅកន្លែងនេះ។

102 លាតត្រដាងវាទាំងអស់ចុះ បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនត្រឹមតែប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ  
ទេ ថាពួកគេពីរឆ្នាំគឺគ្រាន់តែប្រហែល វានឹងត្រូវបានបញ្ចប់ និងសម្រេច។” ហើយ  
យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថា ពួកគេបានស្នាក់នៅទីនោះយ៉ាងពិតប្រាកដចិតសិប  
ឆ្នាំ ហើយ—ហើយចេញទៅតាមអ្វីដែលហោរាបាននិយាយ។ និងអេសាយ  
ឬខ្ញុំមានន័យថា...ដានីយ៉ែលបានជឿលើហោរានោះ ដូច្នោះហើយបានជាគាត់  
ត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ ត្រូវហើយ។ ហើយគាត់...

103 ហើយឥឡូវនេះ នៅពេលដែលកាត្រីយ៉ែលមក គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមក  
បង្ហាញអ្នក ដើម្បីបង្ហាញដល់អ្នកនូវរឿងទាំងនេះ នោះ គ្រប់ផ្លូវទៅកាន់ការវិនាស។”  
ឃើញទេ? មើល។

...សេចក្តីគួរស្តាប់ខ្ពើមដែលទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យវិនាសសាបសូន្យ រហូតដល់  
ស្ងាត់ជ្រំជំ...

104 ស្ងាត់ជ្រងំគឺ “ចុងបញ្ចប់នៃអ្វីៗទាំងអស់។” “ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នកពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។” ឥឡូវនេះស្តាប់។ ទទួលបាន! “ខ្ញុំ...ដានីយ៉ែល ខ្ញុំត្រូវបានបញ្ជូនមក។ អ្នកជាទីស្រឡាញ់នៅក្នុងស្ថានសួគ៌។ ហើយខ្ញុំបានឮការអធិស្ឋានរបស់អ្នកហើយខ្ញុំបានចុះមកឥឡូវនេះដើម្បីប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលបានកំណត់សម្រាប់សាសន៍យូដានិងក្រុងយេរូសាឡឹម ចាប់ពីពេលនេះរហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃការវិនាសចោលស្ងាត់ទាំងមូល។”

105 ពេលនេះ តើអ្នកយល់ទេ ថ្នាក់នេះ? ប្រសិនបើយើងអាចរកឃើញថាតើចិតសិបសប្តាហ៍នេះជាអ្វី នោះយើងដឹងថានៅពេលណាដែលការវិនាសមក។ អូ! ព្រះអង្គជួយយើងឱ្យស្គាល់វា។ វាប្រាប់យើងយ៉ាងពិតប្រាកដនៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងទំព័រទាំងនេះ យ៉ាងពិតប្រាកដចាប់ពីពេលនោះរហូតដល់ពេលនេះ រហូតដល់ការវិនាស ហើយវានឹងមិនខកខានមួយនាទីទេ។

106 តើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអស្ចារ្យយ៉ាងណា...នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតផែនដី ហើយកំណត់វានៅក្នុងគន្លង។ ហើយខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយនៅយប់មួយទៀត គឺយប់ថ្ងៃអាទិត្យ ធ្វើដូចម្តេចថាគ្មានអ្វីបរាជ័យ។ ហេតុអ្វីបានជាពិភពលោកនេះប្រែជាល្អឥតខ្ចោះ រហូតដល់ពួកគេអាចប្រាប់អ្នកបានច្បាស់ថា តើពេលណាព្រះអាទិត្យ និងព្រះច័ន្ទនឹងកន្លងផុតទៅ ក្នុងរយៈពេលម្ភៃឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះ រហូតដល់នាទីពិតប្រាកដ។ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ តាមរយៈនាឡិកាណាមួយដែលយើងមាននៅក្នុងពិភពលោក វានឹងបាត់បង់ពីទៅបីនាទីក្នុងមួយខែ ឬចំណេញពីប្រាំនាទី ល្អបំផុតដែលយើងទទួលបាន។ យើងមិនអាចធ្វើអ្វីដែលល្អឥតខ្ចោះនោះទេ។ ពីព្រោះមានរឿងតែមួយគត់ដែលល្អឥតខ្ចោះ នោះគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ និងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺដូចគ្នា ដូច្នេះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺល្អឥតខ្ចោះ។

107 ហើយប្រសិនបើយើងអាចរកឃើញនៅថ្ងៃនេះ យើងនឹងរកឃើញថាតើពេលណាដែលការវិនាសនឹងត្រូវបានកំណត់។ តើអ្នកយល់ទេ? “វាត្រូវបានកំណត់ចំពោះការវិនាស។” ខទី ២៤ “ប្រជាជនរបស់អ្នក និងទីក្រុងដ៏វិសុទ្ធរបស់អ្នក” ដែលជាក្រុងយេរូសាឡឹម។ ដល់លេខ ២១...ខទី ២៤ នៅទីនេះ។ ព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅលើរឿងនេះនៅក្នុង ម៉ាថាយ ២៤។

108 ឥឡូវនេះ បងប្រុស ខូលីន ប្រសិនបើគាត់នៅទីនេះព្រឹកនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថា គាត់នៅឬអត់នោះទេ។ នៅក្នុងសំណួរនោះយប់មន គាត់បានសួរសំណួរមួយ។ (ខ្ញុំ គិតថាវាត្រឹមត្រូវសម្រាប់ខ្ញុំដែលនិយាយវា បងប្រុស ខូលីន។) អំពី “សេចក្តីគួរ ស្អប់ខ្ពើមដែលធ្វើឲ្យវិនាសអន្តរាយ” ឃើញទេ តើវាមានន័យយ៉ាងណា?”

109 ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលអំពីវានៅក្នុង ម៉ាថាយ ជំពូកទី ២៤ ហើយយើង បានរកឃើញ។ មែនហើយ ម៉ាថាយ ២៤:១៥។ ឥឡូវខ្ញុំឆាប់យល់ ឃើញថា ម៉េច ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលអំពីរឿងដែលនេះ ដោយសំដៅទៅជានិយាយ។ ម៉ាថាយ ២៤:១៥ ចំពោះអ្នករាល់គ្នាដែលត្រូវចុះទៅ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះ ជាពិសេសយប់នេះ និង—និងថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ យកខ្មៅដៃនិងក្រដាស ព្រោះពួក យើង...លើកតែអ្នកមានចេប។ ២៤ និង១១៥ “ហើយដូច្នោះ...”

*ដូច្នោះ កាលណាអ្នករាល់គ្នាឃើញសេចក្តីដែលហោរាជានិយាយបាន ទាយទុក គឺជាសេចក្តីស្អប់ខ្ពើមដែលបង្ហូរចំផ្លាញ ...*

គិត! នេះគឺបួនរយប៉ែតសិបបី បួន ប្រាំ ប៉ែតសិបប្រាំមួយឆ្នាំមុន។ បួនរយ ប៉ែតសិបប្រាំមួយឆ្នាំមុន។

*...ហោរាជានិយាយ ឈរក្នុងទីសក្ការៈ...*

ឥឡូវនេះ រកមើលនៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់អ្នក។ វាស្ថិតនៅក្នុងវង់ក្រចក។  
*...(អ្នកណាដែលអានមើល ឲ្យយល់ចុះ)*

110 ឥឡូវនេះ ទ្រង់កំពុងនិយាយទៅកាន់ជនជាតិយូដា។ ពួកគេចង់ដឹង “ចុះ វិហារនេះវិញ? តើវានឹងត្រូវបំផ្លាញនៅពេលណា? តើវានឹងត្រូវសាងសង់ឡើងវិញ នៅពេលណា? តើពេលណាដែលនឹងមិនមានថ្មមួយលើថ្មមួយទៀត? តើវានឹង មានរយៈពេលប៉ុន្មាន?”

111 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលអ្នកឃើញ ‘សេចក្តីស្អប់ខ្ពើមដែលធ្វើឲ្យ វិនាស ឈរនៅពេលណា...ជានិយាយ ឈរក្នុងទីសក្ការៈ’” បាននិយាយថា “ពេលអ្នកឃើញរឿងនេះកើតឡើង ឥឡូវឲ្យអ្នកអានយល់ពីអ្វីដែលគាត់កំពុង និយាយ។”

នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងកំពុងអធិស្ឋានដល់ព្រះ ដើម្បីធ្វើឱ្យវា ល្អឥតខ្ចោះ នោះនឹងមិនមានស្រមោលនៃការសង្ស័យឡើយ។ ដោយសារតែ

យើងមិនគួរដាក់ការបកស្រាយរបស់យើងចំពោះរឿងទាំងនោះទេ។ វាត្រូវតែមក តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ដូច្នេះ ខ្ញុំទុកវានៅទីនោះរហូតដល់ខ្ញុំយល់។

លាតត្រដាងរឿងទាំងអស់ដល់គាត់ “ការស្អប់ខ្ពើម”។

112 ហើយសូមចាំថា វាមានអត្ថន័យរួម ដូចជា “ចូរហៅកូនប្រុសរបស់ខ្ញុំចេញពី ស្រុកអេស៊ីប។” កាលដែលអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានហៅចេញ នោះព្រះយេស៊ូវ ជា ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ក៏បានស្រែកហៅចេញ។

ហើយវានឹងកើតឡើងពិតប្រាកដ ដូចដែលខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនេះ។ ហើយទ្រង់ បានធ្វើវាតាមរបៀបមួយ ហើយទ្រង់បានធ្វើឲ្យវាលាក់បាំងពីអស់ទាំងក្រុមជំនុំ។ អូ នៅពេលដែលយើងចូលទៅក្នុងនោះ ចូលទៅក្នុងការយល់ដឹងទាំងប្រាំមួយ របៀបដែលទ្រង់បានលាក់បាំងទាំងអស់នេះពីក្រុមជំនុំ ដូច្នេះ ក្រុមជំនុំនឹងមើល វាជារៀងរាល់នាទី ដោយមិនដឹងថាទ្រង់នឹងមកដល់ពេលណាទេ។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវ សម័យក្រុមជំនុំជិតដល់ហើយ ដូច្នេះវាគ្រាន់តែត្រៀមខ្លួនរួចរាល់ សម្រាប់ការយាង មក ដោយគ្រាន់តែត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។

113 នេះគឺជាឧកម្មិរដ៏សំខាន់បំផុតមួយនៅក្នុងសៀវភៅ។ តើវាធ្វើអ្វី? វាប្រាប់ពី ការបិទនៃជាតិសាសន៍យូដា ប្រជាជនយូដា។ បទគម្ពីរនេះ ចិតសិបសប្តាហ៍ វា លាតត្រដាង និងប្រាប់យ៉ាងពិតប្រាកដ តាំងពីពេលដានីយ៉ែលចាប់ផ្តើមនៅ ទីនោះ រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃការវិនាស។ វាជាពេលដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយ។ តើមាន ប៉ុន្មាននាក់បានឮខ្ញុំនិយាយ “ចង់ដឹងថាថ្ងៃណាក្នុងសប្តាហ៍នោះ សូមមើលតាម ប្រតិទិន។ បើចង់ដឹងថាយើងរស់នៅពេលប៉ុន្មាន សូមមើលជនជាតិយូដា”? ត្រូវហើយ។ មានប្រតិទិនរបស់ព្រះ ដែលយកមកពីខាងស្តាំនៅទីនេះ។ អ្នកប្រាជ្ញ ខាងសាសនា អ្នកប្រាជ្ញព្រះគម្ពីរណាក៏ដោយ អ្នកណាម្នាក់នឹងប្រាប់អ្នកថា នេះជា ពេលវេលា គឺជាពួកយូដា។

ឥឡូវយើងដល់ម៉ោងប៉ុន្មាន? យើងគ្រាន់តែ...មនុស្ស ក្តៅ អូ ខ្ញុំ...

114 វាមិនពាក់ព័ន្ធនឹងសាសន៍ដទៃទេ។ ត្រាទាំងប្រាំពីរ គ្រោះកាចទាំងប្រាំពីរ សេចក្តីវេទនាទាំងប្រាំពីរ ត្រាប្រាំពីរ គ្មានអ្វីត្រូវធ្វើទេ។ ក្រុមជំនុំ សាសន៍ដទៃ នឹងស្ថិតនៅក្នុងសិរីល្អនៅពេលនោះ។ គ្មានអ្វីជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងយើងទេ ក្រុមជំនុំ សាសន៍ដទៃ។ វាដោះស្រាយតែជាមួយអ៊ីស្រាអែលប៉ុណ្ណោះ។ “ដានីយ៉ែល ប្រជាជនរបស់អ្នក និងក្រុងយេរូសាឡឹម”។

115 ឥឡូវនេះ ហើយលាតត្រដាងការពិតដែលព្រះជាម្ចាស់ដោះស្រាយតែជាមួយជនជាតិយូដា នៅពេលដែលពួកគេនៅក្នុងទឹកដីកំណើតរបស់ពួកគេ។ ហាលេលូយ៉ា! មានកន្លែងដែលខ្ញុំគិតថាវាបុកចំស្នូល នៅទីនោះ។

ពួកគេតែងតែព្យាយាមអនុញ្ញាតតាំងពីពេលដែលអ៊ីស្រាអែលនៅទីនោះនៅសម័យរបស់ដានីយ៉ែល។ និងអ្នកនិពន្ធដ៏អស្ចារ្យម្នាក់... ព្រោះ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកដើរតាមគាត់មួយចំនួនកំពុងនៅទីនេះ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយវាទេ។ ប៉ុន្តែនោះជាហេតុផលដែលពួកគេមានរឿងមិនពិតទាំងអស់នេះ។

116 តើអ្នកដឹងទេថាពួក ដើរតាមលោកមិលលំរ មុនពេលពួកគេមក សេផនដេអេដវ៉ែនទីស តើពួកគេបានធ្វើអ្វីនៅទីនេះ? នៅឆ្នាំ១៩១៩ បានស្ថាបនារបស់ពួកគេ (អ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញនៅក្នុងក្រដាសខ្ទប់) ហើយក្រោកឡើងនៅទីនេះដើម្បីហោះហើរទៅឆ្ងាយ នៅព្រឹកនោះ។ នោះកំពុងចំណាយពេលចិតសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល។ អូហូ មីលលំរីត។ ក្រោយមកទៀត ដោយលោកស្រី អែលឡេន វាយស៍ ដែលជាហោរារបស់ពួកគាត់។ ងាកមកវិញហើយហៅខ្លួនគេថា សេផនដេ អេដវ៉ែនទីស។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានប្តូរឈ្មោះទៅជា សម្លេងនៃការទស្សនា។ ឃើញទេ? ឈ្មោះបីផ្សេងគ្នាសម្រាប់សាសនាដូចគ្នា។

117 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែពួកគេខុស ដោយសារតែពួកគេបានព្យាយាមអនុវត្តពីចិតសិបសប្តាហ៍នោះចំពោះទាំងសាសន៍យូដា និងសាសន៍ដទៃ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះថា “វាគឺសម្រាប់ប្រជាជនរបស់អ្នក។” ហើយព្រះជាម្ចាស់មិនបានទាក់ទងជាមួយជនជាតិយូដាចេញពីប៉ាឡេស្ទីនឡើយ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះមេស៊ី នៅចិតសិបពីរសប្តាហ៍ ត្រូវបានកាត់ចេញ (មិនមែនសម្រាប់ទ្រង់ផ្ទាល់ទេ សម្រាប់ពួកយើង ត្រូវបានកាត់ផ្តាច់) អ៊ីស្រាអែលបានខ្ចាត់ខ្ចាយ ហើយ (មិនដែល) បានត្រឡប់មកស្រុកកំណើតវិញទេរហូតដល់ប៉ុន្មានឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។ ដូច្នេះពេលវេលាមិនត្រូវបានរាប់បញ្ចូលក្នុងនោះសម្រាប់សម័យកាលក្រុមជំនុំទេ។ តើអ្នកទទួលបានវាទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដដ។]

មិនមែនឆ្នាំ ១៩១៩ទេ។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញអ្វីមួយដែលបានកើតឡើងនៅឆ្នាំ ១៩១៩ ប៉ុន្តែនោះជាពេលទេវតាដេឡាសាររបស់ទេវតាទីបី បានវាយប្រហារហើយក្តីវេទនាក៏ចេញមក។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ប៉ុន្តែវាមិនមែនជា...នោះជាពេលដែលសង្គ្រាមបានឈប់ដោយអាថ៌កំបាំង។ យើងទទួលបានវានៅក្នុងជំពូកទី

៧ នៅពេលដែលយើងទៅដល់វានៅពេលដែលយើងទៅដល់ជំពូកទី៧។ អ្នកទាំងអស់គ្នាធ្លាប់តែឮខ្ញុំអធិប្បាយរឿងនោះជាច្រើនដងមកហើយ នៅពេលដែលសាររបស់ទេវតាបាននិយាយថា “ចូរទប់ខ្យល់ទាំងបួននៃផែនដី រហូតដល់យើងផ្សាភ្ជាប់ជនជាតិយូដា ដែលជាអ្នកបម្រើ។” ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានបន្តរង់ចាំរហូតដល់ជំនាន់សាសន៍ដទៃទាំងអស់បានរើចេញ។

បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក—បន្ទាប់មក ទ្រង់បានផ្សាភ្ជាប់ជនជាតិយូដា មួយរយសែសិបបួនពាន់នាក់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មានមួយរយសែសិបបួនពាន់នាក់ បិទត្រា។ វិវេណៈ ៧ អ្នកបានអានហើយ។

“ហើយខ្ញុំបានឃើញចំនួនដ៏ច្រើនរួចហើយនៅស្ថានសួគ៌” យ៉ូហានបានឃើញ “គ្រប់ជាតិសាសន៍ គ្រប់ភាសា និងជាតិសាសន៍ គេបានឈរនៅចំពោះព្រះ ដោយកាន់បាតដៃ ហើយស្លៀកពាក់ពណ៌ស ច្រៀង ‘ហាលេលូយ៉ា! អាម៉ែន! ថ្វាយសិរីល្អប្រាជ្ញា កិត្តិយស កម្លាំង ឫទ្ធានុភាព សូមដល់ព្រះនៃយើងអស់កល្បជានិច្ច។ អាម៉ែន! ពួកគេនិយាយ។”

118 យ៉ូហានមិនអាចយល់ពេលនោះទេ។ ប៉ុន្តែគាត់បានក្រឡេកមើលទៅក្រោយហើយគាត់បានឃើញនៅលើភ្នំស៊ីណាយ (សិរីល្អ) មួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ដែលមិនបានសៅហ្មងនឹងស្រ្តី។ ជនជាតិយូដា! ស្រ្តី ក្រុមជំនុំ! ពួកគេមិនបានចូលរួមជាមួយអង្គការណាមួយទេ លូធើរាន មេតូឌីស បាទីស្ទ និងប្រេសប៊ីធើរៀន។ ប៉ុន្តែ ពួកគេជាសាសន៍យូដាតាំងពីដើមរៀងមក រហូតដល់ ហើយមានព្រះវិហារនៅទីនោះ ដោយថ្វាយបង្គំនៅលើភ្នំស៊ីណាយ។ នោះជាមួយរយសែសិបបួនពាន់។ នោះគឺបន្ទាប់ពីនេះ ក្រុមជំនុំត្រូវបានធ្វើនៅក្នុងសិរីរុងរឿង។ ឃើញទេ?

119 ដូច្នេះ លោក ស្ថិតគឺខុស វាត្រូវតែមាន។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកនឹងអនុវត្តវានៅទីនេះនៅឆ្នាំ ១៩១៩ យកមួយរយសែសិបបួនពាន់ចេញ? បន្ទាប់មកអ្នកត្រលប់មកអ្នកតាមវ៉ាស៊ីលវ៉ែឡែម្តងទៀត។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មក អ្នកត្រលប់មកគោលលទ្ធិវ៉ាស៊ីលវ៉ែឡែវិញ ហើយ “ព្រះយេស៊ូវយាងមកនៅឆ្នាំ ១៩១៤ ១៩១៩ ទ្រង់បានយកក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ហើយឥឡូវនេះ ទ្រង់គឺជាបូកាយដ៍អាចំកំបាំង ដែលធ្វើដំណើរជុំវិញផែនដី...ទៅផ្ទុះរលាកតាលោកយាយ ហើយលើកឡើងទាំងអស់គ្នា គឺអ្នកទាំងអស់ដែលជារ៉ាស៊ីលវ៉ែឡែ។” មិនសមហេតុសមផលសោះ! វាមិនសម

ហេតុផលនៅក្នុងព្រះបន្ទូលទេ។ វានឹងមិនចេញមកត្រឹមត្រូវទេ។ អត់ទេ លោក។ វាមិនមែនទេ។

120 ប៉ុន្តែ ព្រះបានទទួលសេចក្តីពិត។ ហើយព្រះជាអ្នកដែលអាចបើកបង្ហាញវាហើយដាក់វានៅទីនោះ ហើយបង្ហាញវាយ៉ាងពិតប្រាកដដល់យើង។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿ។ ខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើ។

121 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ ព្រះមិនដែលទាក់ទងជាមួយជនជាតិយូដាទេ។ (ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកចងចាំរឿងនេះ) ដរាបណាអ៊ីស្រាអែល...

122 ពេលនោះហើយដែលខ្ញុំព្យាយាមប្រាប់បងប្រុសម្នាក់នេះនៅទីនេះ វានិយាយអំពីការទៅអ៊ីស្រាអែល ចូរនៅឆ្ងាយពីអ៊ីស្រាអែល! ចូរនៅឲ្យឆ្ងាយពីវា អស់អ្នកដែលនិយាយអំពីការប្រែចិត្តជឿរបស់សាសន៍យូដា។ មុនពេលសារនេះចប់អ្នកនឹងឃើញថាវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដោយព្រះបន្ទូល និងដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អ៊ីស្រាអែលនឹងបានប្រែចិត្តជឿ ប្រជាជាតិទាំងមូលក្នុងមួយយប់។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែ ដំណឹងល្អមិនមែនសម្រាប់ពួកគេទេ។ មានអ្នកបដិសេធខ្លះដែលចេញ ហើយដូចនោះ ដែលចូលមក និងនៅខាងក្រៅស្ថាប័នសំខាន់របស់ជនជាតិយូដា ដែលចូលមក ហើយទទួលការសង្គ្រោះ។ វាជាការពិត។ ខ្ញុំជឿអស់ពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ—បេះដូងខ្ញុំ។

ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ដរាបណាអ៊ីស្រាអែលនៅក្រៅប្រជាជាតិរបស់ពួកគេ ពួកគេមិនអាចត្រូវបានសង្គ្រោះឡើយ។ ឥឡូវនេះពួកគេកំពុងត្រលប់មកវិញ។ ហើយគេនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ ប្រជាជាតិទាំងមូលក្នុងថ្ងៃតែមួយ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។ មួយថ្ងៃ នឹងនាំជនជាតិអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ត្រឡប់ទៅរកព្រះជាម្ចាស់វិញ។ នឹងមានការវាយប្រហារអ៊ីស្រាអែលយ៉ាងខ្លាំងនៅថ្ងៃណាមួយ រហូតទាល់តែវាអង្រួនប្រជាជាតិទាំងមូល។ សូម្បីតែហោរាក៏ស្រែកឡើងថា៖ “ក្នុងមួយថ្ងៃដែលទ្រង់បានធ្វើ។” នៅថ្ងៃណាមួយពួកគេនឹងឃើញវា។ វានឹងមានរឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។

123 តាមគំនិតខ្ញុំ វានឹងក្លាយជាហោរាដ៏ខ្លាំងពូកែ ដែលនឹងក្រោកឈរនៅចំពោះមុខអ៊ីស្រាអែល ហើយបញ្ជាក់ដល់ពួកគេថា ព្រះមេស៊ីនៅមានជីវិតនៅឡើយ។ នោះជាព្រះមេស៊ី ដែលពួកគេបានបដិសេធនោះ...?...

124 ពួកគេកំពុងអានព្រះគម្ពីរតូចនោះឥឡូវនេះ ជាគម្ពីររបស់អ៊ីស្រាអែល។ ពួកគេ  
 អានវាពីខាងក្រោយទៅខាងមុខ របៀបដែលពួកគេអានវា។ ហើយអ្នកដឹងពីរបៀប  
 ដែលភាសាយូដាត្រូវបានសរសេរ។ ហើយដូច្នោះនៅពេលដែលពួកគេអានវា...  
 ហើយពួកគេបានអានថា លើ ពេត្រុស បានផ្ញើមកពួកគេ ដែលជាមួយលាន  
 ព្រះគម្ពីរ។ ពួកគេថា “ប្រសិនបើនេះជាព្រះយេស៊ូវ...” នោះគឺជាពួកសាសន៍  
 យូដាដែលត្រូវបានលើកឡើងក្នុងប្រទេសអ៊ីរ៉ង់ ហើយចុះមកក្នុងទីនោះ មិនដែល  
 ពួកអ្វីរឿងដូចជាព្រះមេស៊ីឡើយ។ ហើយពេលពួកគេត្រៀមខ្លួនត្រឡប់មក  
 ស្រុកកំណើតវិញ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនឡើងយន្តហោះ។ ពួកគេនៅតែភ្ញាក់រាស់  
 ដោយនង្គុលចាស់។ អ្នកបានអានវានៅក្នុងទស្សនាវដ្តី *លុក*។ តើមានមនុស្ស  
 ប៉ុន្មាននាក់បានអានអត្ថបទរបស់ពួកគេនៅក្នុង ទស្សនាវដ្តី *លុក*និងថាម...?  
 ហេតុអ្វី អ្នកប្រាកដជាបានអាន។ ឃើញទេ? ពួកគេនឹងមិនទៅទីនោះទេ។ គ្រូចាស់  
 នោះឈរនៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “សូមចាំថា ហោរារបស់យើងបាននិយាយ  
 ថា យើងនឹងត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ ដោយស្លាប់ត្រូវ។” ហាលេលូយ៉ា!

ប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់ ការភ្ញាក់ដឹងខ្លួនរបស់អ៊ីស្រាអែល  
 ទីសំគាល់ដែលព្រះគម្ពីរបានទាយទុក  
 ថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃបានរាប់ ជាមួយពេលដ៏ខ្លី  
 “ចូរត្រឡប់មក ឱអ្នកខ្ចាត់ខ្ចាយ អ្នកទៅវិញ។”

125 អ្នកត្រូវភ្ញាក់ឡើងល្អជាង។ អ្នកបានឮហើយបានឮវា ហើយបានឮវា ប៉ុន្តែ  
 វានឹងក្លាយជាលើកចុងក្រោយ នៅថ្ងៃទាំងនេះ។ អ៊ីស្រាអែលកំពុងវិលត្រឡប់  
 ទៅស្រុកកំណើតរបស់នាងវិញ។ តើថ្ងៃណាដែលព្រះកំណត់ថាអ៊ីស្រាអែលជា  
 ប្រជាជាតិមួយ នោះជាថ្ងៃដែលនឹងមិនមានការសង្គ្រោះដល់សាសន៍ដទៃឡើយ។

126 ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់ថាត្រឹមរយៈពេលចិតសិបសប្តាហ៍នេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចរកបាន  
 តែប៉ុន្មានថ្ងៃប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំនឹងទៅកាន់...ដើម្បីយកប្រតិទិនតារាសាស្ត្រ និង—និង  
 ជូលៀន តារាសាស្ត្រ និងរ៉ូម៉ាំង និងទាំងអស់នៃពួកគេ។ មានកន្លែងខ្លះទៀត។  
 មានអ្វីមួយ។ ព្រះជ្រាបអំពីវា ហើយទ្រង់—អាចបង្ហាញវាបាន។ ឃើញទេ? ខ្ញុំដឹង  
 ថា ប្រតិទិនជូលៀន មានបីរយហុកសិបប្រាំ និងថ្ងៃទីបួន ក្នុងឆ្នាំ។ ដូច្នោះ អូ ពួកវា  
 លាយឡំគ្នា ប៉ុន្តែមានការពិត នៅកន្លែងណាមួយ។



127 ខ្ញុំឃើញព្រះវិហារច្រើន អង្គការច្រើន មានមនុស្សច្រើនណាស់ទៅនេះ ហើយខ្លះទៀត “ជ័យយោ ម៉ារី” ហើយអ្នកខ្លះថ្វាយបង្គំនេះ និងនោះហើយមួយទៀត។ ត្រូវតែជាការពិត នៅកន្លែងណាមួយ។ ត្រូវតែមានព្រះនៅកន្លែងណាមួយ។ ត្រូវតែមានសារ នៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំឃើញហោរាក្លែងក្លាយកំពុងតែប្រព្រឹត្តដូចជាយល់ដឹង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដែលកំពុងកើតឡើង។ បន្ទាប់មក ត្រូវតែមានរបស់ពិតនៅទីនោះ នៅកន្លែងណាមួយ និងក្លែងក្លាយនោះត្រូវបានរុញចេញ។

128 ខ្ញុំឃើញមនុស្សចូលក្នុងសាច់ឈាម ហើយស្រែក យំបន្តទៀត ហើយចេញទៅរស់នៅគ្រប់សណ្ឋាន។ ត្រូវតែមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតប្រាកដនៅទីនោះ នៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំឃើញមនុស្សធ្វើខ្លួនជាសាសនាជាដើម ហើយព្យាយាមធ្វើជាអ្នកគោរព។ ខ្ញុំដឹងថាមានព្រះពិត នៅកន្លែងណាមួយ។ មានព្រះវិញ្ញាណពិត នៅកន្លែងណាមួយ ពីព្រោះនោះជាមនុស្សពុតត្បាតចាស់ ដែលត្រូវបានរុញចេញពីវា ជាការក្លែងបន្លំចាស់។ ត្រូវតែមានអ្វីមួយដែលពិតប្រាកដដុះបុរស ប្រជាជន ក្រុមជំនុំ ជាព្រះ។ ត្រូវតែមានអ្វីមួយពិត នៅកន្លែងណាមួយ ព្រោះវាគ្រាន់តែចម្លងចេញពីវា។ មានអ្វីមួយពិតប្រាកដ នៅកន្លែងណាមួយ។

129 ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំនេះអំពីអំណោយទានរបស់អ្នក។ ស្តាប់អំណោយទានរបស់អ្នក រក្សាពួកគេនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ កុំយកអ្នកជំនួស ពេលមេឃពេញទៅដោយធាតុពិតមួយ។ ចូរយើងរក្សាធាតុពិត។ ចូរយើងទទួលបានការពិត ឬមិនមានអ្វីទាំងអស់។ អាម៉ែន។

130 ឥឡូវនេះ ចុងបញ្ចប់ គឺជាការពិតដែលថាព្រះជាម្ចាស់ទាក់ទងជាមួយអ្វីស្រាវអែលតែនៅពេលដែលនាងនៅក្នុងស្រុកកំណើតរបស់នាង។ ចូរយើងយកពេលដែលព្រះ...អំប្រាហាំបានចាកចេញពីស្រុកកំណើតទៅស្រុកអេស៊ីប តើមានអ្វីកើតឡើង? គាត់បានដើរចេញពីព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ហើយមិនដែលទទួលបានពរទាល់តែគាត់ត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ។ ព្រះមិនដែលប្រព្រឹត្តចំពោះគាត់ មិនមែននិមិត្តមួយ មិនមែនជាអ្វីផ្សេងទេ រហូតដល់គាត់ត្រឡប់មកស្រុកកំណើតវិញ។

131 សូមក្រឡេកមើលអ្វីស្រាវអែល នៅពេលដែលត្រូវតែទម្លាក់នៅស្រុកអេស៊ីប គឺបួនរយឆ្នាំ។ មិនមានអព្វកហេតុមួយឡើយ មិនមែនជាទីសំគាល់មួយ មិនមែនជារឿងមួយបានកើតឡើងក្នុងចំណោមពួកគេ មិនត្រូវបានកត់ត្រានៅក្នុងប្រវត្តិ

សាស្ត្រនៃសៀវភៅនោះទេ។ អាយុកៅសិបប្រាំបួនដូចគ្នា ទៅព្រះវិហារ ថ្វាយ កូនចៀម និងយាយថា “ជ័យយោ ម៉ារី” ឬអ្វីក៏ដោយ ត្រឡប់ទៅវិញ។ ឆ្នាំក្រោយ ក៏ដូចគ្នាដែរ។ ពួកសង្ឃទាំងអស់ប្រកែកថា “លោកគ្រូអើយ អញ្ចេះនិងអញ្ចេះ! យើងនឹងជ្រើសរើសគ្រូបង្រៀនអញ្ចេះនិងអញ្ចេះ។ គាត់ទទួលបានអាហាររូបករណ៍ ល្អជាង។ គាត់ដឹងកាន់តែច្រើនអំពីជនជាតិអេស៊ីប។” រឿងដំបូង ដែលអ្នកដឹងគឺ ជនជាតិអេស៊ីប—ហើយពួកគេទាំងអស់គឺជារឿងដូចគ្នា។

132 រឿងដដែលនេះបានកើតឡើងចំពោះក្រុមជំនុំ។ យើងទាំងអស់គ្នាបានទៅជា មេតូឌីស ឬបាទីស្ទ ឬប្រេសប៊ីធើរៀន។ “ហើយយើងទទួលបានសញ្ញាបត្រពី ហាតសូត! យើងទទួលបានសញ្ញាបត្រពី វេតតុន! យើងទទួលបានសញ្ញាបត្រពី កន្លែងផ្សេង ឬ ប៉ុប ជូន! យើងបានបរិញ្ញាបត្រសិល្បៈ! យើងទទួលបាន ឌីឌី និង អិលអិលឌី ឬអ្វីផ្សេងទៀត!” តើវាមានទំហំប៉ុណ្ណា? ចង្កោមឥតប្រយោជន៍។

វាជារបៀបដែលវានៅអេស៊ីប។ ហើយព្រះមិនដែលបានទាក់ទងជាមួយនឹង ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលឡើយ រហូតដល់នាងមកដល់ស្រុកកំណើតរបស់នាង។

133 ស្តាប់ខ្ញុំ! នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ព្រះនឹងមិនទាក់ទងជាមួយនឹង ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ឡើយ រហូតដល់នាងត្រឡប់មកស្រុកកំណើតវិញ ជាសារនៃ សម័យកាល។ វិលមកខាងដើមវិញ! ចូរចេញឆ្ងាយពីគំនិតមេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន ពេនទីកុស្តរបស់អ្នក ការជួបប្រជុំគ្នា ភាពតែមួយ ភាពបី និង ប្រាំ ទោះបីជាវាជាអ្វីក៏ដោយ ព្រះវិហារនៃព្រះ ណាសារិន ភៀលគ្រីម ព្រះវិហារ នៃព្រះគ្រីស្ទ ចលនាប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទទាំងអស់! ហើយខ្ញុំដឹងថា នេះប៉ះពាល់ដល់ ពិភពលោក។ ខុសទាំងអស់ អារក្សទាំងអស់។ អូ! មានបុរសដែលគោរពព្រះ នៅក្នុងពួកគេម្នាក់ៗ។ មានមនុស្សគោរពព្រះនៅក្នុងគ្រប់ចលនារបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែ អង្គការនេះមិនមែនមកពីព្រះទេ ហើយព្រះនឹងមិនប្រទានពរដល់វាឡើយ។ ទ្រង់មិនដែលធ្វើវាទេ។

134 ខ្ញុំសុំឱ្យប្រវត្តិវិទូណាម្នាក់ (អ្នកនឹងឮខ្សែអាត់នេះ) សរសេរមកប្រាប់ខ្ញុំនៅពេល ណាក៏បាន ព្រះវិហារបានរៀបចំ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនដាក់វានៅលើផ្ទៃ ហើយ មិនដោះស្រាយជាមួយវាទៀតទេ។ សូមប្រាប់ខ្ញុំពេលដែលទ្រង់បានលើកលូធើរ រៀនឡើងវិញ វេសលី និងមេតូឌីស ឬពេនទីកុស្ត។ មិនដែលសោះ! អង្គការ នោះដាក់នៅទីនោះហើយខ្មែរខ្លីល្ងយ! ព្រះបានយកបុគ្គលហើយព្យាយាមចង្អុល

ប្រជាជនឲ្យត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ។ ហើយបន្ទាប់មក បុគ្គលទន់ខ្សោយ និង រំអួយ ជាមួយនឹងសញ្ញាបត្រមួយចំនួន រហូតដល់ពួកគេរៀបចំអង្គការមួយទៀត បានធ្វើឱ្យវាភ្លាយជាកូននរកច្រើនជាងអ្វីដែលវាបានចាប់ផ្តើម។

135 ប៉ុន្តែ កន្លែងណាមួយ ប្រាកដណាស់ ព្រះយេស៊ូវមានបុរសម្នាក់ដែលទ្រង់ អាចដាក់ដៃលើ ដែលនឹងមិនសម្របជាមួយពួកគេទេ...អង្គការមិនគោរពព្រះ ដែលនឹងនាំប្រជាជនត្រឡប់ទៅថ្មដាវិញ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ត្រឡប់ទៅថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០ និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើមវិញ ជាមួយនឹងសញ្ញាដើមនិងភាពអស្ចារ្យ ដើម។ ប្រាកដណាស់ទ្រង់មានមួយ នៅកន្លែងណាមួយ ដែលនឹងមិនរលំក្រោម ការបៀតបៀនណាមួយឡើយ រត់ចេញ លុបចោល ធ្លាក់ចេញ អ្វីផ្សេងទៀត ដែល នឹងនៅជាមួយវា។

ព្រះមិនដែលប្រទានពរដល់អ្វីស្រាវអែលឡើយ រហូតដល់នាងបានទៅដល់ ស្រុកកំណើតរបស់នាង។

136 ព្រះនឹងមិនប្រទានពរដល់អ្នក មេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីដឺរ៉ូន កាតូលិក ឬ អ្នកភៀលគ្រឹមបរិសុទ្ធឡើយ ណាសារិន ព្រះវិហារនៃព្រះគ្រីស្ទ ឬ—ឬអង្គការពេនទី កុស្ត។ ទ្រង់នឹងមិនប្រទានពរដល់អ្នកបែបនោះឡើយ។ ត្រឡប់មកស្រុកកំណើត វិញ ដើមដំបូង ត្រឡប់ទៅកាន់បទពិសោធបុណ្យថ្ងៃទី៥០ ដូចជាវាបានកើតឡើង នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលអំណាចនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់បានផ្លាស់ ប្តូរមនុស្សរាប់ពាន់នាក់នោះ ហើយធ្វើឱ្យបេះដូងរបស់ពួកគេឆេះដោយភ្លើងនៃ ព្រះ ដែលបង្ហាញការពិត មិនមែនជាសញ្ញាក្លែងបន្លំ មិនមែនជាការហៅទូរស័ព្ទ មិនមែនជាការចំអកខ្លះ ហើយបានចូលទៅក្នុងការប្រណាំងសត្វកណ្តុរដូចយើង មាននៅអាមេរិក។ “តើអ្នកណាអាចមានតង់ធំជាងគេ?” ឬ “តើអ្នកណាអាចមាន ហ្វូងមនុស្សច្រើនជាងគេ?” តើវាមានភាពខុសគ្នាអ្វីចំពោះព្រះ? ព្រះសព្វព្រះទ័យ ឲ្យមនុស្សស្មោះត្រង់ មិនមែនជាហ្វូងមនុស្សធំឡើយ។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នា បានរត់ប្រណាំងកណ្តុរ នៅទីនេះ។ អ្វីដែលគួរឲ្យអាម៉ាស់នោះ ដើម្បីមើលថាតើ យើងអាចបន្ថែមមួយពាន់បន្ថែមទៀតដល់អង្គការរបស់យើងឬអត់។ វាជាការ អាម៉ាស់មួយ។ ទ្រង់ចង់ឲ្យយើងត្រឡប់ទៅរកសេចក្តីពិត ត្រឡប់ទៅព្រះវិញ្ញាណ ត្រឡប់ទៅពន្លឺត្រឹមត្រូវវិញ ត្រឡប់ទៅផ្លូវជំក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ត្រឡប់ទៅសេចក្តីពិត វិញ។ តើទ្រង់អាចប្រទានពរដល់យើងតាមរបៀបណា? ទ្រង់អត់ទេ។

137 ទ្រង់មិនដែលប្រទានពរដល់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលឡើយ រហូតដល់ពួកគេ ត្រឡប់ទៅទឹកដីសន្សារវិញ។ ហើយពេលពួកគេត្រឡប់ទៅទឹកដីសន្សារវិញ ទី សម្គាល់និងការអស្ចារ្យចាប់ផ្តើមកើតឡើង។ ទ្រង់បានចាត់បុរសម្នាក់ចុះទៅ ក្នុងចំណោមពួកគេ ដោយឈ្មោះលោកម៉ូសេ។ តើលោកម៉ូសេនេះបានចុះមក ជាមួយនឹងអ្វី ដែលជាទ្រឹស្តីដ៏ប្រសើរឬ? តើគាត់បានមកជាមួយនឹងបរិញ្ញាបត្រ សិល្បៈទេ? តើគាត់បានចុះមកជាមួយ អិលអិល ឌី ឬភីអេចឌី? គាត់ចុះ មកដោយអំណាចនៃព្រះយេស៊ូវ ហើយដោយសារ “ត្រឡប់ ពីទឹកដីនេះ ទៅ ស្រុកកំណើតវិញ។ ត្រឡប់មកវិញ ឱអ្នកបែកខ្ញែកគ្នាអើយ។” អាម៉ែន!

138 អស់រយៈពេលជិតពីរពាន់ឆ្នាំហើយ ដែលជនជាតិយូដាបានចាកចេញពី ស្រុកកំណើតរបស់ខ្លួន ដោយខ្ទាត់ខ្ទាយទៅតាមខ្យល់ទាំងបួននៃផែនដី។ តើ យើងអាចធ្វើឲ្យសារនេះមានរយៈពេលប៉ុន្មានសប្តាហ៍ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើង ត្រូវទៅលម្អិត។ យើងអាចដេញអ៊ីស្រាអែលត្រឡប់មកវិញ ហើយបង្ហាញនៅពេល ដែលវាត្រូវបានខ្ទាត់ខ្ទាយដោយចក្រកង្វែម លើការបដិសេធរបស់ពួកគេចំពោះ ព្រះមេស៊ី។ របៀបដែលនាងត្រូវបានគេបណ្តេញទៅគ្រប់ជាតិសាសន៍នៅក្រោម ស្ថានសួគ៌។

សូមត្រលប់ទៅយ៉ាកុប អ៊ីស្រាអែលវិញ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ៤៤ និង ៤៥ ហើយបង្ហាញនៅទីនោះវិញ អំពីរបៀបដែលទ្រង់បានប្រទានពរដល់បុព្វបុរស ទាំងនោះ ហើយបានប្រាប់ពួកគេយ៉ាងច្បាស់ថា ជំហររបស់ពួកគេនឹងនៅ ទីណានៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយខ្ញុំអាចចង្អុលទៅអ្នកយ៉ាងពិតប្រាកដ (គ្រប់ ជាតិសាសន៍) នៃអ៊ីស្រាអែល គ្រប់កុលសម្ព័ន្ធនៃអ៊ីស្រាអែល ឈរយ៉ាងពិតប្រាកដ ក្នុងប្រជាជាតិដែលខ្លួនបាននិយាយថានឹងមាន។ ហើយថ្ងៃនេះយើងនៅទីនេះ។

139 ជនជាតិយូដាដែលយើងស្គាល់ នោះមិនមែនជាជនជាតិយូដាទេ។ ជនជាតិយូដាពិតប្រាកដ គឺជាការតាមភាពដើមពិតប្រាកដ ដែលមិនបានធ្វើឱ្យខ្លួន គាត់សៅហ្មងជាមួយនឹងវត្តរបស់ពិភពលោក ដែលមិនបានចេញទៅរួមក្រុមជំនុំ ផ្សេងទៀត។ នោះហើយជាអ្នកដែលត្រឡប់មកវិញ ដោយរស់នៅលើលើសនិងនំ ប៉ុងនៅលើភ្នំ មិនត្រូវបានអនុញ្ញាតនៅក្នុងទីក្រុងចាស់។ ត្រូវសង់ក្រុងមួយនៅ ខាងនេះ មិនមែនក្នុងដីមនុស្សណា ដោយកាំភ្លើងយន្តចង្អុលផ្លូវទាំងពីរ។ ប៉ុន្តែនាង បានចាប់ផ្តើមបញ្ចេញដើមទ្រូងហើយ។ អាម៉ែន! អាម៉ែន! ពេលវេលាគឺនៅក្នុងដៃ។

140 មានអ៊ីស្រាអែល និងអ៊ីស្រាអែល ឈរនៅទីនោះ ឈ្មោះប្រកែកគ្នាអំពីទឹកដី ប៉ុន្តែ នាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ៊ីស្រាអែល។ បើអ្នកទៅក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី គេមិនអនុញ្ញាត ឲ្យអ្នកចូលក្រុងយេរូសាឡឹមចាស់ទេ។ អ្នកត្រូវទៅទីនោះជាមុនសិន ហើយទុកឱ្យ ពួកគេពន្យល់វាឱ្យអ្នកពួកអារ៉ាប់ បន្ទាប់មកនាំអ្នកទៅម្ខាងទៀត។ នោះជាកូនរបស់ អ៊ីស្រាអែល។ ប៉ុន្តែ ចាំមើល មានពេលមួយដែលកូនរបស់ព្រះនឹងយកនាងមក ជំនួស។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវបានកសាងឡើងវិញជាថ្មីម្តង ទៀត។ ដង្ហាយប្រចាំថ្ងៃនឹងត្រូវបានបង្កើតឡើង។

ហើយមេប្រឆាំងព្រះគ្រិស្តនឹងធ្វើសេចក្តីសញ្ញាសម្រាប់ពួកគេរយៈពេលប្រាំពីរ សប្តាហ៍។ ហើយនៅកណ្តាលនៃវា គាត់នឹងបំបែកកិច្ចព្រមព្រៀងនោះ បង្វែរពួកគេ ទាំងអស់ទៅជាសាសនាកាតូលិក។ សេចក្តីស្អប់ខ្ពើមនឹងរីករាលដាលពេញផ្ទៃ ទាំងមូល ដូចនោះហើយ ទីបំផុតក៏នឹងមាន។

141 មើល “ចិតសិបសប្តាហ៍” មែនហើយ វាមានជិតពីរពាន់ឆ្នាំដែលពួកគេបាន ទៅឆ្ងាយ ពួកគេត្រូវបានគេបណ្តេញចេញឥឡូវនេះ ប្រជាជនរបស់ពួកគេ ដូចជា វាធ្វើឲ្យចិត្តរបស់ជាដានីយ៉ែល ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើឱ្យបេះដូងរបស់ហ៊ីត្លែរីង។ ពួកគេរាប់ លាននាក់បានស្លាប់។ សូមក្រឡេកមើល លោកអែម៉ាន ដែលមានទោសសម្លាប់ ជនជាតិយូដាប្រាំមួយលាននាក់។ ប្រាំមួយលាននាក់នៃពួកគេ ព្រលឹងមនុស្ស ទារក កុមារ មនុស្សពេញវ័យ ទាំងអស់ត្រូវបានសម្លាប់ លោកអែម៉ាន បុរសម្នាក់។ សូមក្រឡេកមើលប្រទេសរុស្ស៊ី របៀបដែលអ្នកបណ្តេញពួកគេចេញពីទីនោះ។ ពួកគេបានបើកឡានទៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ពួកគេជាប្រទេសដែលគេមើលងាយ។

142 ប៉ុន្តែដោយសារតែស្រលាញ់លុយ ក៏បានមកវិញ។ ប៉ុន្តែជនជាតិភាគតិចនេះ កំពុងវិលត្រឡប់ទៅប្រទេសប៉ាឡេស្ទីនវិញ។ អាម៉ែន បងប្អូន! ពេលឃើញនាង ចាប់ផ្តើមមកស្រុកកំណើត!

143 ពួកគេបានគ្រប់គ្រាន់នៅទីនោះឥឡូវនេះ ដើម្បីបង្កើតបានប្រហែលមួយរយ សែសិបបួនពាន់នាក់។ ហើយមានអ្វីកើតឡើង? ពួកគេនឹងស្គាល់យ៉ូសេបរបស់ ពួកគេ។ កុំបារម្ភ។ បាទ មែនហើយ។ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាកំពុងឈររង់ចាំឱ្យ វាកើតឡើង។ ហើយម៉ោងនោះ...

144 ប្រជាជាតិនានាបានប្រកាសពួកគេថាជាប្រជាជាតិមួយ កាលពីឆ្នាំមុន។ នៅពេលដែលវាមកដល់ យើងជិតដល់ទីបញ្ចប់ ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃបាន

បាត់ទៅហើយ។ ដូច្នោះ គ្រប់ពេលវេលា ព្រះអាចនិយាយបានថា “អ៊ីស្រាអែលជា ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំ”។ ពេលនោះ សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។

145 “ពួកគេនឹងជាន់ឈ្នី” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤។ “អំពើ គួរស្អប់ខ្ពើមធ្វើឲ្យនាសអន្តរាយ ពួកគេនឹងវាយលុកកំពែងក្រុងយេរូសាឡឹម រហូតដល់ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។” ពេលនោះចប់ហើយ ជនជាតិយូដានឹងត្រឡប់ទៅក្រុងយេរូសាឡឹមវិញ ដើម្បីតាំងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ និង ការថ្វាយបង្គំព្រះក្នុងវិហារឡើងវិញ។ យើងនឹងទទួលបានវាទាំងអស់នៅក្នុងសារ បន្ទាប់ទាំងនេះ ចិតសិបសប្តាហ៍នៃគោលបំណងប្រាំមួយ។

ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងអានវាមុនពេលបិទ ព្រោះវាជិតដល់ពេលហើយសម្រាប់ពួក យើងដើម្បីទៅផ្ទះ បន្ទាប់មកត្រលប់មកវិញនៅយប់នេះនៅម៉ោងប្រាំពីរ។

146 ជាដំបូង បើអ្នកដាក់ចុះ “ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង។” ដានីយ៉ែល ជំពូកទី ៩ ខទី២៤។ “ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង” មួយ។ “ដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប” ពីរ។ “ដើម្បី ផ្សះផ្សាអំពើទុច្ចរិត” បី។ “ដើម្បីនាំមកនូវសេចក្តីសុចរិតជាងរហូត” បួន។ “ដើម្បី បិទការនិមិត្ត និងការព្យាករណ៍” ប្រាំ។ “ដើម្បីលាបប្រេងដ៏បរិសុទ្ធបំផុត” ប្រាំមួយ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលយើងនឹងនិយាយនៅយប់នេះ។ ព្រះអង្គ សូមនាំឲ្យឆ្លងផុត!

147 ឥឡូវចាំបន្តិច ខ្ញុំទៅលើវាម្តងទៀត ដូច្នោះអ្នកទទួលបានហើយ។ ទីមួយ “បញ្ចប់ការរំលង។” ទីពីរ “បញ្ចប់អំពើបាប។” ទីបី “ធ្វើការផ្សះផ្សាចំពោះ អំពើទុច្ចរិត។” ទីបួន “នាំមកនូវសេចក្តីសុចរិតដ៏អស់កល្បជានិច្ច។” ទីប្រាំ “បិទការ និមិត្ត និងការព្យាករណ៍។” ទីប្រាំមួយ “ដើម្បីចាក់ប្រេងតាំងព្រះដ៏បរិសុទ្ធបំផុត។”

អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំអានវាទៅអ្នកឥឡូវនេះ ចេញពី—ចេញពីព្រះគម្ពីរ។ វាគឺជាខ ទី២៤។

គ្រប់៧០អាទិត្យ...បានកំណត់ដល់សាសន៍ដង (សាសន៍យូដា) និងដល់ទីក្រុង—បរិសុទ្ធរបស់ដង (អ៊ីស្រាអែល សាសន៍យូដា ក្រុង យេរូសាឡឹម) ដើម្បីនឹងរំលត់...បំបាត់អំពើរំលង (មួយ)...និងធ្វើឲ្យ អំពើបាបផុតទៅ (ពីរ)...ហើយឲ្យបានជូននឹងអំពើទុច្ចរិត (បី)... ព្រមទាំងនាំសេចក្តីសុចរិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចចូលមក (បួន) និង បិទត្រាការជាក់ស្តែង (ប្រាំ)—និងសេចក្តីទំនាយហើយនឹងចាក់ប្រេង តាំងអ្នកដ៏បរិសុទ្ធបំផុតឡើង(ប្រាំមួយ)។

148 នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានមកប្រាប់គាត់ នោះនឹងត្រូវធ្វើ ហើយបន្ទាប់មកទី  
បញ្ចប់នឹងមាន។

149 ឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងនឹងដឹងពីអ្វីដែលជារបស់ទាំងនោះ ហើយមើលថាតើ  
យើងនៅជិតទីនោះប៉ុណ្ណា។ ហើយបន្ទាប់មកនៅថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខ សូមយកម៉ោង  
ទាំងនេះមកដាក់នៅកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។

150 អ៊ីស្រាអែលត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ គឺអ៊ីស្រាអែល។ សូមឲ្យខ្ញុំនិយាយ  
រឿងនេះនៅពេលនេះ...ខ្ញុំគិតថាវាចេញពីកាសែត។ ខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ។  
ពេលវេលាដែលអ៊ីស្រាអែលក្លាយជាប្រជាជាតិមួយ។... ហេតុផលដែលខ្ញុំតែងតែ  
ជឿថា មុនថ្នាក់ខ្ញុំនៅទីនេះ ថាមានអ្វីមួយដែលខ្ញុំមានចំណែក មុនពេលខ្ញុំស្លាប់  
ខ្ញុំនឹងទទួលបានជនជាតិអ៊ីស្រាអែលមកឯព្រះ អម្ចាស់វិញ។ ដោយសារតែ នៅក្នុង  
ម៉ោង ដោយតារាងជានអាមេរិក អ៊ីស្រាអែលត្រូវបានគេប្រកាសជាប្រជាជាតិមួយ  
ជាលើកដំបូងសម្រាប់ពីរពាន់ឆ្នាំ ចាប់តាំងពីពួកគេត្រូវបានខ្ចាត់ខ្ចាយ មិនមែនជា  
ប្រជាជនទេ វាគឺជាម៉ោងដូចគ្នា នឹងពេលនេះ ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកជួប  
ខ្ញុំនៅទីនេះហើយចាត់ខ្ញុំឲ្យទៅឯព្រះអម្ចាស់...ជាមួយនឹងដំណឹងល្អ។ រឿងដដែល  
នេះ ថ្ងៃទី ៧ ខែ ឧសភា ឆ្នាំ ១៩៤៦។

151 ឥឡូវនេះ រឿងមួយទៀតដែលខ្ញុំដឹង។ វាជា “ការស្តារដួងចិត្តរបស់កូន  
ត្រឡប់ទៅឯឪពុកវិញ និងដួងចិត្តរបស់ឪពុកចំពោះកូន” រាជ្យសារ។ សូមចំណាំ  
ម៉ាឡាគី ៤ (មិនមែន ៣) គឺ៤!

152 រឿងមួយទៀត។ នៅពេលដែល ប៊ីលី កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ និងខ្ញុំ បងប្រុស អ៊ិ  
ន បាក់ធ្វើ កំពុងធ្វើដំណើរទៅកាន់ប្រទេសប៉ាឡេស្ទីន បន្ទាប់ពីយើងបានជួប  
ជនជាតិយូដានៅឯកន្លែងបងប្រុស អាហ្គានប្រាយ ហើយពួកគេបានឃើញ  
ការប្រជុំ។ ឡើយ ពេត្រុស បានបញ្ជូនព្រះគម្ពីរទាំងនេះទៅទីនោះ។ ហើយគាត់  
បាននិយាយថា...ជនជាតិយូដាទាំងនេះបានមកនិយាយថា “បើឯងហៅពួក  
មេដឹកនាំអ៊ីស្រា អែលមួយក្រុមមក ខ្ញុំចង់និយាយថា មិនមែនពួកវាបីថ្មីទាំងនេះ  
ជាមួយនឹងពីរបស់ពួកគេទាំងអស់នោះទេ ប៉ុន្តែហៅមេដឹកនាំអ៊ីស្រាអែល  
ពិតប្រាកដមកជាមួយគ្នា។ ហើយយើងបានអានគម្ពីរសញ្ញាថ្មីនេះ ហើយយើង  
ដឹងថា ពេលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់យើងការទាំងនេះ ដូចជាស្ត្រី  
នៅស្រុកសាម៉ារី។ យើងដឹងថាលោកម៉ូសេបាននិយាយថាព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក

យើងនឹងក្លាយជាហោរា។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកអាចប្រាប់ពួកគេ ហើយបង្ហាញពួកគេ តាមរយៈបទគម្ពីរ។” អ្វីដែលយើងនឹងទទួលបាននៅក្នុងសារយប់នេះ: “ថាពួកគេត្រូវដឹងតស៊ូសុខ ហើយចិត្តរបស់គេត្រូវកាត់ចេញ ដើម្បីឲ្យលំហរបស់សាសន៍ដទៃអាចមកដល់ ថាយើងនឹងមានពេលវេលានៃការផ្សះផ្សាសម្រាប់សាសន៍ដទៃ។ ហើយចិត្តរបស់ពួកគេបានរឹងរូសដូចនៅសម័យយ៉ូសែបជាដើម។ រួចនាំជនជាតិយូដាទាំងនោះទៅកន្លែងមួយ ហើយហៅបុរសទាំងនោះមក ដូចជាអ្នកមានសាសន៍ដទៃនៅទីនេះ ដោយការបំផុសគំនិតនៃព្រះវិញ្ញាណនោះ។ មូលហេតុ” ពួកគេថា “ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះមេស៊ូស៊ី ហើយពាក្យរបស់អ្នកគឺពិត នោះទ្រង់មិនស្លាប់ទេ ហើយទ្រង់នៅមានព្រះជន្មរស់។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងនៅក្នុងទ្រង់... ក្នុង... អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ សាវក—របស់ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើយើងអាចឃើញទ្រង់ធ្វើទីសំគាល់របស់ហោរា នោះយើងនឹងជឿថាទ្រង់ជាព្រះមេស៊ី។”

ពិតជាជឿល្អឥតខ្ចោះមែន។ បន្ទាប់មក តើវានឹងធ្វើអ្វី? ប្រទេសមួយនឹងកើតនៅថ្ងៃណាមួយ ក្នុងចំណោមមេដឹកនាំ។ ពួកគេម្នាក់ៗនឹងនិយាយថា “យើងដឹងហើយ។” កាលបើគ្រូនោះនិយាយយ៉ាងនេះ នោះគឺសម្រេចហើយ។ ជាតិមួយនឹងកើតនៅថ្ងៃណាមួយ។ អ៊ីស្រាអែលនឹងកើតនៅថ្ងៃណាមួយ។

153 ហើយខ្ញុំនៅលើផ្លូវរបស់ខ្ញុំ ហើយបានឈរនៅទីក្រុងគែរ ប្រទេសអេហ្ស៊ីប ដោយមានសំបុត្រនៅក្នុងដៃ ហើយនៅសល់ដប់ប្រាំបួនម៉ោងដែលត្រូវហៅចេញ។ ពួកគេកំពុងជួសជុលដើម្បីធ្វើការហៅ។ ហើយខ្ញុំបានដើរចុះទៅមើលបំណែកតូចមួយនៃខ្លឹមនេះ ជាមួយនឹងដំរីតូចមួយដែលធ្វើពីខ្លឹម ជាមួយនឹង—ភ្នកដំរី។ ខ្ញុំនឹងធ្វើវាទៅមិត្តដែលជាពេទ្យរបស់ខ្ញុំ គឺលោកវេជ្ជបណ្ឌិត សេម អាខែសម្រាប់ថ្លឹងក្រដាស។ ហើយខ្ញុំបានមើលវា។ ហើយមានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំថា “នេះមិនទាន់ដល់ម៉ោងទេ។ នៅក្រៅប្រទេសប៉ាឡេស្ទីន។”

154 ដូច្នេះខ្ញុំគិតថា “នោះគឺគ្រាន់តែខ្ញុំគិតប៉ុណ្ណោះ។” ហើយខ្ញុំបានបន្ត។

អ្វីមួយបាននិយាយថា “នេះមិនទាន់ដល់ពេលទេ។”

155 ហើយខ្ញុំបានចេញទៅខាងក្រោយរោង។ ខ្ញុំបានងើបក្បាលឡើងចំពោះព្រះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះអង្គអើយ ទ្រង់កំពុងតែនិយាយមកកាន់ទូលបង្គំឬ?”



156 បាននិយាយថា “នេះមិនទាន់ដល់ពេលទេ។ នៅក្រៅប្រទេសប៉ាឡេស្ទីន។ នេះមិនមែនជាពេលវេលាទេ។” បន្ទាប់មកខ្ញុំយកសំបុត្រមកប្តូរ ហើយចេញពីទីនោះឡើងកាត់ក្រុងរ៉ូម ហើយត្រឡប់មកលីសបានវិញ។ ជាភាសាព័រឌុយហ្គាល់ ហើយពីទីនោះត្រឡប់ទៅសហរដ្ឋអាមេរិកវិញ។

157 មិនទាន់ដល់ពេលទេ។ អំពើទុច្ចរិតរបស់សាសន៍ដទៃនៅមិនទាន់ពេញទេ គឺរហូតដល់ចុងពេល។ ប៉ុន្តែថ្ងៃណាមួយនោះនឹងមាន ហើយព្រះនឹងចាត់នរណាម្នាក់ទៅទីនោះដែលជាហោរា ហើយនឹងបង្ហាញដល់ពួកគេ។ ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងប្រោសគាត់ឱ្យងើបឡើងវិញភ្លាមៗ មិនថាគាត់ជាអ្នកណា នោះនឹងប្រោសគាត់ឱ្យងើបឡើងវិញយ៉ាងឆាប់រហ័ស។ ខ្ញុំជឿថាវាត្រូវតែមក។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងកំពុងសិក្សានេះ ដែលយើងជិតបញ្ចប់។

158 ហើយ សូមចាំថា នាទីដែលសាសន៍យូដាទទួលព្រះគ្រីស្ទ ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃបានបាត់ទៅហើយ។ ពេលនោះ សាសន៍ដទៃក៏មានគ្រោះកាចបូរមកលើពួកគេ គឺទុក្ខវេទនា។

159 ហើយ—ហើយតើបុរសជាគ្រូដ៏អស្ចារ្យអាចបង្រៀន ហើយមើលព្រះគម្ពីរនេះយ៉ាងដូចម្តេច ហើយនិយាយថាក្រុមជំនុំឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា នៅពេលដែលមិនមានបទគម្ពីរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលចែងពីវាផង! ពួកគេមិនទទួលបានសូម្បីតែមួយ។

160 បុរសម្នាក់ប្រាប់ខ្ញុំមិនយូរប៉ុន្មានទេ ថា “អូ បងស្រី អើយស៊ីភើសុន បានបង្រៀនថាក្រុមជំនុំនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ពីព្រោះយើងនឹងមានពន្លឺចាំងនៅពេលនោះ។” ពេលនោះគឺអ៊ីស្រាអែល មិនមែនជាសាសន៍ដទៃទេ។

ពួកសាសន៍ដទៃបានកន្លងផុតទៅ ហើយក្រុមជំនុំ។ ពួកគេត្រូវតែឆ្លងកាត់ដោយគ្មានទុក្ខវេទនា។ “នាគបានហៀរទឹកចេញពីមាត់របស់វា” ជំពូកទី ១៧ “ហើយបានធ្វើសង្គ្រាមជាមួយអ្នកដែលនៅសេសសល់” ស្ត្រីព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេក។ ទេ...ក្រុមជំនុំពិតប្រាកដបានបន្ត។ នាងត្រូវបានធ្វើនៅពិធីដប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍ សម្រាប់ការទាំងនេះ ចន្លោះនៃពេលវេលាដែលពិធីដប់លៀងអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅសប្តាហ៍ចុងក្រោយ។ ហើយនោះជាពេលដែលគ្រាទុក្ខវេទនាចូលមកដល់ នៅពេលដែលកណ្តុប និងការបៀតបៀនកើតឡើងលើក្រុមជំនុំ និងអ្វីៗក៏ដូចនោះ។

បន្ទាប់មក នៅចុងបញ្ចប់ នៅក្នុងជំពូកទី១៩នៅទីនេះ នាងមកជាមួយ កូនកំលោះរបស់នាង។ ហាលេលូយ៉ា! “ស្តេចនៃស្តេច និងព្រះអម្ចាស់លើ ព្រះអម្ចាស់ អារកាក់ធ្លាក់ក្នុងឈាម ហើយម្ចាស់ស្ថានសួគ៌ជិះសេះស មកជាមួយ ទ្រង់។ នៅទីនោះ នាងមក ដើម្បីយកកន្លែងរបស់នាងសម្រាប់សហស្សវត្សរ៍។ អា ម៉ែន! អូ!

ចូរសរសើរព្រះនាម អូ ចូរសរសើរព្រះនាម  
ចូរសរសើរព្រះនាមព្រះអម្ចាស់  
ចូរសរសើរព្រះនាម អូ ចូរសរសើរព្រះនាម  
ចូរសរសើរព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។

ព្រះយេស៊ូវជានាម ព្រះយេស៊ូវជានាម  
ព្រះយេស៊ូវជានាមនៃព្រះអម្ចាស់  
ព្រះយេស៊ូវជានាម អូ ព្រះយេស៊ូវជានាម  
ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់។

លើកតម្កើងព្រះនាម អូ លើកតម្កើងព្រះនាម  
អូ សូមលើកតម្កើងព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់  
លើកតម្កើងព្រះនាម អូ លើកតម្កើងព្រះនាម  
លើកតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។

161 តើអ្នកធ្វើវាដោយរបៀបណា? អ្នកធ្វើឱ្យវាអស្ចារ្យនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ អ្នករស់នៅក្នុងជីវិតបែបនេះដែលពួកគេអាចនិយាយបានថា “មានអ្នកបំរើរបស់ ព្រះគ្រីស្ទ។” នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកលើកតម្កើងព្រះនាម។ សូមមើល។ អូ តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? អូ ខ្ញុំអើយ! ចម្រៀងតូចរបស់យើងឥឡូវនេះ:

នៅក្នុងស្នូកជាយូរមកហើយ ខ្ញុំដឹងថាពិតជាដូច្នោះមែន  
កូនតូចកើតមកដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សពីអំពើបាបរបស់  
ពួកគេ។  
យ៉ូហានបានឃើញទ្រង់នៅលើឆ្នេរ ជាកូនចៀមជាប់រហូត

កូនចៀមនោះជាមួយពួកគេ ត្រាប្រាំពីរ មានតែមួយនៅស្ថានសួគ៌និងផែនដី ប៉ុណ្ណោះដែលអាចយកវាបាន។

នៅក្នុងម៉ា—នៅក្នុងស្នូកជាយូរមកហើយ ខ្ញុំដឹងថាពិតជា  
ដូច្នោះមែន

កូនតូចកើតមកដើម្បីជួយសង្គ្រោះមនុស្សពីអំពើបាបរបស់  
ពួកគេ។

លោកយ៉ូហានបានឃើញទ្រង់នៅលើឆ្នេរ កូនចៀមជារៀង  
រហូត

អូ ចូរសរសើព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។

អូ ចូរសរសើព្រះនាម អូ ចូរសរសើព្រះនាម

ចូរសរសើព្រះនាមព្រះអម្ចាស់

ចូរសរសើព្រះនាមព្រះ ចូរសរសើព្រះនាម

ចូរសរសើព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។

162 ខ្ញុំចូលចិត្តថ្វាយបង្គំ។ មែនអត់? ឥឡូវនេះ យើងមិនមកព្រះវិហារដើម្បី  
ស្តាប់ការអធិប្បាយទេ ដែលទៅជាមួយវា។ ប៉ុន្តែយើងមកព្រះវិហារដើម្បីថ្វាយបង្គំ  
ថ្វាយបង្គំដោយព្រះវិញ្ញាណ និងក្នុងសេចក្តីពិត។ អ្នកបានឮសេចក្តីពិត នោះគឺជា  
ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំ គឺដើម្បីបង្ហាញពីខ្លួនអ្នកចំពោះ  
ទ្រង់។ ឃើញទេ?

អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសនៃកាលីឡេ! ផ្តល់ឱ្យយើងនូវអង្កត់ធ្នូតូចមួយនៅលើវា។  
បាទ លោក។ ដឹងទេ ថេតឌី? ខ្ញុំភ្លេចឥឡូវនេះ។ សូមមើល។ សូមមើល។

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ  
ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។

ទ្រង់បានអត់ទោសបាបរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ ហើយដាក់  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅខាងក្នុង

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់ ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសនៃកាលីឡេនោះ។

អ្នកយកពន្ធបានទៅបន់ស្រន់ក្នុងព្រះវិហារនៅទីនោះ  
ថ្ងៃមួយ

គាត់ស្រែកថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រណីសន្តោស  
ទូលបង្គំផង!”

គាត់ត្រូវបានអត់ទោសពីអំពើបាបទាំងអស់ ហើយមាន  
 សេចក្តីសុខដ៏ជ្រាលជ្រៅ នៅខាងក្នុង  
 គាត់ថា “សូមអញ្ជើញមកមើលបុរសនេះមកពីស្រុកកាលី  
 ឡេ។”

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ  
 ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។  
 ទ្រង់បានអត់ទោសរាល់អំពើបាបរបស់ខ្ញុំ ហើយជន្លួស  
 ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក្នុងខ្ញុំ។  
 អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសកាលីឡេនោះ។

អ្នកខ្លះធ្វើឲ្យដើរ មនុស្សគរធ្វើឲ្យនិយាយ។  
 អំណាចនោះត្រូវបាននិយាយដោយសេចក្តីស្រឡាញ់នៅ  
 លើសមុទ្រ។  
 មនុស្សខ្វាក់អាចមើលឃើញ ខ្ញុំដឹងថាវាអាច  
 អំណាចនៃបុរសនោះមកពីស្រុកកាលីឡេ។

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ  
 ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។  
 ទ្រង់បានអត់ទោសរាល់អំពើបាបរបស់ខ្ញុំ ដោយដាក់  
 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង។  
 អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្សដែលមកពីកាលីឡេ

ស្តាប់មួយនេះ

ស្ត្រីនៅឯអណ្តូងនោះ អំពើបាបរបស់នាងត្រូវបានប្រាប់  
 របៀបដែលនាងមានប្តីប្រាំនៅពេលនោះ។ (នោះជាទ្រង់។)  
 នាងត្រូវបានលើកលែងទោសពីគ្រប់អំពើបាប ហើយ  
 សន្តិភាពដ៏ជ្រាលជ្រៅបានចូលមក  
 បន្ទាប់មកនាងយំ “មកមើលបុរសមកពីកាលីឡេ!”

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់បុរសដែលមកពីកាលីឡេ មកពីកាលីឡេ  
 ដ្បិតទ្រង់បានធ្វើច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំ។

ទ្រង់បានអត់ទោសរាល់បាបរបស់ខ្ញុំ ហើយបានដាក់  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុង។

អូ! ខ្ញុំស្រឡាញ់មនុស្សដែលមកពីកាលីឡេ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ មែនអត់? អស់ពីចិត្ត! មែនអត់? តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេ?

អូ អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវសម្រាប់ខ្ញុំ (តើទ្រង់ជាអ្វី?)

ទីប្រឹក្សា ព្រះនៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រិទ្ធិគឺទ្រង់

អូ ជួយសង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំពីអំពើបាប និងភាពអាម៉ាស់  
ទាំងអស់

អស្ចារ្យណាស់ អ្នកប្រោសលោះខ្ញុំ សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

សូមអានក្បាលឥឡូវនេះ ហើយគិតមើល។

ខ្ញុំបានរង្វេង តែឥឡូវមកវិញ ខ្ញុំរួចផុតពីការថ្កោលទោស  
ហើយ (ជាតិសាសន៍កំពុងតែបែកបាក់ មិនសំខាន់។)

ព្រះយេស៊ូវផ្តល់សេរីភាពនិងការសង្គ្រោះពេញលេញ

ទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំ ទ្រង់ការពារខ្ញុំពីអំពើបាប និងសេចក្តីអាម៉ាស់  
គ្រប់យ៉ាង

អស្ចារ្យណាស់អ្នកប្រោសលោះខ្ញុំ សរសើរព្រះនាមទ្រង់។

អូ អស្ចារ្យណាស់ អស្ចារ្យណាស់ ព្រះយេស៊ូវសម្រាប់ខ្ញុំ

ទីប្រឹក្សា ព្រះនៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានអំណាចគឺទ្រង់

សង្គ្រោះខ្ញុំ រក្សាខ្ញុំពីបាបនិងការអាម៉ាស់

អស្ចារ្យណាស់ អ្នកប្រោសលោះខ្ញុំ សរសើរព្រះនាមទ្រង់!

អូ គិតទៅ!

ខ្ញុំបានរង្វេង តែឥឡូវមកវិញ ខ្ញុំរួចផុតពីការថ្កោលទោស

ព្រះយេស៊ូវផ្តល់សេរីភាពនិងការសង្គ្រោះពេញលេញ

សង្គ្រោះខ្ញុំ (តើទ្រង់ធ្វើអ្វី?) ការពារខ្ញុំពីអំពើបាប និងភាព  
អាម៉ាស់ទាំងអស់ (ជិះពីលើវា។)

អូ អស្ចារ្យណាស់ អ្នកសង្គ្រោះខ្ញុំ សូមសរសើរព្រះនាមទ្រង់!

ឥឡូវនេះរួមគ្នា!

អូ អស្ចារ្យណាស់ អស្ចារ្យណាស់ព្រះយេស៊ូវសម្រាប់ខ្ញុំ  
 ទីប្រឹក្សា ព្រះនៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានអំណាចគឺទ្រង់  
 ហេតុអ្វី គឺបានជួយសង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំឲ្យរួចពីអំពើបាប និង  
 ភាពអាម៉ាស់  
 អស្ចារ្យណាស់អ្នកប្រោសលោះខ្ញុំ សរសើរព្រះនាមទ្រង់!  
 អូ តើខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវយ៉ាងណា (ថ្វាយសិរីល្អ!)  
 អូ តើខ្ញុំស្រឡាញ់...

រីករាយណាស់ដែលខ្ញុំបានសង្គ្រោះ! រីករាយណាស់ដែលខ្ញុំកំពុងរង់ចាំការ  
 យាងមករបស់ទ្រង់!

អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវណាស់  
 ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន។

ឥឡូវនេះយើងលើកដៃឡើង បើយើងចង់មានន័យមែន។

ខ្ញុំមិនបោះបង់ទ្រង់ឡើយ  
 ខ្ញុំមិនបោះបង់ទ្រង់ឡើយ  
 ខ្ញុំមិនបោះបង់ទ្រង់ឡើយ  
 ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន។

163 អ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “បាទ។”—អរដ។ បន្ទាប់មកអ្នក  
 ត្រូវស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក។ ព្រោះបើអ្នកមិនស្រឡាញ់អ្នកដែលអ្នកឃើញនៅ  
 ទីនេះទេ តើធ្វើដូចម្តេចអ្នកអាចស្រឡាញ់ព្រះអង្គដែលអ្នកមិនបានឃើញកើត? ចូរ  
 ចាប់ដៃគ្នានិយាយ:

អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវណាស់  
 អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវណាស់  
 អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះយេស៊ូវណាស់  
 ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន។  
 ខ្ញុំនឹងមិនដែល...

លើកដៃទៅទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

... មិនបង់ទ្រង់  
 ខ្ញុំមិនបោះបង់ទ្រង់ឡើយ  
 ខ្ញុំមិនបោះបង់ទ្រង់ឡើយ  
 ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន។

164 គ្រាន់តែគិត ទ្រង់បានបើកសម្តែងការដ៏ធំនោះឱ្យយើងស្គាល់។ តើយើង មិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? យើងពិតជាមានអំណរគុណ ណាស់ចំពោះព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង មិនដែលបោះបង់ចោលយើងទេ។ “មែនហើយ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នកជានិច្ច...” តើអ្នកកំពុងរីករាយជាមួយ ចិត្តសិប សប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែលទេ? [អាម៉ែន។—អខ។] អូ តើយើងមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ ទេឬ? តើវាធ្វើដូចម្តេច?

ជំនឿរបស់ខ្ញុំមើលទៅទ្រង់  
 ឱកូនចៀមនៅកាលវ៉ារី  
 ព្រះអង្គសង្គ្រោះ...

គ្រាន់តែថ្វាយបង្គំទ្រង់ចេញពីបេះដូងរបស់អ្នក។

ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ខ្ញុំពេលខ្ញុំអធិស្ឋាន  
 សូមដកយកបាបខ្ញុំចេញ  
 អូឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ  
 ត្រូវបានថ្វាយទាំងស្រុង!

ខណៈពេលដែលជីវិតងងឹតរបស់ខ្ញុំដើរទៅ (យើង  
 ទាំងអស់គ្នាធ្វើវា។)

ហើយទុក្ខព្រួយនៅជុំវិញខ្ញុំរីករាលដាល (បាទ  
 ព្រះអម្ចាស់។)

ធ្វើជាអ្នកណែនាំរបស់ខ្ញុំ (សូមនាំខ្ញុំតាមរយៈវា ព្រះអម្ចាស់!)

ឱសេចក្តីងងឹតនឹងទៅជាថ្ងៃ  
 លុបចោលការភ័យខ្លាចទុក្ខព្រួយចេញ  
 ហើយកុំអោយខ្ញុំវង្វេង  
 ពីទ្រង់ឡើយ។

ប្រុងប្រុសប្រាណាហាំចាប់ផ្តើមបន្ទះសេចក្តីជំនឿរបស់ខ្ញុំសម្លឹងមើលទ្រង់—អេ  
ឌី។]

ចម្រើនកម្លាំងដល់បេះដូងខ្សោយរបស់ខ្ញុំ  
ដែលដួលសន្លប់  
ធ្វើឱ្យងងឹតទៅជាថ្ងៃ  
បំបាត់ការភ័យខ្លាចទាំងអស់របស់ខ្ញុំ  
អូឱ្យខ្ញុំពីថ្ងៃនេះ  
ត្រូវបានថ្វាយទាំងស្រុង!

165 ឱព្រះយេស៊ូវ យើងឃើញថា យើងកំពុងតែជិតដល់អ្វីមួយ។ ហោរាអេសាយ  
បាននិយាយអំពីវា។ យេរេមបាននិយាយអំពីវា។ ដានីយ៉ែលបានមើលទៅក្រោយ  
ហើយឃើញអ្វីដែលគេនិយាយ។ វាបានធ្វើឱ្យចិត្តរបស់គាត់ត្រូវបានកូរ ហើយគាត់  
—គាត់បានបែរមុខទៅស្ថានសួគ៌។ គាត់បានតម យកក្រណាត់បាវ និងបាចផេះ។  
គាត់ចង់ឮ ដូច្នោះគាត់អាចព្រមានប្រជាជន។


166 ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងឃើញតាមរយៈសៀវភៅ សៀវភៅរបស់ទ្រង់ គម្ពីរ  
អេសាយ សៀវភៅយេរេមា សៀវភៅយ៉ាកុប។ យ៉ូហាន លូកា ម៉ាកុស  
ម៉ាថាយ សៀវភៅវិវរណៈ សៀវភៅទាំងអស់របស់ទ្រង់ ដែលពួកយើងជិតដល់  
ទីបញ្ចប់ហើយ។ ហើយយើងបានដាក់មុខរបស់យើងឆ្ពោះទៅស្ថានសួគ៌ ដោយ  
ការអធិស្ឋាន ការអង្វររកកន្លែងដែលយើងកំពុងរស់នៅ ព្រះអម្ចាស់។ យើង  
ចាប់ផ្តើមឃើញពន្លឺថ្ងៃ។ ហើយព្រះអម្ចាស់អើយ យើងមករកទ្រង់។ ជំនឿរបស់  
យើងមើលទៅទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ទុកចោលរាល់ទម្ងន់ រាល់អំពើបាប រាល់ការមិនជឿ  
ដែលងាយនឹងរំខានយើង យើងចុះឥឡូវនេះឆ្ពោះទៅរកសញ្ញានៃការហៅដ៏ខ្ពស់  
ដោយដឹងថាពេលវេលារបស់យើងមានកំណត់។

167 ប្រទានពរដល់មនុស្សទាំងនេះនៅទីនេះព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេស្រឡាញ់ទ្រង់។  
ពួកគេជារបស់ទ្រង់។ ពួកគេបានចេញមក។ ទ្រង់គឺជាម្នាក់កំពុងធ្វើការបង្ហាញ។  
យើងខ្ញុំអធិស្ឋានសូមឱ្យទ្រង់ប្រទានរបស់ទាំងនេះដល់យើង ពេលយើងរង់ចាំ  
ទ្រង់។

168 សូមអោយពួកយើងមានពេលសៀវភៅនៃការសិក្សា ព្រះអម្ចាស់។ ផ្តល់ឱ្យ  
យើងនូវការយល់ដឹង។ នាំយើងមកវិញយប់នេះ ស្រស់ស្រាយ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ



លាបប្រេងទូលបង្គំនៅរសៀលនេះ អូ ពេលដែលទូលបង្គំសិក្សា ព្រះអម្ចាស់អើយ សម្រាប់ហេតុផលប្រាំមួយដងនៃដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់កាត្រីយ៉ែល។ ប្រសិនបើ កាត្រីយ៉ែលមកសួរសុខទុក្ខ ហើយផ្តល់អត្ថន័យប្រាំមួយដង ព្រះអម្ចាស់ យើង ត្រូវតែដឹង។ យើងសិក្សាតាមសៀវភៅ ហើយដឹងថាយើងនៅជិត។ ដូច្នេះ យើង អធិស្ឋានឲ្យទ្រង់បង្ហាញវាដល់យើងនៅយប់នេះ។

<sup>169</sup> ថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមដាក់ថ្ងៃពួកគេនៅទីនោះ។ ទូលបង្គំ មិនដឹងថាយ៉ាងម៉េចទេ ប៉ុន្តែទ្រង់អាចនាំយើងមកទាន់ពេល។ សូមប្រទានមក ឱព្រះបិតា។ យើងកំពុងស្វែងរកទ្រង់។ យើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយ ព្រះលោហិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះ បានសម្អាតយើងពី អំពើបាបទាំងអស់។ យើងកំពុងស្វែងរកទ្រង់ឥឡូវនេះ។ សូមជួយយើងខ្ញុំ ពេល យើងរង់ចាំព្រះអង្គ ព្រះបិតា តាមរយៈព្រះយេស៊ូវជាព្រះអម្ចាស់នៃយើង។ 

**កាត្រីយ៉ែលណែនាំទៅដានីយ៉ែល KHM61-0730M**

(Gabriel's Instructions To Daniel)

**ផ្នែកចិតសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 30 កក្កដា 1961 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ ជេហ្វឺរសាន់វីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG